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Στ. Κασσελάκης: «Η μια και 
μοναδική πηγή κάθε τοξικό-
τητας είναι ο ίδιος ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης»

Ν. Ανδρουλάκης: 
Πελατειακοί οι όροι διαχεί-
ρισης του κ. Μητσοτάκη

Κ. Μητσοτάκης: 
Είμαστε εδώ για να επουλώ-
σουμε τις πληγές

Η κυβέρνηση Μητσοτάκη… 
σε κατολίσθηση – Οργισμέ-
νοι οι πολίτες στα καμένα 
– Οι δημοσκόποι προβλέ-
πουν… τιμωρία 

Τουρισμός 2024: 
Διακοπές με φαγητό 
από σούπερ μάρκετ 
και take away

Η Ελληνίδα γνωστή παρου-
σιάστρια Α’ Εθνικής σε ρόλο 
ερωμένης! 
Ο θυελλώδης έρωτας με τον Πολ Τόμσεν 
που ήταν υπό παρακολούθηση από την 
ΕΥΠ και οι «καυτές» συνομιλίες με την 
παντρεμένη πλέον κυρία με στέλεχος της 
Αριστεράς.

ΑΑΔΕ: 
Πάνω από 48.000 
επιτόπιοι έλεγχοι 
– 490 λουκέτα 
48 ωρών

ΑΑΔΕ: Μπαράζ λουκέτων 
και πρόστιμα άνω του 1 
εκατ. ευρώ για φοροδια-
φυγή - Πάνω από 48.000 
επιτόπιοι έλεγχοι

Ο υπόδικος για κακούργημα εφο-
πλιστής και οι ιερές Business με 
την εκκλησία και το Άγιο Όρος!
Τα €890.000, το ραντεβού πλησίον της 
Μεγάλης Βρετανίας μέσα στο κατακαλόκαιρο 
με γνωστό παρουσιαστή ενημερωτικής 
εκπομπής και ο στόχος του 10% για νέο 
κόμμα αφού το άλλο δεν...

Τριπλό χτύπημα Κικίλια 
στην Ελλάδα - Το υπουρ-
γείο Προστασίας του 
Πολίτη και το υπουργείο 
Κλιματικής Κρίσης απέ-
τυχαν

Η Μύκονος της ασυδοσίας! 
30 άδειες ταξί αλλά κυκλοφορούν 6000 μαύ-
ρα van που μαζεύουν μαύρο χρήμα. Μπράβοι 
σε ρόλο security με 300 ευρώ μεροκάματο 
και αστυνομικοί σε «απογευματινή βάρδια» 
ως φύλακες σε ζάμπλουτους τουρίστες.

Άρχισαν οι εκβιασμοί για την 
διάδοχη του Ιερώνυμου! 
28 CD από το Predator που αγοράστηκαν 2 εκατ. ευρώ 
θα καθορίσουν τον εκλεκτό της ιεραρχίας οσονούπω. Οι 
δύο δελφίνοι που θα «καούν» λόγο ιδιαιτεροτήτων και ο 
τρίτος φιλόδοξος λόγο αδυναμιών με φανταράκια.

Φόρος εισοδήματος: 
Για πρώτη φορά οι 
επαγγελματίες πληρώ-
νουν περισσότερα από 
τους μισθωτούς!

Κυβέρνηση: «Γκάζι» για 
αποκατάσταση καταστρο-
φών και αντιπλημμυρικά 
- Στοίχημα η διαχείριση 
δασών και οι καθαρισμοί 
οικοπέδων

Ανεξάρτητη έρευνα 
για το ινστιτούτο της 
Αθηνάς Λινού ζητά 
ο ΣΥΡΙΖΑ μετά τις 
καταγγελίες Πολάκη
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Έρευνες της κοινής γνώμης αποτυπώνουν το 
έλλειμμα εμπιστοσύνης των πολιτών απέναντι 
σε έναν από τους κορυφαίους θεσμούς, όπως 
είναι η Δικαιοσύνη. Το γεγονός ότι το 70% των 
πολιτών δεν εμπιστεύονται τη Δικαιοσύνη, 
αποτελεί ένα ηχηρό μήνυμα, μια ηχηρή προ-
ειδοποίηση. Η συντριπτική αυτή πλειοψηφία 
που δεν εμπιστεύεται τη Δικαιοσύνη διαμορ-
φώθηκε μέσα από συγκεκριμένες και υπαρ-
κτές αιτίες, όπως: -Η απροκάλυπτη συγκά-
λυψη που επιχειρήθηκε από την κυβέρνηση 
στη διερεύνηση των ευθυνών για το τραγικό 
δυστύχημα των Τεμπών. -Οι παρεμβάσεις της 
ηγεσίας του Αρείου Πάγου σε εκκρεμείς υπο-
θέσεις που καταλύουν την έννοια της ανεξαρ-
τησίας του φυσικού δικαστή. -Η καθυστέρηση 
στην απονομή της Δικαιοσύνης. Σύμφωνα με 
στοιχεία της Κομισιόν, η Ελλάδα βρίσκεται 
στις πρώτες θέσεις σε ότι αφορά στην καθυ-
στέρηση των ρυθμών απονομής της δικαιο-
σύνης. -Το γεγονός ότι δύο και πλέον χρόνια 
μετά, δεν υπάρχει καμία εξέλιξη στις έρευνες 
για το σκάνδαλο των υποκλοπών. -Το γεγονός 
ότι η πλειοψηφία του Αρείου Πάγου θεώρη-
σε καλό να αποφανθεί εναντίον του ψηφί-
σματος του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου για το 
Κράτος Δικαίου. -Η αίσθηση ότι υπάρχει ένας 
ομφάλιος λώρος που συνδέει τη δικαστική με 
την  εκτελεστική εξουσία. Πέρα βέβαια από 
τις μεθοδεύσεις και πρακτικές συγκάλυψης , 
στις οποίες ειδικεύεται η κυβέρνηση, βαρύνε-
ται και με θεσμικές και νομοθετικές αστοχίες 
όπως ο νόμος για την αναμόρφωση των ποι-
νικών κωδίκων που έχει στον πυρήνα του το 
στόχο δημιουργίας αισθήματος φόβου, που 
έρχεται σε αντίθεση με την ουσία και την ίδια 
την ιδέα της Δικαιοσύνης. Μια νέα προγραμ-
ματική πρόταση διακυβέρνησης  δεν μπορεί 

να αγνοεί την ανάγκη αποκατάστασης του κύ-
ρους αλλά κυρίως της εμπιστοσύνης των πο-
λιτών απέναντι στη Δικαιοσύνη. Στρατηγικοί 
άξονες μιας νέας αντίληψης πρέπει να είναι: 
-η ανεξαρτησία και η ποιότητα της Δικαιοσύ-
νης -η απόλυτη εφαρμογή της έννοιας του 
Κράτους Δικαίου. -η ταχύτητα στην απονομή 
της Δικαιοσύνης. Στο δια ταύτα χρειάζονται 
επιλογές και θεσμικές παρεμβάσεις, όπως: 
-Ο συνολικός εκσυγχρονισμός και η αναμόρ-
φωση της  διαδικασίας που συνδέεται με τη 
Δικονομία, την οποία διέπει ένα απαρχαιωμέ-
νο  πλαίσιο που πρέπει να αλλάξει. Γιατί πρέ-
πει να αλλάξει; Για να εκδίδονται ταχύτερα 
οι αποφάσεις, οι οποίες θα πρέπει να έχουν 
ξεκάθαρο και σύντομο σκεπτικό. -Η ηλεκτρο-
νική διασύνδεση και διαλειτουργικότητα των 
υπηρεσιών και λειτουργών της Δικαιοσύνης 
με άλλες δημόσιες υπηρεσίες προκειμένου 
να διαβιβάζονται ταχύτερα τα στοιχεία υπο-
θέσεων που εμπίπτουν στην κρίση της Δικαι-
οσύνης. -Η  αύξηση του αριθμού των εισακτέ-
ων στη Σχολή Δικαστών. -Η δημιουργία ενός 
αδιάβλητου και αξιόπιστου μοντέλου εξωδι-
καστικής επίλυσης διαφορών, που θα περι-
λαμβάνει και κίνητρα, το οποίο θα αποσυμ-
φορήσει τα Δικαστήρια. Η Δικαιοσύνη πρέπει 
να είναι ελεύθερη και ανεξάρτητη, να κερδί-
σει και πάλι την εμπιστοσύνη των πολιτών. 
Δικαιοσύνη – Ένα βήμα μπροστά και ένα 
πίσω. Tο σύστημα επιλογής των ηγεσιών 
των ανωτά-
των δικαστη-
ρίων, όπως 
ρ υ θ μ ί ζ ε τ α ι 
στο άρθρο 
90 παρ. 5 του 
Συντάγματος. 
Το σύστημα 
επιλογής των 
ηγεσιών των 
ανωτάτων δι-

καστηρίων, όπως ρυθμίζεται στο άρθρο 90 
παρ. 5 του Συντάγματος, έχει υπάρξει επα-
νειλημμένα αντικείμενο έντονου προβλημα-
τισμού. Ουσιαστικά, η εκάστοτε κυβέρνηση 
αποφασίζει μόνη της, δίνοντας αφορμή για 
σχόλια όσον αφορά την ανεξαρτησία της δι-
καιοσύνης και το ενδεχόμενο διαπλοκής με-
ταξύ δικαστικής και εκτελεστικής εξουσίας. 
Τα σχόλια αυτά αδικούν προεχόντως όσους 
άξιους δικαστές επιλέγονται για τα ανώτατα 
δικαστικά αξιώματα. Η ακρόαση των υποψη-
φίων Προέδρων και Αντιπροέδρων από τη 
Διάσκεψη των Προέδρων της Βουλής μάλ-
λον δεν έλυσε το πρόβλημα, αφού και η Δι-
άσκεψη παραμένει ένα πολιτικό όργανο και 
το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας μεταξύ των 
μελών της πολύ συχνά δεν ακολουθείται. Γι’ 
αυτούς τους λόγους, η νέα ρύθμιση που προ-
βλέπει μυστική ψηφοφορία στην 
Ολομέλεια των ανωτάτων δικαστηρίων για 
την επιλογή των καταλληλότερων, αποτελεί 
ένα πολύ θετικό βήμα. Βέβαια, το αποτέλε-
σμα της ψηφοφορίας δεν θα είναι υποχρεω-
τικό για το Υπουργικό Συμβούλιο. Έχει όμως 
τεράστια σημασία, γιατί δύσκολα μια κυβέρ-
νηση θα αμφισβητήσει την προτίμηση των 
ίδιων των δικαστών. Πράγματι, δύσκολα μπο-
ρεί να υποστηριχθεί ότι οι δικαστές που απο-
φασίζουν καθημερινά για την προσωπική μας 
ελευθερία, την περιουσία και τα δικαιώματά 
μας, δεν είναι ικανοί να γνωρίζουν ποιος είναι 

Εμπιστοσύνη στη Δικαιοσύνη και επιτάχυνση στην απονομή της 
Η Δικαιοσύνη πρέπει να είναι ελεύθερη και ανεξάρτητη, να κερδίσει 
και πάλι την εμπιστοσύνη των πολιτών.
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ο αξιότερος για την προεδρία του δικαστηρί-
ου τους. Στον τομέα της δικαιοσύνης, υπήρξε 
όμως και μια άλλη, αυτή τη φορά αρνητική 
εξέλιξη. Ψηφίστηκε διάταξη (τροποποίηση 
προγενέστερης του 2002), η οποία όχι μόνον 
απαγορεύει τη μετάδοση μιας δίκης από την 
τηλεόραση ή το ραδιόφωνο (όπως προβλε-
πόταν μέχρι τώρα) ή μέσω διαδικτύου και 
οποιουδήποτε άλλου τεχνολογικού μέσου 
(ομοίως εύλογο), αλλά επιπλέον απαγορεύει 
την «ηχογράφηση και αποτύπωση της δίκης 
σε γραπτό κείμενο μέσω ειδικού λογισμικού 
που μετατρέπει τον προφορικό λόγο σε γρα-
πτό». Η δικαιοσύνη διέπεται από την αρχή της 
δημοσιότητας και δεν λειτουργεί «πίσω από 

κλειστές πόρτες» αλλά δημόσια, έτσι ώστε 
να είναι διαφανής και να διασφαλίζεται ότι 
κρίνει αμερόληπτα. Όπως ορίζεται στο άρθρο 
93 παρ. 2 του Συντάγματος, οι «συνεδριάσεις 
κάθε δικαστηρίου είναι δημόσιες». 
Ομοίως η δημοσιότητα έχει την έννοια της δυ-
νατότητας παρακολούθησης των δικών από 
δημοσιογράφους και ενημέρωσης του κοινού 
για όσα διαδραματίζονται σε αυτές. Βέβαια, 
η δημοσιότητα δεν κατοχυρώνει τη μετάδο-
ση της δίκης με οποιοδήποτε μέσο, αφού θα 
πρέπει να σταθμιστούν και άλλες παράμε-
τροι που σχετίζονται με τους παράγοντες της 
δίκης (π.χ. προστασία του κατηγορουμένου, 
επιπτώσεις στη συμπεριφορά των μαρτύ-

ρων). Ωστόσο, η απαγόρευση ακόμα και της 
απλής ηχογράφησης της δίκης και αποτύπω-
σής της σε κείμενο μέσω ειδικού λογισμικού, 
θέτει εμπόδια στο έργο των παραγόντων της 
δίκης, δυσχεραίνει την ακριβή αποτύπωση 
των όσων συνέβησαν σε αυτήν και περιορίζει 
υπέρμετρα και κατά αντισυνταγματικό τρόπο 
την αρχή της δημοσιότητας της δίκης. 
Σε τελική ανάλυση, η διαφάνεια στη δικαιο-
σύνη δεν αφορά μόνο την επιλογή της ηγεσί-
ας της, αλλά και την καθημερινή της λειτουρ-
γία.
Μένιος Φουρθιώτης
menios@apokaliptikanews.gr 

Αναζητείται ο νόμιμος εκπρόσωπος του κα-
ταστήματος. Σε έξι, συνολικά, συλλήψεις 
γυναικών, προχώρησαν αστυνομικοί στη Σα-
ντορίνη, εκ των οποίων οι πέντε κατηγορού-
νται για πορνεία και η μία για μαστροπεία. 
Οι αστυνομικοί, αξιοποιώντας πληροφορίες 
που είχαν στη διάθεσή τους ότι σε κλαμπ στα 
Φηρά Θήρας πραγματοποιούνται ερωτικές 
συνευρέσεις έναντι αμοιβής, προσποιήθη-

καν τους πελάτες, κανονίζοντας συνάντηση 
και προσημειώνοντας τα χαρτονομίσματα. 
Μόλις ο αστυνομικός συναντήθηκε με μια 
από τις συλληφθείσες, της γνωστοποίησε την 
ιδιότητά του, ειδοποίησε την ομάδα έρευνας 
και πραγματοποιήθηκε έλεγχος του καταστή-
ματος. Κατά τον έλεγχο που διενεργήθηκε στο 
κατάστημα διαπιστώθηκε ότι νόμιμος εκπρό-
σωπος είναι ένας άνδρας με καταγωγή από 

τη Ρουμανία που αναζητείται προκειμένου να 
συλληφθεί εντός των ορίων του αυτοφώρου, 
το οποίο λήγει το βράδυ της Δευτέρας 19/8. Η 
προανάκριση συνεχίζεται.

Σαντορίνη: Αστυνομικοί προσποιήθηκαν τους πελάτες και συνέλαβαν πέντε γυναίκες για πορνεία και μια για μαστροπεία

Η είσοδος του ζευγαριού συνοδεύτηκε από 
καπνογόνα, βεγγαλικά και σημαίες του ΠΑ-
ΣΟΚ, ενώ για μουσική υπόκρουση επελέ-

γη το γνωστό τραγούδι «Καλημέρα ήλιε» Η 
αγάπη για το ΠΑΣΟΚ αποτέλεσε το κεντρικό 
θέμα ενός γάμου που πραγματοποιήθηκε 
το περασμένο Σαββατοκύριακο στο Αγρίνιο, 
δημιουργώντας μια εντυπωσιακή και γεμάτη 
πάθος ατμόσφαιρα. Ο Νίκος Ασβεστόπουλος 
και η Παναγιώτα Τριανταφυλλίδη ενώθηκαν 
με τα ιερά δεσμά του γάμου στον Ιερό Ναό 
Αγίου Κωνσταντίνου, αλλά το highlight της 
ημέρας ήταν η εντυπωσιακή είσοδός τους 
στο γλέντι που ακολούθησε όπως μεταδίδει 

το agrinionews.gr. Η είσοδος του ζευγαριού 
συνοδεύτηκε από καπνογόνα, βεγγαλικά και 
σημαίες του ΠΑΣΟΚ, ενώ ο ήχος του γνω-
στού τραγουδιού «Καλημέρα ήλιε» έκανε 
την ατμόσφαιρα ακόμα πιο συναρπαστική. 
Η βραδιά απαθανατίστηκε από τον Λεωνί-
δα Αθανασάκη, ο οποίος μοιράστηκε φωτο-
γραφίες στα social media και ευχήθηκε στο 
ζευγάρι βίον ανθόσπαρτον, με τις εικόνες να 
αποτυπώνουν τη χαρά και τον ενθουσιασμό 
των παρευρισκομένων.

 Αγρίνιο: Παντρεύτηκαν με άρωμα…ΠΑΣΟΚ - Δείτε φωτογραφίες
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Συνελήφθη ο καπετάνιος - Η εταιρεία τον 
απέλυσε - Τον τρόμο έζησε η οδηγός του αυ-
τοκινήτου που προσπαθούσε να επιβιβαστεί 
στο πλοίο. Η ανακοίνωση της εταιρείας έχει 
ως εξής: Ενημερώνουμε το επιβατικό κοινό 
ότι, κατόπιν Εισαγγελικής εντολής για τη σύλ-
ληψη του Πλοιάρχου του ΕΓ-ΠΓ ΣΑΟΝΗΣΟΣ 
και την υποχρεωτική απόλυσή του, το πλοίο 
δεν μπορεί να συνεχίσει την εκτέλεση των 
δρομολογίων του. Οι επιβάτες που έχουν 
εισιτήρια παρακαλούνται να απευθυνθούν 
στα πρακτορεία έκδοσης ή/και στα κατά 
τόπους κεντρικά πρακτορεία για την εξαρ-
γύρωσή τους». Για το περιστατικό, το οποίο 
βρίσκεται στο επίκεντρο της επικαιρότητας, 
εξέδωσε ανακοίνωση το υπουργείο Ναυ-
τιλίας το μεσημέρι της Παρασκευής, στην 
οποία μεταξύ άλλων αναφέρει ότι η οδηγός 
του αυτοκινήτου που βρέθηκε στον «αέρα» 
στον καταπέλτη του πλοίο στην Άνδρο, έκανε 
μήνυση στον καπετάνιο, ο οποίος και συνε-
λήφθη. Τι υποστήριξε ο πλοίαρχος. Από την 
πλευρά του, ο καπετάνιος, σύμφωνα με την 
ανακοίνωση του υπουργείου όπου περιγρά-
φεται όλο το πρωτοφανές περιστατικό, υπο-
στήριξε ότι «λόγω των δυσμενών καιρικών 
συνθηκών αδυνατούσε να ολοκληρώσει την 
επιβίβαση των επιβατών και οχημάτων και 
έκρινε επισφαλή την παραμονή του πλοίου 
στο λιμάνι του Γαυρίου». Σύμφωνα με την 
ίδια ανακοίνωση, όταν το πλοίο SAONISOS 
της Saosferries έφτασε στο Γαύριο «επικρα-
τούσαν έντονα καιρικά φαινόμενα με έντονο 
κυματισμό, με αποτέλεσμα να ανυψωθεί το 
μπροστινό τμήμα του καταπέλτη και να προ-
κληθούν υλικές ζημιές σε ένα Ι.Χ.Ε. όχημα το 
οποίο επιχειρούσε να επιβιβασθεί». Όπως 
επισημαίνεται, «το Ι.Χ.Ε. παρέμεινε ακινη-
τοποιημένο στον προβλήτα και ακολούθως, 
ο Πλοίαρχος του «ΣΑΟΝΗΣΟΣ» δήλωσε ότι, 
λόγω των δυσμενών καιρικών συνθηκών 
αδυνατούσε να ολοκληρώσει την επιβίβαση 
των επιβατών και οχημάτων και έκρινε επι-
σφαλή την παραμονή του πλοίου στο λιμάνι 
του Γαυρίου». Λόγω της κατάστασης που δη-
μιουργήθηκε αν και στο λιμάνι του Γαυρίου 

ανέμεναν 10 επιβάτες και 4 ΙΧ για να επιβι-
βαστούν στο πλοίο, τελικά δεν επιβιβάστη-
καν 7 επιβάτες και 3 ΙΧ. Υπενθυμίζεται ότι 
για το περιστατικό συνελήφθη ο καπετάνιος 
του πλοίου όταν αυτό αφίχθη στην Κάρυστο 
μετά από προφορική μήνυση που υπέβαλ-
λε στο Λιμεναρχείο Άνδρου σε βάρος του η 
οδηγός του ΙΧΕ που υπέστη υλικές ζημιές. Ο 
καπετάνιος αντιμετωπίζει την κατηγορία της 
παραβίασης του του άρθρου 291 του Ποινι-
κού Κώδικά για Διατάραξη της ασφάλειας σι-
δηροδρόμων, πλοίων και αεροσκαφών. Πιο 
αναλυτικά, η ανακοίνωση του υπουργείου 
Με εντολή του Υπουργού Ναυτιλίας και Νη-
σιωτικής Πολιτικής Χρήστου Στυλιανίδη έχει 
ξεκινήσει η άμεση διαλεύκανση του συμβά-
ντος που έλαβε χώρα χθες στο λιμάνι του 
Γαυρίου και αφορά στη σύλληψη του Πλοι-
άρχου του επιβατηγού-οχηματαγωγού (Ε/Γ-
Ο/Γ) πλοίου «ΣΑΟΝΗΣΟΣ» Ν.Π. 12489, για 
παράβαση του άρθρου 291 του Π.Κ. (Διατά-
ραξη της ασφάλειας σιδηροδρόμων, πλοίων 
και αεροσκαφών). Όπως έχει δηλώσει επα-
νειλημμένως ο κ. Στυλιανίδης, η μεγαλύτερη 
προτεραιότητα για το Υπουργείο Ναυτιλίας 
και Νησιωτικής Πολιτικής είναι τα θέματα 
ασφάλειας και ειδικά στην ακτοπλοΐα, είναι 
μη διαπραγματεύσιμα και δεν υπάρχει κα-
νένα περιθώριο ανοχής. Δεν είναι αποδεκτή 
καμία ΕΚΠΤΩΣΗ ΣΤΑ ΘΕΜΑΤΑ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ 
από κανέναν και αποτελεί προαπαιτούμενο 
για όλους τους πολίτες. Συγκεκριμένα, τις 
βραδινές ώρες χθες, το «ΣΑΟΝΗΣΟΣ» είχε 
καταπλεύσει στο λιμάνι του Γαυρίου Άν-
δρου, κατά την εκτέλεση εγκεκριμένου δρο-
μολογίου με τελικό προορισμό το λιμάνι της 
Καρύστου. Κατά τη διαδικασία της επιβίβα-
σης επιβατών και οχημάτων επί του Ε/Γ-Ο/Γ 
πλοίου, επικρατούσαν έντονα καιρικά φαι-
νόμενα στο λιμάνι του Γαυρίου με έντονο 
κυματισμό, με αποτέλεσμα να ανυψωθεί το 
μπροστινό τμήμα του καταπέλτη και να προ-
κληθούν υλικές ζημιές σε ένα Ι.Χ.Ε. όχημα το 
οποίο επιχειρούσε να επιβιβασθεί. Το Ι.Χ.Ε. 
παρέμεινε ακινητοποιημένο στον προβλήτα 
και ακολούθως, ο Πλοίαρχος του «ΣΑΟΝΗ-
ΣΟΣ» δήλωσε ότι, λόγω των δυσμενών καιρι-
κών συνθηκών αδυνατούσε να ολοκληρώσει 
την επιβίβαση των επιβατών και οχημάτων 
και έκρινε επισφαλή την παραμονή του πλοί-
ου στο λιμάνι του Γαυρίου. Στο λιμάνι ανέ-
μεναν προς επιβίβαση 10 επιβάτες και 04 
Ι.Χ.Ε., εκ των οποίων δεν επιβιβάσθηκαν 7 
επιβάτες και 3 Ι.Χ.Ε. οχήματα. Οι επιβάτες 

που δεν επιβιβάστηκαν προωθούνται στους 
προορισμούς τους με μέριμνα της πλοιο-
κτήτριας εταιρείας, ενώ από το περιστατικό 
δεν αναφέρθηκε τραυματισμός. Το «ΣΑΟ-
ΝΗΣΟΣ» συνέχισε το δρομολόγιο του για το 
λιμάνι της Καρύστου όπου κατέπλευσε με 
ασφάλεια. Τις πρωινές ώρες σήμερα, υπό τις 
οδηγίες της Εισαγγελίας Πρωτοδικών Σύρου 
και κατόπιν προφορικής μήνυσης που υπέ-
βαλλε στο Λιμεναρχείο Άνδρου η οδηγός του 
ΙΧΕ που υπέστη υλικές ζημιές, κατά του Πλοι-
άρχου του Ε/Γ-Ο/Γ «ΣΑΟΝΗΣΟΣ» Ν.Π. 12489 
και κατά παντός υπευθύνου, στελέχη της Λι-
μενικής Αρχής της Καρύστου προέβησαν στη 
σύλληψη του Πλοιάρχου, για παράβαση του 
άρθρου 291 του Π.Κ. (Διατάραξη της ασφά-
λειας σιδηροδρόμων, πλοίων και αεροσκα-
φών). Προανάκριση διενεργείται από το Α’ 
Λιμενικό Τμήμα Γαυρίου. «Σπινάριζαν οι τρο-
χοί, νόμιζα πως θα πέσω στη θάλασσα» λέει 
η οδηγός του αυτοκινήτου που προσπαθού-
σε να επιβιβαστεί στο πλοίο Τις στιγμές που 
έζησε στο λιμάνι του Γαυρίου στην Άνδρο το 
βράδυ της Πέμπτης (15/08/2024) περιέγρα-
ψε η οδηγός του αυτοκινήτου που βρέθηκε 
στον αέρα κατά την επιβίβαση στο πλοίο. 
«Σπινάριζαν οι τροχοί μου μπροστά και τους 
είπα να κάνω όπισθεν, όπως μου έλεγαν, 
αλλά η ρόδα μου, η πίσω ήταν ανασηκωμέ-
νη. Ήμασταν τέσσερα αυτοκίνητα. Δεν βάζεις 
αυτοκίνητα και κόσμο υπό αυτές τις καιρικές 
συνθήκες και ειδικά άμα δεν μπορείς να 
κουμαντάρεις το πλοίο» δήλωσε η οδηγός 
του αυτοκινήτου στο λιμάνι του Γαυρίου 
στην Άνδρο, μιλώντας στον Alpha. Παράλλη-
λα πρόσθεσε πως «ένιωσα ότι θα πέσω στη 
θάλασσα, δεν μπορούσε να κουνηθεί το αυ-
τοκίνητο. Είχα κολλήσει, είχε χτυπηθεί, γιατί 
βλέπω ότι λένε πολλοί γιατί δεν έβαλα όπι-
σθεν. Το αυτοκίνητο είχε χτυπηθεί». Ο πατέ-
ρας της κοπέλας μιλώντας στο Open ανέφε-
ρε πως «δεν έδεσε πιθανώς σωστά το πλοίο 
και άρχισε να μετακινείται στο πλάι την ώρα 
που το αυτοκίνητο της κόρης μου ευρίσκετο 
στον καταπέλτη, μισό επάνω, μισώ κάτω. Ο 
καταπέλτης άρχισε να χτυπά το αυτοκίνητο 
από την κάτω μεριά και την ώρα που άρχισε 
να απομακρύνεται γιατί το έλυσαν κάποιοι 
άνθρωποι, βρέθηκαν εκεί και συγκράτησαν 
το αυτοκίνητο ώστε να μην το τραβήξει ο κα-
ταπέλτης και πέσει στη θάλασσα και πνιγούν 
η κόρη μου και η φίλη της. Το καλό είναι ότι 
η κόρη μου είναι εδώ μαζί μας με τη φίλη της 
και δεν είναι κάπου αλλού».

Άνδρος: Αναστέλλονται τα δρομολόγια του πλοίου που κινδύνεψαν επιβάτες
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Η δικηγορική εταιρία Νίκος Αγαπηνός και συ-
νεργάτες, εκπροσωπώντας τους ιδιοκτήτες 
της επιχείρησης που εκμεταλλεύεται το 50% 
του ξενοδοχείου Αναστασία στον Καλαφάτη 
μαζί με την παραλία και το κατάστημα υγειο-
νομικού ενδιαφέροντος με τον διακριτικό τίτ-
λο Spilia στην Αγία Αννα Μυκόνου, καταγγέλ-
λει όργιο παρανομιών από την προσωρινή 
διοίκηση της εταιρίας που ελέγχεται από τον 
προηγούμενο ιδιοκτησιακό καθεστώς που 
αποτελεί συνιδιοκτησία 50%.Αλλεπάλληλες 
σφραγίσεις του καταστήματος από την ΑΑΔΕ 
για φορολογικές παραβάσεις, ποινικά αδική-

ματα με απειλές και ξυλοδαρμούς σε βάρος 
εργαζομένων της επιχείρησης και πρόστιμα 
από την κτηματική υπηρεσία για παραβά-
σεις σε σχέση με την παραλία, σε συνδυασμό 
με πολλαπλές παραβάσεις του παρελθόντος 
των ίδιων συμφερόντων διοίκησης συνθέ-
τουν ένα παζλ επικίνδυνο όχι μόνο για την 
επιχείρηση αλλά και για τους εργαζόμενους 
και για τον ίδιο τον τουρισμό που αποτελεί 
ένα σημαντικό εισπρακτικό προϊόν για την 
χώρα μας. Επιβάλλεται να υπάρξουν άμεσες 
παρεμβάσεις, καθώς όλα τα παραπάνω εί-
ναι ιδιαιτέρως δυσφημιστικά για το νησί της 
Μυκόνου.Στην διάθεση των αρμοδίων αρ-
χών βρίσκονται τόσο τα πρόστιμα που έχουν 

επιβληθεί από την ΑΑΔΕ και την Κτηματική 
Υπηρεσία Δημοσίου αλλά και οι ποινικές κα-
ταδίκες των εκπροσώπων της επιχείρησης 
για βιαιότητα και ξυλοδαρμό απλών εργαζό-
μενων της επιχείρησης.

Ρεπορτάζ

Τρεις τραυματίες στο νοσοκομείο - Ερευνά-
ται εάν οι δράστες είναι μέλη της βουλγα-
ρικής μαφίας. Αιματηρό επεισόδιο με τρεις 
τραυματίες σημειώθηκε τα μεσάνυχτα της 
Παρασκευής σε γνωστό beach bar της Χανι-
ώτης στη Χαλκιδική. Σύμφωνα με πληροφο-
ρίες του thestival.gr, ένας άντρας τραυματί-
στηκε στο στήθος από πυροβόλο όπλο, ένας 
στο χέρι και ένας υπέστη κακώσεις από ξυλο-
δαρμό. Το περιστατικό συνέβη λίγο μετά τις 
23:00 το βράδυ της Παρασκευής, όταν, σύμ-
φωνα με πληροφορίες, ομάδα Βουλγάρων 
τραυμάτισε για ασήμαντη αφορμή τον ιδιο-
κτήτη του καταστήματος, χτυπώντας τον με 
γροθιές και κλωτσιές στο πρόσωπο και στο 
σώμα, ενώ φέρεται να είχαν πάνω τους και 
μαχαίρια και ρόπαλα. Στην συνέχεια ακού-
στηκαν πυροβολισμοί και στην παραλία 
επικράτησε πανικός. Άμεσα έσπευσαν στο 
σημείο δυνάμεις της ΟΠΚΕ και οι αστυνο-
μικοί εντόπισαν και συνέλαβαν πέντε άτο-
μα, οι οποίοι κατόπιν υπόδειξης είναι αυτοί 
που επιτέθηκαν στον ιδιοκτήτη. Δύο εκ των 
συλληφθέντων, φέρουν τραύμα από πυρο-
βόλο όπλο ενώ και οι τρεις διακομίστηκαν 
στο Νοσοκομείο Πολυγύρου. Η κατάσταση 
της υγείας του άντρα που πυροβολήθηκε 
κρίνεται από τους γιατρούς ιδιαιτέρως σο-

βαρή. Το άτομο που φέρεται να πυροβό-
λησε έχει ταυτοποιηθεί και αναζητείται΄. Η 
Αστυνομία συγκεντρώνει καταθέσεις από 
αυτόπτες μάρτυρες για να προσδιοριστούν 
οι συνθήκες κάτω από τις οποίες έγινε το 
επεισόδιο. Θεωρείται πιθανό να ενεπλάκη-
σαν άτομα που ανήκουν στην βουλγαρική 
μαφία. «Μικρά παιδιά έτρεχαν πανικόβλη-
τα»Την ώρα της συμπλοκής στο beach bar 
ήταν σε εξέλιξη βραδιά ζωντανής μουσικής. 
Το γεγονός προκάλεσε πανικό σε πελάτες 
και προσωπικό. «Ακούγονταν κλάματα, τσι-
ρίδες και φωνές. Ο κόσμος άρχισε να τρέ-
χει για να γλιτώσει. Έφευγαν όλοι από το 
μαγαζί. Βγήκαν μαχαίρια και ακούστηκαν 
πυροβολισμοί. Μικρά παιδιά έτρεχαν μαζί 
με τους γονείς του. Επικράτησε πανικός» 
δήλωσε στο thestival.gr γυναίκα που ήταν 
παρούσα στο συμβάν. Τις εικόνες που είδε 
με τα μάτια του περιέγραψε διασώστης 
εθελοντής που βρέθηκε στο σημείο για να 
δώσει τις πρώτες βοήθειες σε τραυματίες. 
«Περίπου στις 24:00 ειδοποιήθηκα για σο-
βαρό περιστατικό με πυροβολισμούς και 
αρκετούς εμπλεκομένους οι οποίοι ενεπλά-
κησαν σε παραλιακό κατάστημα της περιο-
χής μας. Σε δύο λεπτά ακριβώς έκανα άφιξη 
στο σημείο σαν πρώτος ανταποκριτής με 

όλο τον εξοπλισμό και κατευθείαν εστίασα 
στον άτυχο άντρα ο οποίος είχε δεχθεί μια 
σφαίρα στο στέρνο. Κατόπιν επικοινωνίας 
με το ΕΚΑΒ ζήτησα συγκεκριμένες οδηγίες 
για να χειριστώ το περιστατικό διότι ήταν η 
πρώτη φορά που κλήθηκα να αντιμετωπίσω 
τραύμα από σφαίρα. Ταυτόχρονα ζήτησα 
δύο ασθενοφόρα μιας και υπήρχαν και άλ-
λοι δύο τραυματίες και ειδικά ο ένας από τα 
πολλαπλά χτυπήματα που δέχτηκε στο κε-
φάλι σε συνδυασμό με το σπρέι πιπεριού οι 
ζωτικές του ενδείξεις ήταν πίεση 200 με 135 
και165 σφυγμούς», περιγράφει ο διασώ-
στης, σύμφωνα με την Εφημερίδα Κασσάν-
δρα. Στη συνέχεια αναφέρει: «Τα 2 ασθενο-
φόρα παρέλαβαν και τους τρεις τραυματίες 
για τα περαιτέρω και τη μεταφορά τους στο 
κέντρο υγείας Κασανδρείας και στο νοσο-
κομείο Πολυγύρου. Πληροφορίες για νεκρό 
μέχρι αυτή τη στιγμή που γράφω την ανάρ-
τηση δεν υπάρχει και σας το λέω 100% και 
οτιδήποτε άλλο είναι ψευδές».

Αιματηρή συμπλοκή με πυροβολισμούς σε beach bar στη Χαλκιδική

Μύκονος: Όλη η αλήθεια για την Spilia 



σελ. 6

25/08/2024

Πολιτική

Υπουργείο υποδομών: Τον Νοέμβριο δίνεται σε κυκλοφορία το μετρό Θεσσαλονίκης - Προχωρά ο Ε65 και ο ΒΟΑΚ

Στο τέλος του 2025 αναμένεται να είναι έτοι-
μη η επέκταση της Γραμμής 4 του μετρό - Η 
παράδοση του Flyover στην Θεσσαλονίκη το-
ποθετείται για τον Μάιο του 2027.  Σημαντική 
δέσμη παρεμβάσεων επιταχύνονται το προ-
σεχές διάστημα στον τομέα των υποδομών, 
καθώς ισχυρή πολιτική βούληση της ηγεσίας 
του αρμόδιου υπουργείου αποτελεί η εκτέλε-
ση μίας σειράς μεγάλων αλλά και μικρότερων 
σύγχρονων έργων ανά την επικράτεια, προκει-
μένου να βελτιωθεί ουσιαστικά η καθημερινό-
τητα των πολιτών. Ταυτόχρονα προωθείται ο 
σχεδιασμός μίας σειράς νέων «πράσινων» έρ-
γων, η ενίσχυση, αλλά και συντήρηση υφιστά-
μενων υποδομών. «Συλλογικά και συνεκτικά, 
προχωρήσαμε σημαντικές παρεμβάσεις, που 
πρέπει να «τρέξουμε» με την ίδια και μεγα-
λύτερη ταχύτητα. Μπροστά μας υπάρχουν 
πολλές και μεγάλες προκλήσεις». Αυτό επιση-
μαίνει, μεταξύ άλλων, ο υπουργός Υποδομών 
και Μεταφορών, Χρήστος Σταϊκούρας. Όπως 
διαβεβαιώνει: «Θα συνεχίσουμε τη σκληρή 
δουλειά, για να βελτιώσουμε την καθημερι-
νότητα των πολιτών και να παραδώσουμε 
σύγχρονα και ανθεκτικά έργα στην κοινωνία, 
στην ώρα τους και με σεβασμό στο υστέρη-
μα του φορολογούμενου». Στον πυρήνα της 
στρατηγικής στόχευσης του υπουργείου Υπο-

δομών και Μεταφορών βρί-
σκονται: η αποτελεσματική 
προώθηση των εν εξελίξει 
έργων, ο ρεαλιστικός σχεδι-
ασμός νέας δέσμης έργων, η 
ενίσχυση της ασφάλειας των 
«πράσινων» υποδομών και 
των μεταφορών, η βελτίωση 
της ποιότητας των έργων και 
των υπηρεσιών, η ορθολογι-
κή αξιοποίηση των υδάτινων 

πόρων και εν τέλει, η βελτίωση της καθημε-
ρινότητας του πολίτη. Στο 56% το βόρειο τμή-
μα του Ε65 Τον Μάιο του 2024, παραδόθηκε 
στην κυκλοφορία, ενιαία, από τη Λαμία μέχρι 
την Καλαμπάκα, συνολικού μήκους 135 χλμ. 
Το υπόλοιπο τμήμα του αυτοκινητόδρομου, 
από την Καλαμπάκα μέχρι την Εγνατία Οδό, 
μήκους 46 χλμ., θα παραδοθεί περίπου με 
την ολοκλήρωση του Ταμείου Ανάκαμψης και 
Ανθεκτικότητας, από όπου και χρηματοδοτεί-
ται. Έχει ήδη εκτελεστεί το 56% του βόρειου 
τμήματος του συνολικού έργου. Κλείσιμο Επί-
σης, προβλέπεται η υλοποίηση έργων αντι-
πλημμυρικής θωράκισης των περιοχών του 
αυτοκινητόδρομου Ε65 στα τμήματα Λαμία - 
Ξυνιάδα, Ξυνιάδα - Ανάβρα και Ανάβρα - Τρί-
καλα. Αυτά θα μελετηθούν αδαπάνως για το 
Δημόσιο και θα κατασκευαστούν από τον Πα-
ραχωρησιούχο, ενώ η συνολική δαπάνη ανέρ-
χεται στα 70 εκατ. ευρώ. Παραδόθηκε η Οδι-
κή Σύνδεση Άκτιο - Αμβρακία Τον Ιανουάριο 
του 2024, παραδόθηκε στην κυκλοφορία, ενι-
αία, ο αυτοκινητόδρομος, συνολικού μήκους 
49 χλμ.. Ολοκληρώνεται, μέσα στο 2024, και 
ο οδικός άξονας Άκτιο - Λευκάδα. Στο 52% ο 
αυτοκινητόδρομος Πάτρα - Πύργος Τον Ιούλιο 
του 2023 η πρόοδος κατασκευής του έργου 

υπολείπονταν του 20%. Σήμερα, το ποσοστό 
υλοποίησης ξεπερνά το 52%. Εκτιμάται ότι, 
μέχρι τέλος του έτους, το ποσοστό ολοκλήρω-
σης θα υπερβεί το 75%. Το πολύπαθο έργο, 
όπως προβλέπει και η σύμβαση, θα ολοκλη-
ρωθεί το καλοκαίρι του 2025. Τον Νοέμβριο 
το Μετρό Θεσσαλονίκης Η βασική γραμμή θα 
παραδοθεί τον Νοέμβριο του 2024. Συγχρό-
νως, ολοκληρώνεται το έργο της επέκτασης 
προς την Καλαμαριά, το οποίο προβλέπεται 
να παραδοθεί το 2ο εξάμηνο του 2025. Μά-
λιστα, το τελευταίο χρόνο, υπεγράφη η Σύμ-
βαση για τη λειτουργία και τη συντήρηση του 
έργου, απελευθερώθηκαν δρόμοι που πα-
ρέμειναν κλειστοί για πολλά έτη, υπεγράφη 
συμπληρωματική σύμβαση για την υλοποίη-
ση έργων προσβασιμότητας / μετεπιβίβασης 
στον σταθμό «Νέα Ελβετία», ολοκληρώθηκε 
η Μελέτη Ανάπτυξης Μετρό Θεσσαλονίκης, η 
οποία αποτελεί τη Γενική Συγκοινωνιακή Με-
λέτη του πολεοδομικού συγκροτήματος Θεσ-
σαλονίκης. Ξεκίνησαν τα έργα για τον Βόρειο 
Οδικό Άξονα Κρήτης - Στο 35% ο Νέος Διεθνής 
Αερολιμένας Ηρακλείου Κρήτης Τα τμήματα 
Νεάπολη - Άγιος Νικόλαος και Χερσόνησος - 
Νεάπολη έχουν συμβασιοποιηθεί. Έχουν ήδη 
εγκατασταθεί τα πρώτα εργοτάξια στο τμήμα 
από τη Χερσόνησο Ηρακλείου έως τον Άγιο 
Νικόλαο. Ταυτόχρονα, προχωρά η συμβασι-
οποίηση της παραχώρησης για το τμήμα Χα-
νιά - Ηράκλειο. Επιπλέον η πρόοδος υλοποί-
ησης στον Νέο Διεθνή Αερολιμένα Ηρακλείου 
Κρήτης, στο Καστέλι έχει ξεπεράσει το 35%. 
Προχωρά η Γραμμή 4 του Μετρό της Αθήνας 
Ο μετροπόντικας «Αθηνά» ξεκίνησε από την 
Κατεχάκη προς τον Ευαγγελισμό, και αναμέ-
νεται να ολοκληρώσει τα περίπου 5 χλμ. μέχρι 
το τέλος του 2025. 
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Η κλιματική αλλαγή «χτυπά» την Ελλάδα: Λίγο το λάδι, μικρές οι πατάτες, πλήγμα σε παραγωγές

Στην Πέλλα τα ροδάκινα βγαίνουν παραμορ-
φωμένα και δεν τρώγονται, στο Μαρκόπουλο 
οι συκιές ρίχνουν τους καρπούς, στις Πρέσπες 
οι υψηλές θερμοκρασίες έχουν καταστρέψει 
την παραγωγή φασολιών. Θα... μας βγάλουν 
το λάδι οι τιμές και φέτος; Με το βλέμμα 
στραμμένο στους ελαιώνες (καθώς η τιμή 
του ελαιόλαδου είναι η πρωταγωνίστρια και 
κινητήριος δύναμη του πληθωρισμού τροφί-
μων), οι καταναλωτές αναμένουν να μάθουν 
αν η φετινή σεζόν επιφυλάσσει κι άλλη ακρί-
βεια. Αν και τα μηνύματα είναι προς το παρόν 
αντιφατικά -καθώς μειώνεται η κατανάλωση, 
αλλά μειώνεται και η παραγωγή λόγω της 
κλιματικής κρίσης-, υπάρχει μια τάση απο-
κλιμάκωσης. Αυτή, όμως, είναι η μία πλευρά 
της ιστορίας. Η άλλη αφορά την απόγνωση 
από τις πρωτόγνωρες, στα όρια του τρελού, 
συνθήκες που αντιμετωπίζουν οι αγρότες. 
Ακαρπία, μικροκαρπία, ανεξήγητες ασθένειες 
και -στην καλύτερη περίπτωση- πρώιμη και 
μικρή παραγωγή είναι μερικά από τα καινού-
ρια φαινόμενα που μαστίζουν την αγροτική 
παραγωγή της χώρας απ’ άκρη σ’ άκρη. Σε ό,τι 
αφορά τις ελιές, για παράδειγμα, η Καλαμάτα 
προχωρά σε κανονική παραγωγή φέτος, όμως 
στην Κρήτη και τη Μακεδονία παρατηρείται 
τεράστια μείωση λόγω των υψηλών θερμο-
κρασιών.NΚαι αν αυτό δεν σας φαίνεται πα-
ράξενο, σίγουρα θα σας φανεί περίεργο -αλλά 
και τρομακτικό- το γεγονός ότι στη Λάρισα οι 
αμυγδαλιές παράγουν μουμιοποιημένους 
(!) καρπούς, στην Πέλλα χιλιάδες στρέμματα 
ροδακινιών παράγουν ξαφνικά παραμορφω-
μένα ροδάκινα που δεν τρώγονται, στο Νευ-
ροκόπι, στη Δράμα και την Αρκαδία οι πατά-
τες βγαίνουν μικρότερες, στο Μαρκόπουλο 
οι συκιές κάνουν καρπόπτωση με κίνδυνο να 
χαθεί το 100% της παραγωγής, στις Πρέσπες 
οι παραγωγοί φασολιών σκέφτονται να εγκα-
ταλείψουν την καλλιέργεια αφού πλέον δεν 
παράγεται σχεδόν τίποτα. Φαίνεται λοιπόν 
ότι οι παραγωγοί της χώρας μας βιώνουν την 
πρώτη τρομακτική φάση ενός δυστοπικού σε-

ναρίου, το οποίο καταλήγει στο τραπέζι μας 
και δεν δείχνει να οδεύει προς happy end. 
Αλλού καλά, αλλού χάλια. Σε ό,τι αφορά το 
ελαιόλαδο, είναι σχεδόν αδύνατο να προβλέ-
ψει κανείς τι θα γίνει. Οι ελαιοπαραγωγοί της 
χώρας μας αρχικά ανέμεναν άνοδο της παρα-
γωγής από τους 140.000 (πέρυσι, μια κακή 
χρονιά) στους 200.000-220.000 τόνους. Προ-
σγειώθηκαν όμως στους 150.000-160.000 
τόνους. Κλείσιμο Ο λόγος είναι -τι άλλο;- ο 
συνεχιζόμενος σχεδόν σε όλη τη διάρκεια του 
καλοκαιριού καύσωνας.Την κατάσταση περι-
γράφει γλαφυρά σε υπόμνημά του προς τον 
υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και τον ΕΛΓΑ ο 
πρόεδρος του Συνδέσμου Ελαιοκομικών Δή-
μων Κρήτης, Γιάννης Μαλανδράκης, ο οποίος 
ζητά να ξεκινήσουν οι αποζημιώσεις στους 
ελαιοπαραγωγούς για καταστροφές από 
ασυνήθιστα υψηλές θερμοκρασίες και ανομ-
βρία, όπως γίνεται με αυτές από τον παγετό. 
«Είναι γνωστές οι απώλειες της τάξεως του 
40% σε σχέση με τον μέσο όρο που προκλή-
θηκαν στην περσινή ελαιοπαραγωγή, αλλά 
και οι απώλειες παρόμοιου ύψους που έχει 
ήδη δεχτεί η ερχόμενη ελαιοπαραγωγή λόγω 
συνθηκών ακραίας ανομβρίας και παρατετα-
μένων καυσώνων που επεκράτησαν κατά την 
κρίσιμη περίοδο της άνθησης - καρπόδεσης», 
αναφέρει ο κ. Μαλανδράκης και συνεχίζει: 
«Ωστόσο, όλες οι ζημιές αυτές, που μάλλον 
λανθασμένα ονομάζονται από διάφορους 
“ακαρπία”, προέκυψαν από ασυνήθιστα υψη-
λές θερμοκρασίες και χαμηλές βροχοπτώσεις 
(ανομβρία) κατά την κρίσιμη για την ελαιοπα-
ραγωγή περίοδο της άνθησης - καρπόδεσης». 
Το αίτημα για αποζημιώσεις λόγω της κλιμα-
τικής αλλαγής δεν έρχεται αυθαίρετα. Στη Ση-
τεία οι υψηλές θερμοκρασίες και η ανομβρία 
έχουν οδηγήσει πολλούς ελαιοπαραγωγούς 
σε απόγνωση, καθώς λόγω της δραματικά 
μειωμένης παραγωγής δεν έχουν ρευστότητα 
για να συνεχίσουν να καλλιεργούν. Πόσο μει-
ωμένη είναι η παραγωγή; Ενώ τις καλές χρο-
νιές η Σητεία παράγει περίπου 16.000 τόνους 
ελαιολάδου και φέτος ανέμενε παραγωγή 
της τάξης των 12.000-13.000 τόνων, μετά την 
καρπόδεση έγινε αντιληπτό ότι η παραγωγή 
δεν θα ξεπεράσει τους 3.500 τόνους. Δύσκολη 
χαρακτηρίζουν τη φετινή χρονιά και οι ελαι-
οπαραγωγοί στη Χαλκιδική. Οπως εξηγούν, 
φέτος λόγω της παρατεταμένης ανομβρίας 
ξεκίνησαν τα ποτίσματα από τον Απρίλιο -ενώ 
τις προηγούμενες χρονιές ξεκινούσαν από τον 

Μάιο, ακόμα και τον Ιούλιο!-, με την κατά-
σταση να επιδεινώνεται λόγω της λειψυδρί-
ας στην περιοχή. Μέσα σε όλα αυτά, όμως, 
υπάρχει και μια αισιόδοξη νότα από στελέχη 
της μεταποίησης του ελαιολάδου, τα οποία 
εκτιμούν ότι η τρέχουσα ελαιοκομική περί-
οδος θα κλείσει με θετικό πρόσημο. Οι ίδιοι 
πάντως βλέπουν αποκλιμάκωση των τιμών 
στο ράφι έως και 39%. Σε συνδυασμό με τις 
σχετικά καλές παραγωγές σε όλη τη λεκάνη 
της Μεσογείου, η μείωση της κατανάλωσης 
της τάξεως του 40% παντού είναι δεδομένο 
ότι θα πιέσει τις τιμές προς τα κάτω, καθώς 
θα υπάρξει επαρκέστατη προσφορά. Την ίδια 
στιγμή η αγορά, εκτιμώντας ότι θα υπάρξει 
μείωση τιμών, δεν θα αγοράζει παρά μόνο 
για να καλύψει άμεσες ανάγκες. Χωρίς χυ-
μούς Στη Λάρισα, όπου παράγεται σχεδόν το 
90% των αμυγδάλων της χώρας, οι παραγω-
γοί λένε ότι οι συνεχιζόμενες αδιάκοπες υψη-
λές θερμοκρασίες σκοτώνουν τα δέντρα. Ετσι, 
πολλές αμυγδαλιές παθαίνουν φόμοψη, μια 
σοβαρή ασθένεια που οφείλεται σε υψηλές 
θερμοκρασίες και ξεραίνει τα δέντρα. Σε πολ-
λές καλλιέργειες, ωστόσο, λόγω της ξηρασίας 
οι καρποί παθαίνουν μουμιοποίηση. Το θέμα 
έφτασε και στη Βουλή, με τον Λαρισαίο βου-
λευτή της Ν.Δ. Μάξιμο Χαρακόπουλο να ανα-
φέρει: «Σημαντικό ποσοστό της ηρτημένης 
παραγωγής είναι ήδη ακατάλληλο για συγκο-
μιδή, καθώς τα αμύγδαλα δεν αναπτύσσονται 
κανονικά εντός του κελύφους και ο καρπός να 
εμφανίζεται ως μουμιοποιημένος πάνω στα 
δέντρα.NΟπως υποστηρίζουν οι παραγωγοί, 
κάποιες ποικιλίες (tuono, φυρανιές) παρου-
σιάζουν μεγαλύτερο ποσοστό ζημιάς, ακόμα 
και μέχρι 50% της ηρτημένης παραγωγής. Το 
γεγονός αυτό έχει προκαλέσει έκδηλη απαι-
σιοδοξία για την παραγωγή που θα συγκο-
μιστεί, την πρόσοδο από την καλλιέργεια και 
την αντιμετώπιση των βιοποριστικών τους 
αναγκών». Επίσης, στη Λάρισα αλλά και στην 
Ημαθία οι επιστήμονες ξύνουν σκεπτικοί το 
κεφάλι τους προσπαθώντας να καταλάβουν 
πώς και γιατί μεταφέρθηκε η επιδημία της πα-
ραμόρφωσης των ροδάκινων και των νεκταρι-
νιών. Το πρόβλημα ξεκίνησε από την Κεντρική 
Μακεδονία, όπου τα δέντρα άρχισαν ξαφνικά 
να δίνουν καρπούς στο μισό κλαδί και αυτούς 
με γωνίες (!), υφή ξύλου αντί της μαλακής του 
ροδάκινου και χωρίς πολλούς χυμούς. Οπως 
αντιλαμβάνεται κανείς, δεν μπορούν να που-
ληθούν αυτά τα φρούτα. 
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Η 29χρονη νεαρή – προφυλακισμένη πλέον 
– δικηγόρος Άϊντα Τσουγουριάν , δεν πρό-
λαβε καλά καλά να εγγραφεί στα μητρώα 
του Δικηγορικού Συλλόγου Αθηνών και θα 
περάσει από το πειθαρχικό συμβούλιο, 
μετά τη σύλληψή της με τα 40 φιξάκια κοκα-
ΐνης αλλά και τη ζυγαριά ακριβείας. Ο πρό-
εδρος του Δικηγορικού Συλλόγου Αθηνών 
Δημήτρης Βερβεσός έχει δώσει ήδη εντολή 
προκειμένου να ξεκινήσει η πειθαρχική δια-
δικασία σε βάρος της. Τη Δευτέρα θα σταλεί 
αίτημα στον ανακριτή που χειρίστηκε την 
υπόθεση της δικηγόρου προκειμένου να 
δοθεί ο φάκελος και να συνεδριάσει στην 
συνέχεια το πειθαρχικό συμβούλιο για τις 
κυρώσεις που θα της επιβληθούν. Η νεαρή 
δικηγόρος είναι μέλος του Δικηγορικού Συλ-
λόγου Αθηνών εδώ και ένα χρόνο ενώ ολο-
κλήρωσε την άσκησή της το 2023 ενώ είναι 
απόφοιτος της Νομικής Σχολής Θεσσαλονί-
κης. Στον ανακριτή παρέδωσε απολογητικό 
υπόμνημα στο οποίο αρνήθηκε ότι έκανε 
διακίνηση ναρκωτικών και ότι κάποιος προ-
σπαθεί να την ενοχοποιήσει. Οι αρχές πά-
ντως είχαν την πληροφορία ότι η εντυπωσι-
ακή νεαρή νομικός διακινεί κοκαΐνη και στον 
έλεγχο που έκαναν στα Σεπόλια στο αυτοκί-
νητό της την έπιασαν με τη «γίδα στην πλά-
τη». Η 29χρονη δικηγόρος προφυλακίστηκε 
το μεσημέρι της Παρασκευής (16/8). Την 
Τετάρτη 14/08 συνελήφθη με ποσότητα κο-

καΐνης, στο κέντρο της Αθήνας. Η 29χρονη 
συνελήφθη στα Σεπόλια από αστυνομικούς 
της Υποδιεύθυνσης Δίωξης Ναρκωτικών της 
Διεύθυνσης Ασφαλείας Αττικής. Στο όχημά 
της πραγματοποιήθηκε έλεγχος έπειτα από 
παρακολούθηση της Υποδιεύθυνσης Δίω-
ξης Ναρκωτικών. Η δικηγόρος έφερε μαζί 
της και ζυγαριά ακριβείας, εύρημα το οποίο 
επιβαρύνει τις σε βάρος της κατηγορίες 
αφού αυτό είναι ένδειξη εμπορίου. Η ίδια 
πάντως, στην Εισαγγελία, αρνήθηκε κάθε 
εμπλοκή σε εμπορία ναρκωτικών, ισχυριζό-
μενη ότι η ποσότητα που ανευρέθηκε πάνω 
της ήταν για προσωπική χρήση. Το χρονικό 
της σύλληψής της. Λίγη ώρα μετά τα μεσά-
νυχτα της Τρίτης προς Τετάρτη 14/8, συνε-
λήφθη στα Σεπόλια, από τη Δίωξη Ναρκω-
τικών της ΕΛ.ΑΣ., νεαρή Αθηναία δικηγόρος 
με την κατηγορία της κατοχής 40 αυτοσχέ-
διων νάιλον συσκευασιών, που περιείχαν 
33,5 γραμμάρια κοκαΐνης. Η σύλληψη έγινε 
στη συμβολή των οδών Σεπολίων και Αγίου 
Μελετίου. Η δικηγόρος έφερε μαζί της και 
ζυγαριά ακριβείας, εύρημα το οποίο επιβα-
ρύνει την κατηγορία εναντίον της. Η Τσου-
γουριάν οδηγήθηκε το πρωί της Τετάρτης 
στην Εισαγγελία, όπου και αρνήθηκε κάθε 
εμπλοκή σε εμπορία ναρκωτικών, ισχυριζό-
μενη ότι η ποσότητα που ανευρέθηκε πάνω 
της ήταν για προσωπική χρήση. Συγκεκριμέ-
να, η ίδια ανέφερε πως δεν γνωρίζει τίπο-

τα για την ύπαρξη των ναρκωτικών. Αρχικά 
μάλιστα είπε στους αστυνομικούς ότι επρό-
κειτο για ιδιωτική χρήση και στη συνέχεια 
ότι κάποιος της τα τοποθέτησε, παρόλο που 
βρέθηκαν στο όχημα της ιδιοκτησίας της 
κάτω από τη θέση του οδηγού. Αυτό που 
ψάχνουν τώρα να δουν οι αρχές, είναι που 
θα κατέληγαν οι 40 αυτοσχέδιες νάιλον συ-
σκευασίες με την κοκαΐνη. Η υπόθεση εξι-
χνιάστηκε μετά από μια πληροφορία που 
έφτασε στην Υπoδιεύθυνση Δίωξης Ναρκω-
τικών της Ασφάλειας Αττικής, ότι ένα αυτο-
κίνητο από τη Θεσσαλονίκη θα έφτανε στην 
Αθήνα φορτωμένο με ναρκωτικά. Σύμφωνα 
με πληροφορίες του edolio5 την πληροφο-
ρία την έδωσε π. πελάτης της που είχε ανα-
πτύξει και ερωτική σχέση μαζί της.  Η νεαρή 
δικηγόρος εργάστηκε ως μετακλητή υπάλ-
ληλος δίπλα στον υφυπουργό δικαιοσύνης 
Κώτσηρα και ήθελε όπως έλεγε σε φίλους 
της να πολιτευτεί με το ψηφοδέλτιο της ΝΔ. 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.com

Άϊντα Τσουγουριάν! Η νεαρή δικηγόρος που ήθελε να πολιτευτεί με την Νέα Δημοκρατία προφυλακίστηκε για την κοκαΐνη 
που βρέθηκε στο αυτοκίνητο της. Μετακλητή υπάλληλος στο Υπουργείο δικαιοσύνης. Την διαγραφή της από τα μητρώα 
του ΔΣΑ μεθοδεύει ο Βερβεσός.

Άρχισαν οι εκβιασμοί για την διάδοχη του Ιερώνυμου! 28 CD από το Predator που αγοράστηκαν 2 εκατ. ευρώ θα καθορίσουν 
τον εκλεκτό της ιεραρχίας οσονούπω. Οι δύο δελφίνοι που θα «καούν» λόγο ιδιαιτεροτήτων και ο τρίτος φιλόδοξος λόγο 
αδυναμιών με φανταράκια.
Για όσους γνωρίζουν οι συζητήσεις για 
την διαδοχή του Ιερώνυμου έχουν αρχίσει 
παρά τα όσα λέει το περιβάλλον του για το 
αντίθετο. Ο άνθρωπος πλέον δεν μπορεί! 
Ανέκαθεν, ο αρχιεπισκοπικός θρόνος ήταν 
το «χρυσό φιλέτο» της εξουσίας που ήθελε 
και η κραταιά τάξη της Ελλάδος να τα έχει 
καλά αλλά κυρίως οι επιχειρηματίες που 
ασχολούνται με το Real Estate. Ειδικά αυτή 
την εποχή που η εκκλησία έχει βγάλει στο 
«σφυρί» ότι έχει στο χαρτοφυλάκιο της!  
Κάποιοι όμως βλέποντας πιο μακριά και 
αφού βρήκαν τον τρόπο να προσεγγίσουν 
την παρέα Λαβράνου κατάφεραν και απέ-
κτησαν 30 περίπου CD που θα καθορίσουν 
τις εξελίξεις τις διαδοχής. Η αλήθεια είναι 

ότι ακριβοπληρώθηκε το υλικό αυτό με 
€2.000.000 αλλά όπως μαθαίνω αξίζει τον 
κόπο!  Να σας ξεκαθαρίσω ότι το βαλιτσάκι 
με τα CD το έχει πασίγνωστος επιχειρηματί-
ας και όχι μητροπολίτης. Τι προκύπτει από 
αυτό ;  Δύο μητροπολίτες - δελφίνοι που 
διαδίδουν δεξιά και αριστερά ότι θα κοντα-
ροχτυπηθούν για την διαδοχή μάλλον δεν 
θα λάβουν ούτε μέρος στην κούρσα αφού 
η «αδυναμία» τους να λιώνουν τα τάμα-
τα και να τα στέλνουν στην Τουρκία μέσω 
πασίγνωστου ενεχυροδανειστή με έδρα 
την Αθήνα έχει καταγραφεί με κάθε λεπτο-
μέρεια. Ένας τρίτος που θα μπορούσε να 
είχε τύχη στην διαδοχή, περισσότερες ώρες 
μιλάει με τα στρατόπεδα για να κανονίσει 

άδειες φαντάρων... που λέει ότι είναι ψυ-
χοπαίδια του, παρά πηγαίνει σε εκκλησί-
ες. Βέβαια, είναι πολύ πιθανό ένας εκ των 
τριών ενώ θεωρείται καμένο χαρτί να είναι 
ουσιαστικά και ο διάδοχος αφού θα είναι 
διαρκώς εκβιαζόμενος!  Με λίγα λόγια, 
όποιος πάρει τις «παντόφλες» του Ιερώνυ-
μου θα έχει την έγκριση του «βαλιτσάκια». 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.com
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Η νεαρή δικηγόρος κρίθηκε προσωρινά κρα-

τούμενη, μετά την απολογία της. Τη διαδικα-
σία για την απόδοση πειθαρχικών ευθυνών 
σε βάρος της 29χρονης δικηγόρου η οποία 
συνελήφθη και προφυλακίστηκε για κατοχή 
κοκαΐνης, ξεκινάει ο Δικηγορικός Σύλλογος της 
Αθήνας. Συγκεκριμένα, με εντολή του προέ-
δρου του ΔΣΑ, Δημήτρη Βερβεσού, εστάλη 
έγγραφο στις δικαστικές με το οποίο ζητού-
νται τα στοιχεία του φακέλου της δικογραφί-

ας που έχει σχηματιστεί σε βάρος της 29χρο-
νης δικηγόρου ώστε να κινηθεί η πειθαρχική 
διαδικασία σε βάρος της. Υπενθυμίζεται ότι 
σήμερα μετά την απολογία της στα δικαστή-
ρια της πρώην σχολής Ευελπίδων η 29χρονη 
κρίθηκε προσωρινά κρατούμενη. Σύμφωνα 
με πληροφορίες κατά τη διάρκεια της απολο-
γίας της αρνήθηκε με υπόμνημα τις κατηγορί-
ες πλην όμως,

ΔΣΑ: Πειθαρχική έρευνα για τη δικηγόρο που προφυλακίστηκε για κατοχή κοκαΐνης

Τι αποκαλύπτουν τα στοιχεία από τις φορο-
λογικές δηλώσεις - Πώς αλλάζουν τα δεδο-
μένα και τα βάρη για τους πολίτες - Ποιοι 
φόροι πληρώνονται εμπρόθεσμα . foroi-
mak Έγινε κι αυτό! Για πρώτη χρονιά, φέ-
τος, ο μέσος φόρος εισοδήματος που θα 
πληρώσουν οι ελεύθεροι επαγγελματίες 
ξεπερνά το μέσο φόρο των μισθωτών που 
(μαζί με τους συνταξιούχους) είναι τα συνή-
θη υποζύγια της φορολογίας. Με βάση το 
τεκμαρτό τρόπο φορολόγησης ή κατανομή 
των φορολογικών βαρών γίνεται δικαιότε-
ρη αφού όπως υποστηρίζουν στο υπουρ-
γείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
που θεωρουν ότι πλεον φορολογούνται τα 
πραγματικά εισοδήματα των ελεύθερων 
επαγγελματιών. Τα νούμερα, άλλωστε, μι-
λούν από μόνα τους: Για πρώτη φορά ότι 
οι ελεύθεροι επαγγελματίες με μέσο φόρο 
2.472 ευρώ ξεπερνούν τους μισθωτούς, για 
τους οποίους ο μέσος φόρος ανέρχεται σε 
1.816 ευρώ. Αναλυτικά: • Ο μέσος φόρος 
για τους ελεύθερους επαγγελματίες που 
καλύπτονται από το τεκμήριο ανέρχεται σε 
1.733 ευρώ. • Ο μέσος φόρος για τους ελεύ-
θερους επαγγελματίες που ξεπερνούν το 
τεκμήριο ανέρχεται σε 3.423 ευρώ. Κλείσι-
μο Η μέση συνολική επιβάρυνση, συμπερι-
λαμβανομένου του τέλους επιτηδεύματος 
(το οποίο έχει μειωθεί κατά 50%), ανέρχε-
ται σε 1.733 ευρώ συν 325 ευρώ (τέλος επι-

τηδεύματος), δηλαδή 2.058 ευρώ για όσους 
καλύπτονται από το τεκμήριο, και σε 3.748 
ευρώ (3.423 ευρώ + 325 ευρώ) για όσους 
το υπερβαίνουν. Σε σύγκριση με το 2023, ο 
μέσος φόρος των ελευθέρων επαγγελμα-
τιών που υπάγονται στο τεκμήριο σύμφω-
να με το προηγούμενο καθεστώς ήταν 595 
ευρώ συν 650 ευρώ τέλος επιτηδεύματος, 
δηλαδή 1.245 ευρώ. Επομένως, ο μέσος 
επιπλέον φόρος ανέρχεται σε 813 ευρώ 
ετησίως. Σύμφωνα με πήγες του ΥΠΕΘΟ «ο 
νέος τρόπος φορολόγησης των ελευθέρων 
επαγγελματιών αποτελεί ένα δικαιότερο 
σύστημα φορολόγησης, καθώς, μετά από 
πολλά χρόνια, μισθωτοί και συνταξιού-
χοι θα πληρώσουν χαμηλότερο φόρο από 
τους ελεύθερους επαγγελματίες, χωρίς οι 
τελευταίοι να επιβαρύνονται υπέρμετρα 
σε σχέση με τα προηγούμενα χρόνια». Το 
μεγάλο στοίχημα τώρα ειναι αν και κατα 
ποσο θα εισπραχθούν οι αυξημένοι φόρου 
που βεβαιώθηκαν φέτος. Σύμφωνα με τα 
στοιχεία της ΑΑΔΕ για το πρώτο πεντάμηνο 
του έτους νοικοκυριά και επιχειρήσεις πλη-
ρώνουν στην ώρα τους πάνω από 8 στα 10 
ευρώ των οφειλών του ΦΠΑ, του φόρου ει-
σοδήματος και του ΕΝΦΙΑ. {ιο συνεπείς στις 
πληρωμές τους είναι οι επιχειρήσεις που 
πληρώνουν εμπρόθεσμα 9 στα 10 ευρώ 
του φόρου εισοδήματος και ακολουθούν 
οι πληρωμές ΦΠΑ με ποσοστό που αγγίζει 

το 81%. Ειδικότερα, τα στοιχεία της ΑΑΔΕ 
για τη φορολογική συμμόρφωση ανά κα-
τηγορία φόρων το διάστημα Ιανουαρίου – 
Μαΐου 2024 δείχνουν τα εξής: ΦΠΑ: Από τα 
7,378 δισ. ευρώ εισπράχθηκαν 5,973 δισ. 
ευρώ, δηλαδή το ποσοστό συμμόρφωσης 
διαμορφώθηκε στο 80,96%. Φόρος εισο-
δήματος επιχειρήσεων: Από τα 1,968 δισ. 
ευρώ πληρώθηκαν εμπρόθεσμα 1,788 δισ. 
ευρώ, πράγμα που σημαίνει ότι το ποσοστό 
εμπρόθεσμης πληρωμής του φόρου εισο-
δήματος νομικών προσώπων διαμορφώνε-
ται στο 90,83%. Φόρος ακίνητης περιουσί-
ας: Η εισπραξιμότητα ανήλθε σε 77,46%, 
καθώς από τα 884,70 εκατ. ευρώ που είχαν 
βεβαιωθεί πληρώθηκαν τα 685,32 εκατ. 
ευρώ. Υπενθυμίζεται ότι οι φορολογούμε-
νοι ξεκίνησαν να πληρώνουν τις δόσεις του 
φετινού λογαριασμού του ΕΝΦΙΑ τον πε-
ρασμένο Απρίλιο. Σύμφωνα με τα στοιχεία, 
τον Απρίλιο η εισπραξιμότητα του ΕΝΦΙΑ 
είχε διαμορφωθεί στο 68,37% για να φθά-
σει στο 77,15% τον Μάιο.

Φόρος εισοδήματος: Για πρώτη φορά οι επαγγελματίες πληρώνουν περισσότερα από τους μισθωτούς!
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Ο γαμπρός του Τραμπ χρησιμοποιώντας 
επενδυτικά κεφάλαια και από τη Σαουδική 
Αραβία είναι αποφασισμένος να μετατρέψει 
σε τουριστικό παράδεισο ένα μέρος άγρι-
ας ομορφιάς στη γειτονική χώρα Ο Τζάρεντ 
Κούσνερ, γαμπρός του πρώην προέδρου των 
ΗΠΑ, Ντόναλντ Τραμπ, αλκαι πρώην ανώτε-
ρος σύμβουλος του Λευκού Οίκου, ετοιμά-
ζεται να υλοποιήσει το μεγαλύτερο έργο της 
επιχειρηματικής του σταδιοδρομίας: τη μετα-
τροπή της αλβανικής ακτογραμμής σε έναν 
πολυτελή τουριστικό προορισμό, εμπνευσμέ-
νο από τα προηγούμενα έργα του πεθερού 
του. Η περιοχή στην οποία σχεδιάζεται να 
γίνει η ανάπτυξη περιλαμβάνει ανέγγιχτες 
παραλίες, αμμόλοφους και παραθαλάσσια 
δάση, ενώ φιλοξενεί σπάνια και απειλούμενα 
είδη της πανίδας. Ο Κούσνερ, όπως αναφέρει 
σε εκτενές ρεπορτάζ της η Washington Post, 
επισκέπτεται συχνά την Αλβανία τα τελευταία 
χρόνια, και όπως δήλωσε, η φυσική ομορφιά 
και η μοναδικότητα της ακτογραμμής τον 
εντυπωσίασαν βαθιά. Σε μια από τις συνε-
ντεύξεις του, εξέφρασε τον θαυμασμό του 
για το τοπίο, το οποίο περιέγραψε ως «με-
γαλοπρεπές» και «φυσικό». «Είναι ένας τό-
πος όπου οι άνθρωποι θα ήθελαν να βρίσκο-
νται», ανέφερε, προσθέτοντας ότι η περιοχή 
θα μπορούσε να αποτελέσει μια «απίστευτη 
βάση» για τα σχέδιά του να δημιουργήσει 
πολυτελή καταλύματα. Η ανάπτυξη αυτή θα 
υλοποιηθεί με τη βοήθεια ιδιωτικού επεν-
δυτικού κεφαλαίου, το οποίο διαχειρίζεται ο 
Κούσνερ. Το κεφάλαιο αυτό, ύψους περίπου 
3 δισεκατομμυρίων δολαρίων, χρηματοδο-
τείται κυρίως από επενδυτές της Σαουδικής 
Αραβίας και άλλων χωρών της Μέσης Ανατο-
λής. Στόχος του είναι να φέρει διεθνή τουρι-
σμό σε μια περιοχή που, όπως πιστεύει, έχει 
τεράστιες δυνατότητες ανάπτυξης, παρά τη 
μακρά περίοδο στασιμότητας που ακολού-
θησε τη δεκαετία του 1990. Ωστόσο, το σχέ-
διο του Κούσνερ έχει συναντήσει σοβαρές 
αντιδράσεις, ιδιαίτερα από περιβαλλοντικές 
οργανώσεις. Οι οργανώσεις αυτές προειδο-

ποιούν ότι η κατασκευή των πολυτελών κα-
τοικιών, ξενοδοχείων και άλλων τουριστικών 
υποδομών μπορεί να καταστρέψει το οικοσύ-
στημα της περιοχής, το οποίο θεωρείται από 
τα πιο σημαντικά της Αδριατικής Θάλασσας. 
Το Ζβέρνετς είναι καταφύγιο για πολλά είδη 
πτηνών, όπως πελεκάνους και φλαμίνγκο, τα 
οποία χρησιμοποιούν την περιοχή ως ενδιά-
μεσο σταθμό κατά τις μεταναστευτικές τους 
διαδρομές. Απεικόνιση της προτεινόμενης 
ανάπτυξης στο Zvernec της Αλβανίας, από την 
Affinity Global Development. Ένας από τους 
πιο έντονους επικριτές του έργου είναι ο Ρά-
ιαν Γκέλερτ, διευθύνων σύμβουλος της εται-
ρείας Patagonia. Σε δήλωσή του, ο Γκέλερτ 
ανέφερε ότι η περιοχή αυτή είναι μοναδική 
στη Μεσόγειο και η ανάπτυξή της χωρίς ένα 
καλά μελετημένο και βιώσιμο σχέδιο θα μπο-
ρούσε να έχει καταστροφικές συνέπειες για 
το περιβάλλον. Πρόσθεσε ότι «η σπάνια αυτή 
γη πρέπει να προστατευθεί και όχι να παρα-
δοθεί σε πολυτελή τουριστικά έργα». Ο ίδιος 
ο Κούσνερ, από την πλευρά του, επιμένει ότι 
το έργο του θα είναι βιώσιμο και θα σεβαστεί 
τις περιβαλλοντικές απαιτήσεις. Υποστηρίζει 
ότι στόχος του δεν είναι μόνο να προσελκύσει 
τουρίστες υψηλού εισοδήματος, αλλά και να 
δημιουργήσει θέσεις εργασίας και να ενισχύ-
σει την τοπική οικονομία. «Η ανάπτυξη αυτή 
θα φέρει ευημερία στην περιοχή, παρέχοντας 
νέες ευκαιρίες στους ντόπιους», δήλωσε ο 
Κούσνερ, υποσχόμενος ότι θα υιοθετηθούν 
οι καλύτερες πρακτικές για την προστασία 
του περιβάλλοντος. Η Αλβανία, μία από τις 
πιο φιλοαμερικανικές χώρες στον κόσμο, έχει 
αποτελέσει πόλο έλξης για τον Κούσνερ, κα-
θώς η κυβέρνηση του πρωθυπουργού Έντι 
Ράμα έχει εκφράσει έντονο ενδιαφέρον για 
την προώθηση τουριστικών επενδύσεων. Ο 
Ράμα έχει δεσμευτεί να προωθήσει την οι-
κονομική ανάπτυξη μέσω τουριστικών έργων 
υψηλής κλίμακας και η συνεργασία του με τον 
Κούσνερ εντάσσεται σε αυτή τη στρατηγική. 
Η κυβέρνηση, μάλιστα, έχει προχωρήσει σε 
τροποποιήσεις της νομοθεσίας για να διευκο-
λύνει την ανάπτυξη τουριστικών υποδομών, 
προκαλώντας ανησυχίες για την προστασία 
του φυσικού περιβάλλοντος. Παράλληλα, ο 
Κούσνερ, αν και παραδέχεται ότι έχει επω-
φεληθεί από τις σχέσεις που ανέπτυξε κατά 
τη διάρκεια της θητείας του στην κυβέρνηση 
Τραμπ, αρνείται ότι εκμεταλλεύεται αυτές τις 
σχέσεις για προσωπικό όφελος. «Δεν πουλάω 
τις υπηρεσίες μου ως σύμβουλος», δήλωσε, 

«είμαι ένας επενδυτής που θέλει να φέρει 
θετικές αλλαγές». Ωστόσο, η χρηματοδότη-
ση του έργου του από κρατικά επενδυτικά 
ταμεία χωρών με τις οποίες συνεργάστηκε 
ως κυβερνητικός αξιωματούχος έχει προκαλέ-
σει επικρίσεις και ανησυχίες για σύγκρουση 
συμφερόντων. Η επιθυμία του Κούσνερ να 
επενδύσει στην Αλβανία αποτελεί μέρος μιας 
ευρύτερης στρατηγικής που περιλαμβάνει 
συνεργασίες με κυβερνήσεις των Βαλκανί-
ων, φιλικές προς τον πρώην πρόεδρο Τραμπ. 
Η συνεργασία αυτή έχει προκαλέσει έντονες 
αντιδράσεις, με πολλούς να υποστηρίζουν ότι 
η ανάπτυξη τουριστικών έργων σε περιβαλ-
λοντικά ευαίσθητες περιοχές όπως το Ζβέρ-
νετς μπορεί να οδηγήσει σε ανεπανόρθωτες 
ζημιές. Ο Κούσνερ, ωστόσο, παραμένει αισιό-
δοξος και επιμένει ότι το έργο του θα είναι ένα 
παράδειγμα για το πώς η οικονομική ανάπτυ-
ξη και η περιβαλλοντική προστασία μπορούν 
να συνυπάρξουν. «Η Αλβανία έχει τεράστιες 
δυνατότητες και είμαι πεπεισμένος ότι μπο-
ρούμε να δημιουργήσουμε κάτι πραγματικά 
μοναδικό εδώ», δήλωσε. Η υπόθεση αυτή 
έχει φέρει στην επιφάνεια τις προκλήσεις που 
αντιμετωπίζουν οι αναπτυσσόμενες χώρες 
όπως η Αλβανία, όταν προσπαθούν να ισορ-
ροπήσουν μεταξύ της οικονομικής ανάπτυξης 
και της διατήρησης του φυσικού τους πλού-
του. Η περιοχή του Ζβέρνετς, με την άγρια 
ομορφιά της και την οικολογική της σημασία, 
βρίσκεται τώρα στο επίκεντρο μιας διαμάχης 
που αφορά τόσο το μέλλον της αλβανικής 
οικονομίας όσο και την παγκόσμια περιβαλ-
λοντική κληρονομιά.Οι επόμενοι μήνες θα 
είναι κρίσιμοι, καθώς οι αποφάσεις που θα 
ληφθούν θα καθορίσουν το μέλλον της πε-
ριοχής. Εάν οι σχεδιαστές του έργου και οι 
κυβερνητικοί αξιωματούχοι δεν καταφέρουν 
να βρουν τη χρυσή τομή μεταξύ της ανάπτυ-
ξης και της προστασίας του περιβάλλοντος, 
η Αλβανία μπορεί να βρεθεί αντιμέτωπη με 
σοβαρές περιβαλλοντικές προκλήσεις. Δείτε 
βίντεο, η περιοχή του Ζβέρνετς: Η διεθνής 
κοινότητα παρακολουθεί με ενδιαφέρον τις 
εξελίξεις, καθώς το έργο του Κούσνερ μπο-
ρεί να αποτελέσει προπομπό για παρόμοιες 
επενδύσεις σε άλλες αναπτυσσόμενες περι-
οχές της Μεσογείου και πέρα από αυτήν. Σε 
έναν κόσμο όπου οι τουριστικές υποδομές 
επεκτείνονται συνεχώς, η ισορροπία μεταξύ 
οικονομικής ανάπτυξης και περιβαλλοντικής 
βιωσιμότητας γίνεται ολοένα και πιο δύσκο-
λη, αλλά και πιο αναγκαία από ποτέ.

Τζάρεντ Κούσνερ: Τουριστικό mega project του γαμπρού του Τραμπ στην Αλβανία - Αντιδρούν περιβαλλοντικές οργανώσεις
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H Ιστορία της Dole.
Η Dole έχει γίνει συνώνυμο με τις μπανάνες, αλλάζοντας για πάντα τον τρόπο που βιώνουμε αυτό το νόστιμο και θρεπτικό φρούτο. 
Καθώς γιορτάζουμε 125 χρόνια ανάπτυξης, καινοτομίας και δέσμευσης με την καλλιέργεια του εμβληματικού κίτρινου φρούτου, σας 
προσκαλούμε να συμμετάσχετε σε ένα ταξίδι που ανιχνεύει τις ρίζες του παρελθόντος του Dole και ανοίγει το δρόμο για ένα λαμπρότερο 
μέλλον. 1899 – Φυτεύεται ένας σπόρος: Όλα ξεκίνησαν όταν  ο Joseph, ο Felix και η Lucca Vaccaro μαζί με τον Salvador D’Antoni συγκέ-
ντρωσαν τους πόρους τους και άρχισαν να εισάγουν μπανάνες στη Νέα Ορλεάνη από τη La Ceiba της Ονδούρας το 1899 (λίγους μήνες 
πριν ο Jim Dole προσγειωθεί στη Χαβάη).  Ξεκίνησαν την Standard Fruit Company, θέτοντας τα θεμέλια για αυτό που θα γινόταν Dole 
Bananas. Από το Fruit Bowl στο Global Icon: Η Dole δεν παρέδωσε απλώς μπανάνες. βοήθησαν να γίνουν ένα πανταχού παρόν μέρος της 
καθημερινής ζωής: Συνταγές και καμπάνιες μάρκετινγκ: Εμπνεύστε γενιές να απολαμβάνουν τις μπανάνες με αμέτρητους τρόπους. Δια-
τροφική έρευνα και εκπαίδευση: Προώθηση των οφελών για την υγεία αυτής της υπερτροφής. Προγράμματα αειφορίας και κοινωνικά: 
Υποστήριξη αγροτικών κοινοτήτων και περιβαλλοντικών πρωτοβουλιών. Το ταξίδι της Dole σημαδεύτηκε από πρωτοποριακές εξελίξεις. 
Περισσότερα στο https://www.dole.com
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KIFISIA MYKONOS SANTORINI
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Νέα προσφορά από το Hayat jewels



σελ. 13

25/08/2024

Ρεπορτάζ

Ο άγνωστος άνδρας κατάφερε με αυτό τον 
τρόπο να της αποσπάσει χρήματα και χρυ-
σαφικά, αφού μάλιστα μετέβη στο σπίτι της 
για να τα παραλάβει. Μια 65χρονη γυναίκα 
έπεσε θύμα επιτήδειου απατεώνα στο Ρέ-

θυμνο, δίνοντάς του χρήματα και κοσμήμα-
τα. Σύμφωνα με επίσημη ενημέρωση του 
ΑΠΕ-ΜΠΕ, η γυναίκα δέχθηκε τηλεφώνημα 
από άγνωστο άνδρα, ο οποίος ισχυρίστη-
κε ότι είναι γιατρός του νοσοκομείου Ρε-
θύμνου. Στη συνέχεια της είπε πως η κόρη 
της τραυματίστηκε σε τροχαίο και υπήρχε 
η ανάγκη να χειρουργηθεί άμεσα, αλλά 
προκειμένου να χειρουργηθεί κατά προτε-
ραιότητα και να μην κινδυνέψει περαιτέρω 
η ζωή της, θα έπρεπε να δώσει ένα χρημα-
τικό ποσό. Η 65χρονη πείστηκε, όμως επει-

δή δεν είχε το ποσό, συμφώνησε να δώσει 
πέρα από μετρητά, και κοσμήματα της. Στη 
συνέχεια, άγνωστος άνδρας μετέβη στο 
σπίτι της, όπου η γυναίκα-θύμα, του παρέ-
δωσε 350 ευρώ και χρυσαφικά αξίας 12.000 
ευρώ. Λίγη ώρα αργότερα και μετά από επι-
κοινωνίες που είχε με συγγενείς της, αντι-
λήφθηκε ότι είχε πέσει θύμα απάτης οπότε 
και κατήγγειλε τα όσα της συνέβησαν στις 
αρχές. Από πλευράς της αστυνομικής διεύ-
θυνσης Ρεθύμνου, διεξάγεται έρευνα για 
τον εντοπισμό των δραστών.

Ρέθυμνο: Θύμα απάτης έπεσε 65χρονη γυναίκα για δήθεν χειρουργείο της κόρης της

Οι βασικές εξαγγελίες για την οικονομική 
πολιτική του 2025 αναμένεται να γίνουν 
από τον Πρωθυπουργό Κυριάκο Μητσοτά-
κη από το βήμα της ΔΕΘ στις αρχές Σεπτεμ-
βρίου. Στην τελική ευθεία για την οριστικο-
ποίηση των μεγεθών του προϋπολογισμού 
του 2025 εισέρχεται τις επόμενες ημέρες 
το οικονομικό επιτελείο της κυβέρνησης 
καθώς ξεκινούν οι συσκέψεις για την λήψη 
των αποφάσεων που θα αποτυπώσουν τις 
βασικές προτεραιότητες της οικονομικής 
πολιτικής για το επόμενο έτος. Πρόκειται 
για αποφάσεις σε βασικούς τομείς της οι-
κονομίας που θα υπαγορεύονται από τις 
βασικές πολιτικές και οικονομικές προ-
τεραιότητες της κυβέρνησης μεταξύ των 
οποίων η στήριξη των οικονομικά ευάλω-
των, παράλληλα με την ανάγκη διατήρη-
σης της δημοσιονομικής πειθαρχίας που 
προβλέπουν οι νέοι δημοσιονομικοί κανό-
νες της ΕΕ, η συνέχιση της πολιτικής μεί-
ωσης των φόρων και η αντιμετώπιση των 
προβλημάτων της καθημερινότητας. Έτσι ο 
νέος προϋπολογισμός θα είναι μια άσκη-
ση ισορροπίας ανάμεσα στις υποχρεώσεις 
τήρησης των νέων δημοσιονομικών κανό-
νων που θέτουν όριο 3% στην αύξηση των 
πρωτογενών δαπανών το 2025 και στην 
ανάγκη να συνεχιστεί η πολιτική στήρι-

ξης των χαμηλών εισοδημάτων, όπως έχει 
εξαγγείλει ήδη η κυβέρνηση, παράλληλα 
με την περαιτέρω μείωση των φορολο-
γικών βαρών. Στην εξίσωση θα πρέπει να 
προστεθεί η κάλυψη βασικών κατηγοριών 
δαπανών στις οποίες περιλαμβάνονται οι 
δαπάνες για τα εξοπλιστικά, για τις νέες 
προσλήψεις που έχουν εξαγγελθεί και για 
την απονομή νέων συντάξεων, όπως και 
αυτές που αφορούν την αντιμετώπιση των 
φαινομένων της κλιματικής αλλαγής. “Σύμ-
μαχος” της κυβέρνησης είναι βεβαίως, οι 
θετικές εξελίξεις στην εκτέλεση του φετι-
νού προϋπολογισμού λόγω της αύξησης 
των εσόδων και του πρωτογενούς πλεονά-
σματος πέραν των στόχων που έχουν τεθεί 
που αναμένεται να διευκολύνουν τη λήψη 
των αποφάσεων. Οι βασικές εξαγγελίες 
για την οικονομική πολιτική του 2025 ανα-
μένεται να γίνουν από τον Πρωθυπουργό 
Κυριάκο Μητσοτάκη από το βήμα της ΔΕΘ 
στις αρχές Σεπτεμβρίου. Σε κάθε περίπτω-
ση, ωστόσο, η κυβέρνηση έχει διαμηνύσει 
ότι δεν θα χαρακτηρίζονται από τη λογική 
των παροχών, θα είναι ισορροπημένες με 
βάση τις δυνατότητες της οικονομίας και 
τις ανάγκες της κοινωνίας. Το υπουργείο 
Οικονομικών έχει ήδη ανακοινώσει ότι 
στο τέλος του έτους θα χορηγηθεί πρό-

σθετο επίδομα στους συνταξιούχους που 
δεν λαμβάνουν ετήσιες αυξήσεις λόγω 
προσωπικής διαφοράς. Στο πλαίσιο αυτό, 
δεδομένης και της θετικής πορείας του 
φετινού προϋπολογισμού, αναμένεται να 
εξεταστεί η δυνατότητα ενίσχυσης και άλ-
λων ευάλωτων ομάδων χαμηλόμισθων και 
χαμηλοσυνταξιούχων. Υπάρχουν, επίσης, 
εισηγήσεις για διεύρυνση της μείωσης 
των ασφαλιστικών εισφορών που έχουν 
εξαγγελθεί και προβλέπουν μείωσή τους 
0,5% το 2025 και 0,5% το 2027. Οι δημοσι-
ονομικοί στόχοι του νέου προϋπολογισμού 
θα εναρμονίζονται με τις προβλέψεις του 
Προγράμματος Σταθερότητας και Ανάπτυ-
ξης 2024-2025. Σ’ αυτό προβλέπεται ότι το 
πρωτογενές πλεόνασμα για το 2025 και τα 
επόμενα χρόνια θα διαμορφωθεί στο 2,1% 
του ΑΕΠ. Αυτό αποτελεί προϋπόθεση για 
την περαιτέρω μείωση του δημόσιου χρέ-
ους το οποίο αναμένεται να υποχωρήσει 
φέτος στο 143% του ΑΕΠ

Αντίστροφη μέτρηση για τον προϋπολογισμό του 2025 – Οι βασικές προτεραιότητες
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Σε 628 περιπτώσεις επιβλήθηκαν οι προβλε-
πόμενες κυρώσεις και συγκεκριμένα, ανε-
στάλη η λειτουργία 490 επιχειρήσεων, ενώ 
στις υπόλοιπες 138 περιπτώσεις επιβλήθηκε 
χρηματική κύρωση Ο ελεγκτικός μηχανισμός 
της ΑΑΔΕ, αποσκοπώντας στην προάσπιση 
του δημοσίου συμφέροντος και στην εξα-
σφάλιση των δημοσίων εσόδων, διενεργεί 
πλήθος φορολογικών ελέγχων σε όλη την 
ελληνική επικράτεια και σε όλους τους κλά-
δους δραστηριότητας, έχοντας ως στόχο την 
διενέργεια τουλάχιστον 40.000 επιτόπιων 
ελέγχων, επισημαίνεται σε ανακοίνωση της 
ανεξάρτητης αρχής. Σύμφωνα με την ίδια 
ανακοίνωση, μέσω της δημιουργίας μιας 
δεξαμενής έμπειρων ελεγκτών, η ΑΑΔΕ έχει 

ενισχύσει το υφιστάμενο ελεγκτικό δυναμικό 
των νησιών, επικεντρώνοντας τους ελέγχους 
τόσο σε δημοφιλείς τουριστικούς προορι-
σμούς, όσο και σε κλάδους δραστηριότητας, 
που παρουσιάζουν υψηλά ποσοστά παρα-
βατικότητας. Επιπλέον, υπήρξε μέριμνα, έτσι 
ώστε τα κλιμάκια ελέγχου να εναλλάσσο-
νται, μετακινούμενα τόσο στην ηπειρωτική, 
όσο και στη νησιώτικη Ελλάδα. Με τον τρόπο 
αυτό, οι έλεγχοι διενεργούνται κυρίως από 
ελεγκτές διαφορετικής χωρικής αρμοδιό-
τητας. Οι ελεγκτές έχουν στη διάθεση τους 
tablet, με εγκατεστημένο το σύστημα ΕΛΕΓ-
ΧΟΣlive, μέσω του οποίου έχουν άμεση πρό-
σβαση στα πλήρη στοιχεία των ελεγχόμενων 
διευκολύνοντας το ελεγκτικό τους έργο. Για 
την υποστήριξη των κλιμακίων ελέγχου, ει-
δική επιχειρησιακή ομάδα της ΑΑΔΕ, κάνο-
ντας χρήση της Αίθουσας Επιχειρήσεων και 
διαθέτοντας ειδικό λογισμικό, σαρώνει καθ’ 
όλη τη διάρκεια της ημέρας δεδομένα και 
επιλέγει τις περιοχές εντατικοποίησης των 
ελέγχων. Τα αποτελέσματα του risk analysis 
εμπλουτίζονται και με τα στοιχεία, που προ-
κύπτουν από την αντιπαραβολή των δεδομέ-

νων του συστήματος e-send με εκείνα των 
POS. Πιο συγκεκριμένα, αντιπαραβάλλονται 
οι αποδείξεις, που διαβιβάζονται μέσω του 
συστήματος e-send και τα έσοδα των πλη-
ρωμών με τη χρήση ηλεκτρονικών μέσων». 
Τέλος, σημειώνεται ότι, τα κλιμάκια ελέγ-
χου αντλούν πληροφορίες για ελέγχους 
εξακρίβωσης από δύο σημαντικά εργαλεία 
που έχουν υλοποιηθεί για τη μείωση της 
φοροδιαφυγής. Πρόκειται για την πλατφόρ-
μα Καταγγελίες Πολιτών, όπου υποβάλλο-
νται καταγγελίες ή πληροφορίες και για την 
εφαρμογή Appodixi. Αξιοσημείωτο είναι ότι, 
έως σήμερα, έχουν διενεργηθεί, σύμφωνα 
με την ανακοίνωση, πάνω από 48.000 επιτό-
πιοι φορολογικοί έλεγχοι. Από αυτούς τους 
ελέγχους διαπιστώθηκε αποκρυβείσα αξία, 
που ξεπερνά τα 20 εκατ. ευρώ, και επιβλήθη-
καν πρόστιμα άνω του 1,34 εκατ. ευρώ. Επι-
πλέον, σε 628 περιπτώσεις επιβλήθηκαν οι 
προβλεπόμενες κυρώσεις, και πιο συγκεκρι-
μένα, ανεστάλη η λειτουργία 490 επιχειρή-
σεων, ενώ στις υπόλοιπες 138 περιπτώσεις 
επιβλήθηκε χρηματική κύρωση.

ΑΑΔΕ: Μπαράζ λουκέτων και πρόστιμα άνω του 1 εκατ. ευρώ για φοροδιαφυγή - Πάνω από 48.000 επιτόπιοι έλεγχοι

«Σαφάρι» για ενοίκια και ακίνητα που δεν δηλώθηκαν από την ΑΑΔΕ
Η νέα βάση δεδομένων για ιδιοκτήτες και 
ενοικιαστές, θα διασυνδεθεί με το Κτημα-
τολόγιο «Μαύρα ενοίκια» και αδήλωτα τε-
τραγωνικά είναι ο επόμενος στόχος της Ανε-
ξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ) η 
οποία από το Σεπτέμβριο αποκτά το δικό 
της «ηλεκτρονικό μάτι» που θα ανοίξει το 
δρόμο για διασταυρώσεις εξπρές. Συγκεκρι-
μένα θα δημιουργηθεί μια νέα βάση δεδο-
μένων για ιδιοκτήτες και ενοικιαστές, που 
θα διασυνδεθεί με το Κτηματολόγιο και θα 
έχει όλη την εικόνα της ακίνητης περιουσί-
ας που κατέχουν πάνω από 7 εκατ. φορο-
λογούμενοι. Πρόκειται για το «Μητρώο 
Ιδιοκτησίας και Διαχείρισης Ακινήτων» που 
θα αποτελέσει το νέο εργαλείο κατά της 
φοροδιαφυγής. Στον συγκεκριμένο φάκελο 
θα καταγραφούν τα βασικά χαρακτηριστικά 
των ακινήτων όπως επιφάνεια, θέση, όρο-
φος, ηλεκτροδοτούμενο, ημιτελές, κενό, 
ποσό συνιδιοκτησίας καθώς και άλλες πλη-
ροφορίες όπως εάν τα ακίνητα είναι μισθω-
μένα ή δωρεάν παραχωρημένα, τα ποσά 
των μισθωμάτων και τα στοιχεία των ενοικι-
αστών. Ειδικότερα ο ηλεκτρονικός φάκελος 
θα περιέχει τα στοιχεία του ηλεκτρονικού 
«περιουσιολογίου» που έχει δημιουργηθεί 

με τις δηλώσεις Ε9 των φυσικών και των 
νομικών προσώπων, τα οποία θα μετα-
φερθούν, χωρίς την παρέμβαση των φο-
ρολογουμένων αλλά και τα στοιχεία για τα 
μισθωμένα ακίνητα τα οποία προκύπτουν 
από την ηλεκτρονική πλατφόρμα της ΑΑΔΕ 
για τα μισθωτήρια ακίνητων αλλά και το 
έντυπο Ε2 των φορολογικών δηλώσεων. Το 
σύνολο των ψηφιακών αυτών δεδομένων 
θα δώσει την δυνατότητα για συγκρίσεις με 
τα στοιχεία των φορολογικών δηλώσεων με 
στόχο να εντοπισθούν ιδιοκτήτες που έχουν 
αποκρύψει ακίνητα ή έχουν δηλώσει μικρό-
τερη επιφάνεια για να γλυτώσουν ΕΝΦΙΑ, 
φόρο εισοδήματος, τεκμήρια, δημοτικά 
τέλη, ΤΑΠ κ.α. ή και να αποφύγουν τις κυ-
ρώσεις για αυθαίρετες κατασκευές. Επίσης 
με το νέο ηλεκτρονικό αρχείο ο ελεγκτικός 
μηχανισμός θα έχει τη δυνατότητα να δια-
σταυρώνει άμεσα τα ακίνητα που δηλώνο-
νται ως εκμισθούμενα καθώς και τα ποσά 
των ενοικίων που εισπράττονται και δηλώ-
νονται από τους ιδιοκτήτες και τους ενοικι-
αστές. Το Μητρώο Ιδιοκτησίας και Διαχείρι-
σης Ακινήτων θα ενημερώνεται αυτόματα 
κάθε φορά που θα υποβάλλεται δήλωση 
πληροφοριακών στοιχείων μίσθωσης από 

ιδιοκτήτη ακινήτου και θα γίνεται αποδεκτή 
από τον ενοικιαστή ενώ θα ενημερώνεται 
αυτόματα κάθε φορά που ένας ιδιοκτήτης 
θα δηλώνει τη λύση της μίσθωσης ενός ακι-
νήτου του με αποτέλεσμα η φορολογική 
διοίκηση να έχει πλήρη και ακριβή εικόνα 
για το ποιοι και πόσα εισπράττουν από 
ενοίκια. Με την άντληση στοιχείων από τις 
εγγραφές στο Κτηματολόγιο οι ελεγκτικές 
αρχές θα μπορούν να τα αντιπαραβάλλουν 
με το Ε9 αλλά και με το Ε1 για να ελέγξουν 
αν οι φορολογούμενοι έχουν δηλώσει τα 
ακίνητα που έχουν στη κατοχή τους και αν 
τα χαρακτηριστικά τους (επιφάνεια, είδος, 
χρήση, θέση, έτος έκδοσης της οικοδομι-
κής άδειας κ.αλ.) ανταποκρίνονται σε εκεί-
να που είναι καταγεγραμμένα στις κτημα-
τολογικές υπηρεσίες.
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Το «φαινόμενο της καμινάδας» - Πυρομετε-
ωρολόγοι εξηγούν γιατί οι φωτιές εξαπλώ-
νονται ταχύτατα στις χαράδρες των δασών 
Οι αυξανόμενες θερμοκρασίες των καλο-
καιρινών μηνών και οι συνθήκες ξηρασίας, 
που προκαλεί η κλιματικής αλλαγή κάνουν 
τα δάση πολύ πιο εύφλεκτα από ότι παλαι-
ότερα σύμφωνα με επιστημονικές μελέτες. 
“Έχουμε περισσότερα, εντονότερα και πιο 
παρατεταμένα διαστήματα με υψηλές θερ-
μοκρασίες ή και κύματα καύσωνα τα οποία 
συνεισφέρουν στο να ξεραθεί η νεκρή βλά-
στηση. Και έχουμε συνθήκες οι οποίες είναι 
εξαιρετικά ευνοϊκές για τη φωτιά αν κάπου 
ξεσπάσει να κινείται και με γρήγορη ταχύτη-
τα αλλά να αναπτύσσει και μεγάλα θερμικά 
φορτία” τόνισε στο ΕΡΤNews ο πυρομετεω-
ρολόγος και ερευνητής του Εθνικού Αστε-
ροσκοπείου Αθηνών, Θεόδωρος Γιάνναρος. 
Από το 2016 μέχρι και σήμερα υπολογίζεται 
από τους ειδικούς ότι το 37% των δασικών 
εκτάσεων της Αττικής έχει πληγεί από πυρ-
καγιές. Παλαιότερα συνήθως η ένταση της 
φωτιάς έπεφτε τη νύχτα, δίνοντας την ευ-
καιρία στους πυροσβέστες να την περιορί-
σουν, ενώ τώρα η βραδινή θερμική ένταση 
αυξάνεται ή παραμένει στα ίδια επίπεδα με 
την ημέρα. “Αυτό αποδίδεται στην κλιματική 
κρίση, η οποία δημιουργεί πλέον νύχτες με 
υψηλότερες θερμοκρασίες, νύχτες που είναι 
πιο ξηρές, με χαμηλότερη υγρασία με απο-

τέλεσμα κάτω από αυτές τις συνθήκες των 
υψηλότερων θερμοκρασιών των πιο ξηρών 
νυχτερινών συνθηκών, η φωτιά να μπορεί 
να συνεχίζει να καίει με ένταση” εξηγεί ο κ. 
Γιάνναρος. Οι επιστήμονες υπολογίζουν ότι 
οι ημέρες ακραίου κινδύνου για εκδήλωση 
πυρκαγιάς αναμένεται να αυξηθούν κατά 35 
με 50, όσον αφορά την Ανατολική Στερεά, 
την Αττική, την Ανατολική Πελοπόννησο, 
την κεντρική και νότια Κρήτη.Σύμφωνα με 
τα μέχρι τώρα στοιχεία το φετινό καλοκαί-
ρι θα είναι το πιο θερμό στην Ελλάδα από 
τότε που ξεκίνησαν οι καταγραφές τη δεκα-
ετία του 1960. “Ζούμε ένα ακραίο καλοκαί-
ρι. Ο Ιούνιος ήταν ο πιο θερμός που είχαμε 
καταγράψει ποτέ, ακολούθησε ο Ιούλιος με 
ακριβώς τα ίδια χαρακτηριστικά ενώ και ο 
Αύγουστος έχει χαρακτηριστικά πολύ ζεστού 
μήνα. Είναι μεταξύ των 2-3 θερμών που 
έχουμε τις τελευταίες δεκαετίες στη χώρα 
μας” σημειώνει ο μετεωρολόγος και διευθυ-
ντής ερευνών του Αστεροσκοπείου Αθηνών, 
Κωνσταντίνος Λαγουβάρδος. Η φωτιά στην 
Βορειοανατολική Αττική εξαπλώθηκε λόγω 
του “φαινομένου της καμινάδας” σύμφωνα 
με τους επιστήμονες, κατά το οποίο οι φλό-
γες εγκλωβίζονται μέσα σε χαράδρες. “Ποια 
είναι αυτά τα φαινόμενα. Μέσα σε χαράδρες 
που είναι φυτεμένες, όταν αρχίσει η φωτιά 
είναι πολύ δύσκολο να σβήσουν, γιατί δρουν 
ουσιαστικά σαν ένα τζάκι που ανεβάζει την 

φωτιά προς την κορυφή με πολύ μεγάλη 
ταχύτητα και πολύ υψηλές θερμοκρασίες. 
Αυτό που θα πρέπει να κάνουμε στην περί-
οδο αποκατάστασης είναι να αυξήσουμε την 
ανθεκτικότητά μας” τονίζει ο Πρόεδρος του 
ΟΑΣΠ, Ευθύμιος Λέκκας. Αυξάνεται η θερ-
μοκρασία στην επιφάνεια της θάλασσας. Η 
μέση τιμή της επιφανειακής θερμοκρασίας 
της θάλασσας στη Μεσόγειο στις 10 Αυ-
γούστου ξεπέρασε για πρώτη φορά τους 28 
βαθμούς Κελσίου, ενώ σε πολλές περιοχές 
της Μεσογείου η επιφανειακή θερμοκρασία 
της θάλασσας ξεπερνά τους 30 βαθμούς για 
πρώτη φορά τόσο νωρίς τον Αύγουστο. “Η 
επιφάνεια της θάλασσας σε όλη τη Μεσό-
γειο είναι πάρα πολύ υψηλή. Η θερμοκρα-
σία σε ορισμένες περιοχές ξεπέρασε τους 30 
βαθμούς. Πολύ ζεστή θάλασσα έχουμε και 
στο Ιόνιο 2 με 2,5 βαθμούς πάνω από τα κα-
νονικά επίπεδα” δήλωσε ο κ. Λαγουβάρδος. 
Σύμφωνα με τους ειδικούς, στο Αιγαίο κατα-
γράφηκαν θερμοκρασίες κοντά στα κανονικά 
επίπεδα λόγω της μεγάλης συχνότητας μελ-
τεμιών.

Η Αττική έχασε το 36% από τα δάση της

Χρειάστηκε να φύγω από την όμορφη παρα-
λία που βρισκόμουν και να πάω στην Αθήνα 
για λίγες ώρες.  Ένα ραντεβού που έκανα... 
δίπλα σε ένα άλλο μας έβγαλε την είδηση. 
Θα σας ενημερώσω για την συνάντηση ενός 
κοντού υπόδικου για κακούργημα εφοπλιστή 
με έναν γνωστό δημοσιογράφο που διατηρεί 
ενημερωτική εκπομπή σε κανάλι Α’ Εθνικής.  Ο 
εν λόγο man έχει ξεκινήσει πολύ καλές «δου-
λειές» με την εκκλησία μιας και έχει γνωριμί-
ες με πολύ υψηλά ιστάμενους σε αυτήν και 
διαθέτει αρκετά ισχυρές προσβάσεις εξαιτίας 
ενός ανιψιού αλλά και του οικονομικού ντα-
ραβεριτζή.  Τι να σας πω, για κάτι «φιλέτα» οι-
κόπεδα ή για κάτι μεγαλοπρεπή κτήρια στην 
Αθήνα και κάτι μονοκατοικίες 500 τ.μ που θα 
χτιστούν με αντιπαροχή. Ο εφοπλιστής έχει 
δημιουργήσει μια εταιρεία Real Estate και 

από εταιρίες Offshore πάνε σε εταιρεία δικιά 
του και έχουν βγάλει πολλά εκατομμύρια με 
την μέθοδο αγοράζω και πουλάω ο ίδιος στον 
εαυτό μου. Ο υπόδικος εφοπλιστής λοιπόν 
συναντήθηκε μέσα στον Αύγουστο με γνω-
στό δημοσιογράφο - παρουσιαστή διότι ο 
ίδιος θέλει να φτιάξει μια δυνατή ομάδα για 
την προβολή νέου πατριωτικού κόμματος για 
να μπει στην επόμενη βουλή. Ο πολιτικός ορ-
γανισμός αυτός υπάρχει και πήρε μέρος στις 
ευρωεκλογές. Πιο πολύ ρουσφέτι μου θυμίζει 
αυτό παρά ίδιαν πρωτοβουλία! Ο εφοπλιστής 
είχε χρηματοδοτήσει στο παρελθόν άλλο 
κόμμα αλλά όπως διαπιστώνει δεν... τραβά-
ει. Από ότι κατάλαβα έδειξε ιδιαίτερα ενημε-
ρωμένος από την προσπάθεια που έκανε ο 
συνομιλητής του να του εξηγήσει ότι το μα-
γαζί του καραφλού «πατριώτη» οδηγείται σε 

διάλυση μετά τα όσα θα ακολουθήσουν τους 
επόμενους μήνες και κατά συνέπεια υπάρχει 
έδαφος για να τρυγήσει.  Έμαθα ότι συμφω-
νήθηκε το ποσό των 890 χιλιάδων ευρώ ως 
προκαταβολή για να κινηθούν διάφορα ΜΜΕ 
προς αυτή την κατεύθυνση. Αν με ρωτάτε 
γιατί δεν στρογγυλοποιήθηκε το ποσό να σας 
ενημερώσω ότι αυτό δόθηκε σε επιταγή που 
έγραφε αυτό το νούμερο και οπισθογραφή-
θηκε από τον εφοπλιστή. Ο δημοσιογράφος 
διαθέτει εταιρεία επικοινωνίας και μπορεί να 
δικαιολογήσει το ποσό που πήρε. Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το edolio5.blogspot.com

Ο υπόδικος για κακούργημα εφοπλιστής και οι ιερές Business με την εκκλησία και το Άγιο Όρος! Τα €890.000, 
το ραντεβού πλησίον της Μεγάλης Βρετανίας μέσα στο κατακαλόκαιρο με γνωστό παρουσιαστή ενημερωτικής 
εκπομπής και ο στόχος του 10% για νέο κόμμα αφού το άλλο δεν...
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Η Ελληνίδα γνωστή παρουσιάστρια Α’ Εθνικής σε ρόλο ερωμένης! Ο θυελλώδης έρωτας με τον Πολ Τόμσεν που ήταν υπό 
παρακολούθηση από την ΕΥΠ και οι «καυτές» συνομιλίες με την παντρεμένη πλέον κυρία με στέλεχος της Αριστεράς.

Τώρα το μάθαμε, διαβάζοντας απομαγνη-
τοφωνήσεις μιας άλλης εποχής και άρα 
τώρα σας το λέω και εγώ. Τον πιο σκληρό 
άνδρα της Τρόικας και ένα από τα πιο μι-
σητά πρόσωπα που πάτησαν το πόδι τους 
στη χώρα, με αλαζονεία, αυταρχισμό, με 
συμπεριφορές απρεπείς και ύφος χιλίων 

καρδιναλίων που παρίστανε τον Αντιβασι-
λέα της εποχής του Όθωνα φυσικά το γνω-
ρίζετε, όπως επίσης και την κυρία της Tv 
που οι φήμες την ήθελαν ερωμένη του για 
μερικά βράδια.. Ήταν η εποχή που κάποιοι 
ή κάποιες δεν κρατούσαν κανέναν ηθικό 
ενδοιασμό απέναντι στην «κατοχή» του 
Τόμσεν και της Τρόικας, σε βαθμό που δεν 
δίστασαν να συνάψουν ακόμη και πιο στε-
νές σχέσεις, «τρίτου τύπου», προκειμένου 
να χρησιμοποιούν την δύναμη του Δανού 
του Δ.Ν.Τ για να έχουν ρόλο στο σύστημα 
και να εξασφαλίζουν δουλειά, την εποχή 
που τα ΜΜΕ έκλειναν το ένα μετά το άλλο. 
Σήμερα η κυρία που πέρασε αρκετές «πα-

γωμένες» νύχτες στην αγκαλιά του Τόμσεν 
είναι παντρεμένη με στέλεχος της Αριστε-
ράς. Αυτό που μάθαμε λοιπόν είναι ότι ο 
Πολ που βρισκόταν σε 24ωρη παρακολού-
θηση από την ΕΥΠ, ή για να είμαι πιο ακρι-
βής από μια αυτόνομη ομάδα της ΕΥΠ που 
είχε ως σημείο αναφοράς έναν πανίσχυρο 
υπουργό της εποχής, κατέγραφε μεταξύ άλ-
λων και τις συνομιλίες του Mr «ΔΝΤ» με την 
λυγερόκορμη κυρία. Η αλήθεια είναι ότι οι 
συνομιλίες είναι πικάντικες αλλά τι άλλο θα 
μπορούσε να ήταν όταν είχε προηγηθεί το 
«κάτι» ή θα ακολουθούσε το «άλλο» ; Σή-
μερα οι συνομιλίες αυτές δεν έχουν καμία 
αξία αλλά αύριο κανείς δεν ξέρει! 

ΑΑΔΕ: Πάνω από 48.000 επιτόπιοι έλεγχοι – 490 λουκέτα 48 ωρών
Ο ελεγκτικός μηχανισμός της ΑΑΔΕ, αποσκο-
πώντας στην προάσπιση του δημοσίου συμ-
φέροντος και στην εξασφάλιση των δημοσί-
ων εσόδων, διενεργεί πλήθος φορολογικών 
ελέγχων σε όλη την ελληνική επικράτεια και 
σε όλους τους κλάδους δραστηριότητας, 
έχοντας ως στόχο την διενέργεια τουλάχι-
στον 40.000 επιτόπιων ελέγχων. Μέσω της 
δημιουργίας μιας δεξαμενής έμπειρων ελε-
γκτών, η ΑΑΔΕ έχει ενισχύσει το υφιστάμενο 
ελεγκτικό δυναμικό των νησιών, επικεντρώ-
νοντας τους ελέγχους τόσο σε δημοφιλείς 
τουριστικούς προορισμούς, όσο και σε κλά-
δους δραστηριότητας, που παρουσιάζουν 
υψηλά ποσοστά παραβατικότητας. Επιπλέ-
ον, υπήρξε μέριμνα, έτσι ώστε τα κλιμάκια 
ελέγχου να εναλλάσσονται, μετακινούμενα 
τόσο στην ηπειρωτική, όσο και στη νησιώ-
τικη Ελλάδα. Με τον τρόπο αυτό, οι έλεγχοι 
διενεργούνται κυρίως από ελεγκτές διαφο-
ρετικής χωρικής αρμοδιότητας. Οι ελεγκτές 
έχουν στη διάθεση τους tablet, με εγκατε-

στημένο το σύστημα ΕΛΕΓΧΟΣlive, μέσω του 
οποίου έχουν άμεση πρόσβαση στα πλήρη 
στοιχεία των ελεγχόμενων διευκολύνοντας 
το ελεγκτικό τους έργο. Για την υποστήριξη 
των κλιμακίων ελέγχου, ειδική επιχειρησι-
ακή ομάδα της ΑΑΔΕ, κάνοντας χρήση της 
Αίθουσας Επιχειρήσεων και διαθέτοντας 
ειδικό λογισμικό, σαρώνει καθ’ όλη τη διάρ-
κεια της ημέρας δεδομένα και επιλέγει τις 
περιοχές εντατικοποίησης των ελέγχων. Τα 
αποτελέσματα του risk analysis εμπλουτί-
ζονται και με τα στοιχεία, που προκύπτουν 
από την αντιπαραβολή των δεδομένων του 
συστήματος e-send με εκείνα των POS. Πιο 
συγκεκριμένα, αντιπαραβάλλονται οι απο-
δείξεις, που διαβιβάζονται μέσω του συστή-
ματος e-send και τα έσοδα των πληρωμών 
με τη χρήση ηλεκτρονικών μέσων. Τέλος, 
τα κλιμάκια ελέγχου αντλούν πληροφορίες 
για ελέγχους εξακρίβωσης από δύο σημα-
ντικά εργαλεία που έχουν υλοποιηθεί για τη 
μείωση της φοροδιαφυγής. Πρόκειται για 

την πλατφόρμα Καταγγελίες Πολιτών, όπου 
υποβάλλονται καταγγελίες ή πληροφορίες 
και για την εφαρμογή Appodixi. Αξιοσημεί-
ωτο είναι ότι, έως σήμερα, έχουν διενεργη-
θεί πάνω από 48.000 επιτόπιοι φορολογικοί 
έλεγχοι. Από αυτούς τους ελέγχους διαπι-
στώθηκε αποκρυβείσα αξία, που ξεπερνά τα 
20 εκατ. ευρώ, και επιβλήθηκαν πρόστιμα 
άνω του 1,34 εκατ. ευρώ. Επιπλέον, σε 628 
περιπτώσεις επιβλήθηκαν οι προβλεπόμενες 
κυρώσεις, και πιο συγκεκριμένα, ανεστάλη η 
λειτουργία 490 επιχειρήσεων, ενώ στις υπό-
λοιπες 138 περιπτώσεις επιβλήθηκε χρημα-
τική κύρωση.

«Τον είχα ξεμπροστιάσει το 2019 γι’ αυτή 
του την ανάρτηση και μετά από αυτό η 
ΝΔ τον διέγραψε» γράφει Παλιός… γνώρι-
μος της Ελενας Ακρίτα, όπως αναφέρει σε 
ανάρτησή της σε μέσο κοινωνικής δικτύω-
σης, που αναπαράγει το Documento είναι ο 
αστυνομικός που ήρθε σε αντιπαράθεση με 
τον ευρωβουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ Νίκο Παππά. 
«Τον αστυνομικό που έβρισε τον Νίκο Παπ-
πά, τον είχα ξεμπροστιάσει το 2019 γι’ αυτή 
του την ανάρτηση. Μετά από αυτό η ΝΔ 

τον διέγραψε. Αλήθεια, ανήκει ακόμα στην 
Ελληνική Αστυνομία;», αναρωτιέται στην 
ανάρτησή της η Ελενα Ακρίτα. Μάλιστα ο 
εν λόγω εκπρόσωπος του “νόμου” -όπως 
επισημαίνεται- φαίνεται να έχει κάνει διά-
φορες… διαδικτυακές επιθέσεις όπως:«Θα 
παρακαλέσω ευγενικά για τελευταία φορά 
όποιοι κόπροι δεν πρεσβεύουν τις αρχές, 
τις αξίες και τα πιστεύω της Νέας Δημοκρα-
τίας να αποχωρήσουν από μόνοι τους από 
το προφίλ μου γιατί από αύριο θα τους ξε- σκίσω ό,τι έχουν και δεν έχουν»!

Η Έλενα Ακρίτα «αποκαλύπτει» τον αστυνομικό που έβρισε τον Ευρωβουλευτή Νίκο Παππά
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Η «Πετρούλα» η κουνιστή και το site του ρεφενέ για τους χυδαίους εκβιασμούς του πρώην τραπεζίτη που θα έπρεπε να εί-
ναι φυλακή! Η ωραία «φουσκωτή» που του τσιμπάνε το μαγουλάκι οι χρηματιστές και είχε απαιτήσει από τον Μιχαλολιάκο 
να είναι πρώτος στο επικρατείας με την Χρυσή Αυγή, μας έπιασε στο στόμα του.
Βρε - βρε το Πετράκη που αλλάζει 3 μαγιό 
την ημέρα για να μην τον κακοχαρακτηρίζουν 
στον Αστέρα της Βουλιαγμένης που πηγαίνει 
να λιάσει το «φουσκωτό» κορμί του, παρέα 
με τον personal trainer του. Ένα πουλάκι μας 
είπε, που γυρίζει στην τραπεζική πιάτσα, ότι 
έπιασε στο στόμα του το edolio5 και τους συ-
νεργάτες μας, λέγοντας τις γνωστές βρομιές 
που έχει ξανά πει σε βάρος μας.  Αντί να κοι-
τάξει να ανάβει καμία Λαμπάδα κάθε χρόνο 8 
Νοεμβρίου για τον φίλο του πρώην τραπεζίτη 
- εκβιαστή που έχουν στήσει μαζί ένα site για 

να τα αρπάζουν από όπου βρουν, ασχολείται 
με την αφεντιά μας!  Παριστάνει και τον ειδι-
κό - τρομάρα του - αναλυτή της δεξιάς στην 
Ελλάδα όταν και οι πέτρες ξέρουν ότι ζητούσε 
από τον Μιχαλολιάκο να τον βάλει πρώτο στο 
ψηφοδέλτιο επικρατείας με την Χρυσή Αυγή. 
Είχε μεσολαβήσει μάλιστα και ο απατεώνας 
- εκβιαστής πρώην τραπεζίτης για να πείσει 
τον Μιχαλολιάκο.  Όταν μάλιστα η «φουσκω-
τή» παγωνιάδα συναντήθηκε με τον Μιχαλο-
λιάκο σε μια ταβέρνα και μπήκε στην είσοδο 
πήγαινε πέρα - δώθε σαν ταραντούλα μέχρι 

να φτάσει στο τραπέζι. Κρίμα τα γυμναστήρια 
και τα μπράτσουλα! Οι χρηματιστές όταν τον 
βλέπουν του τσιμπάνε το μαγουλάκι και του 
κλείνουν το μάτι.  Υ.Γ. Αυτή είναι η τελευταία 
προειδοποίηση. Η επόμενη ανάρτηση θα εί-
ναι με όνομα και φωτογραφία... που θα τα 
δείχνει όλα! Αυτούσια αναδημοσίευση από 
το edolio5.blogspot.com

Το «πατριωτικό» ρεμάλι που βιώνει τον αργό πολιτικό του «θάνατο»! Θα τον φτύνει και θα τον χαστουκίζει όπου τον βλέ-
πει η πιο στενή συνεργάτιδα του όταν ακούσει τις χυδαιότητες που έχει πει για αυτήν η φωνούλα του. Ο «μάστερ» των 
εικονικών τιμολογίων και ο σαλιάρης.
Η σταγόνα που λιώνει την ήδη σαπισμένη 
σάρκα στάζει μία - μία! Πολλές φορές η πο-
λιτική ζωή του τόπου έπεσε στα χέρια όχι 
απλών πολιτικών τυχοδιωκτών αλλά αλητήρι-
ων ρεμαλιών που τα παλιά κουτσαβάκια της 
οδούς Φωκίωνος Νέγρη θα ζήλευαν την τεχνι-
κή τους, στο να μπορούν να προδίδουν κάθε 
μέρα και από έναν φίλο τους και το βράδυ να 
συνομιλούν με αυτούς που έχουν στην πλάτη 
τους καρφωμένο ένα μαχαίρι από τους ίδιους 
και ταυτόχρονα να προσπαθούν να τους για-
τρέψουν την πληγή που τους έκαναν. Το νέο 
μπουμπούκι που μας προέκυψε δυστυχώς 
για αυτόν, θα έχει πολύ άσχημο τέλος! Έμπλε-
ξε με λάθος ανθρώπους, ακολουθώντας λά-
θος δρόμους για να συγκρουστεί μαζί τους.  
Αν είσαι παλικάρι τον εχθρό σου τον κοιτάς 
στα μάτια, στέκεσαι απέναντι του και με όση 
μαγκιά έχεις - αν έχεις - στον λόγο σου του ξε-
καθαρίζεις τα «τι» και τα «πως».  Προ είπαμε 
όμως ότι αυτό έχει ως προϋπόθεση να είσαι 
παλικάρι. Να μην κρύβεσαι πίσω από κακο-
μοίρηδες που παριστάνουν τους απόφοιτους 
ξένων πανεπιστημίων και διορίστηκαν με 
απολυτήριο λυκείου ως μετακλητοί υπάλλη-
λοι στην βουλή και στο βιογραφικό τους ανα-
φέρουν ότι έχουν τελειώσει Αμερικάνικο Πα-
νεπιστήμιο!  Το κυριότερο όμως είναι να έχεις 
μπέσα κανα μην κρύβεσαι επίσης πίσω από 
ψεύτικους λογαριασμούς στο Twitter για να 
συκοφαντείς αυτούς που νομίζεις ως εχθρούς 
σου.  Ο αργός «θάνατος» της πολιτικής του 
ζωής ο ίδιος επέλεξε να αρχίσει νωρίς. Έχει αρ-
χίσει ήδη η αντίστροφη μέτρηση...  Τον ρυθμό 
και τον χρόνο όμως θα τον επιλέξουμε εμείς! 

Αυτοί που αποφάσισε να βάλει απέναντι του, 
παριστάνοντας τον μαγκάκο που χαρτοπαί-
ζει στο τραπέζι της εξουσίας περιμένοντας 
να πάρει όχι μόνο κέρδος από την δική του 
τυχερή ριξιά αλλά και από την γκανιότα που 
ανήκει σε αυτόν που έχει στήσει το παιχνίδι. 
Άλλωστε το κάνουμε για καλό του! Έχουμε 
μπροστά μας αρκετό καιρό ώστε να μπορεί 
να αλλάζει ψυχοφάρμακα μέχρι να βρει το 
καλύτερο και να μην υποφέρει όπως μαθαί-
νουμε από πόνους στο στομάχι και νυχτερινές 
αϋπνίες. Αυτό που δεν φαντάζεται όμως είναι 
το τι ξέρουμε. Όταν λέμε ξέρουμε, εννοούμαι 
μπορούμε να αποδείξουμε με ήχο και λέξη 
προς λέξη. Θα τον ξεφτιλίσουμε πρώτα στους 
συνεργάτες του, μετά στην οικογένεια του 
και μετά στους ψηφοφόρους του!  Κυρίως 
απέναντι σε μια γυναίκα! Όλα στην ώρα τους 
με τον τρόπο που πρέπει και την στιγμή που 
πρέπει! Όλα με αποδείξεις. Το βέβαιο είναι 
ότι δεν θα προλαβαίνει να σκουπίζεται από 
τις ροχάλες που θα του ρίχνει, η γυναίκα αυτή 
και κυρίως δεν θα προλαβαίνει να ξεκοκκινίζει 
το ένα μάγουλο του  από τα χαστούκια που 
θα τρώει μόλις τον συναντάει και θα γυρίζει 
το άλλο αυτοβούλως για να μην πονάει μονό-
πατα όταν μαθευτούν τι έχει πει σε βάρος της 
σε τηλεφωνικούς συνομιλητές του.  Την ίδια 
«συνταγή» δυστυχώς έχει ακολουθήσει και ο 

«μάστερ» των εικονικών τιμολογίων που απο-
λαμβάνει πρόσκαιρα την εφήμερη εξουσία. Η 
επιτομή της αχαριστίας. Ο τύπος αυτός, όταν 
συναντάει την γυναίκα που σας αναφέρω, 
που αυτή έκανε τα πάντα, γυρίζοντας γη και 
ουρανό για να μπορεί αυτός να φοράει σήμε-
ρα κουστούμι εξουσίας, τα σάλια του τρέχουν 
μέχρι το πάτωμα για να φανεί αρεστός απέ-
ναντι της, χωρίς κανένα ίχνος ντροπής για όλα 
όσα έχει πει σε βάρος της κυρίως συνομιλώ-
ντας με το πατριωτικό ρεμάλι. Είναι και ο άλ-
λος! Ο κακομοίρης της παρέας που το «πατρι-
ωτικό» ρεμάλι τον έχει για καρπαζιές. Είναι ο 
δούλος που παριστάνει τον αντί αυτού. Αυτός 
να δείτε γλείψιμο που της κάνει όταν την βλέ-
πει! Λερώνονται και τα μούσια του. Αυτός και 
αν έχει πει τα μύρια όσα εις βάρος της. Τα πά-
ντα με ήχο και τις φωνούλες τους. Χωρίς έλε-
ος για κανέναν αλητάμπουρα, που νομίζει ότι 
ο πατριωτικός χώρος είναι για χαρτοκλέφτες 
ψήφων προκειμένου να φύγει ο ίδιος από την 
ανεργία και να αποκτήσει εισόδημα και ρόλο!  
Η θέση τους είναι στα παλιά λαδάδικα, όπου 
οι κυρίες πρόσφεραν αντριλίκι σε νεαρούς. 
Αυτές το έκαναν με μπέσα και περηφάνεια. 
Αυτοί δεν έχουν ούτε αυτό το προσόν! Θα 
έπαιρναν το χαρτζιλίκι από τα νεαρόπαιδα και 
θα έτρεχαν να κρυφτούν για να μην τους «κά-
τσουν». Έτσι είναι όσοι μοιάζουν με «αυτές» 
και μιμούνται την συνήθεια του σώματος με 
την ψυχή τους. Υ.Γ. Φυσικά όλα θα γραφτούν 
με ονόματα, διευθύνσεις και τηλέφωνα. Είπα-
με όμως! Το πότε και το πως θα το αποφασί-
σουμε μόνο εμείς. Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το edolio5.blogspot.com
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Όλες οι κατηγορίες φορολογουμένων δήλω-
σαν υψηλότερο εισόδημα, με εξαίρεση τους 
ελεύθερους επαγγελματίες που φορολογή-
θηκαν με τον τεκμαρτό προσδιορισμό - Μόλις 
το 0,006% αμφισβήτησε το τεκμήριο Οι μι-
σθωτοί παραμένουν οι πιο «πλούσιοι» Έλλη-
νες σύμφωνα με την ανάλυση των στοιχείων 
από τις φορολογικές δηλώσεις του 2024 (ει-
σοδήματα που αποκτήθηκαν το 2023). Στη 2η 
θέση όπως αναφέρει το ΑΠΕ-ΜΠΕ βρίσκονται 
πλέον οι ελεύθεροι επαγγελματίες, κυρίως 
λόγω της αλλαγής του τρόπου φορολόγησής 
τους (τεκμαρτός προσδιορισμός) και όχι επει-
δή δήλωσαν υψηλότερα εισοδήματα, ενώ 
οριακά πιο κάτω βρίσκονται οι συνταξιούχοι. 
Το συνολικό ποσό που εισέπραξε επιπλέον 
το δημόσιο από τον νέο τρόπο φορολόγησης 
το 2024, σε σχέση με το 2023, ανέρχεται σε 
περίπου 440 εκατ. ευρώ. Ένα από τα πιο αξι-
οσημείωτα συμπεράσματα είναι ότι όλες οι 
κατηγορίες φορολογουμένων δήλωσαν υψη-
λότερο εισόδημα, με εξαίρεση τους ελεύθε-
ρους επαγγελματίες που φορολογήθηκαν με 
τον τεκμαρτό προσδιορισμό του εισοδήματός 
τους. ‘Αξιο αναφοράς είναι επίσης το γεγονός 
ότι μόλις 263 άτομα αμφισβήτησαν το αποτέ-
λεσμα της εκκαθάρισης, ποσοστό 0,006% των 
υπόχρεων βάσει του τεκμηρίου. Σύμφωνα 
με πηγές από το Υπουργείο Οικονομικών, τα 
αποτελέσματα της εκκαθάρισης δείχνουν ότι 
ο νέος νόμος για τη φορολόγηση των ελεύθε-
ρων επαγγελματιών επέβαλε ένα δικαιότερο 
σύστημα κατανομής των φόρων και πέτυχε 
τη διεύρυνση της φορολογικής βάσης.Από 
την εκκαθάριση των εφετινών δηλώσεων 

προκύπτει αύξηση στα εισοδήματα τόσο των 
μισθωτών και των συνταξιούχων όσο και των 
ελεύθερων επαγγελματιών. Ωστόσο, οι ελεύ-
θεροι επαγγελματίες που καλύπτονται από 
το τεκμήριο δήλωσαν εφέτος λιγότερα εισο-
δήματα σε σύγκριση με πέρυσι, ενώ όσοι το 
ξεπερνούσαν δήλωσαν αυξημένα εισοδήμα-
τα. Ειδικότερα: Οι φορολογούμενοι που εμπί-
πτουν στο τεκμήριο δήλωσαν μέσο ετήσιο ει-
σόδημα 3.215 ευρώ (268 ευρώ τον μήνα). Οι 
φορολογούμενοι που δεν εμπίπτουν στο τεκ-
μήριο δήλωσαν μέσο ετήσιο εισόδημα 15.013 
ευρώ (1.251 ευρώ τον μήνα). Με βάση τα 
στοιχεία που προκύπτουν από την ανάλυση 
των εισοδημάτων των τριών κύριων κατηγορι-
ών (μισθωτοί, συνταξιούχοι, ελεύθεροι επαγ-
γελματίες), το μέσο δηλωθέν εισόδημα είναι: 
Για τους μισθωτούς: 16.470 ευρώ. Για τους 
ελεύθερους επαγγελματίες: 13.901 ευρώ. Για 
τους συνταξιούχους: 13.333 ευρώ. Αξίζει να 
σημειωθεί ότι τα δηλωθέντα εισοδήματα δεν 
καλύπτουν τα ήδη ισχύοντα τεκμήρια διαβίω-
σης για την κατηγορία των ελεύθερων επαγ-
γελματιών, σε αντίθεση με τους μισθωτούς 
και τους συνταξιούχους. Η επιβολή του τεκ-
μαρτού τρόπου φορολόγησης δείχνει ότι το 
μέσο τεκμήριο δαπανών διαβίωσης για τους 
επιχειρηματίες μειώνεται, υποδεικνύοντας 
ότι το υπολογισθέν ελάχιστο εισόδημα καλύ-
πτει επαρκώς τις δαπάνες διαβίωσης. Όσον 
αφορά τον μέσο φόρο, παρατηρείται για 
πρώτη φορά ότι οι ελεύθεροι επαγγελματί-
ες με μέσο φόρο 2.472 ευρώ ξεπερνούν τους 
μισθωτούς, για τους οποίους ο μέσος φόρος 
ανέρχεται σε 1.816 ευρώ. Αναλυτικά: Ο μέσος 
φόρος για τους ελεύθερους επαγγελματίες 
που καλύπτονται από το τεκμήριο ανέρχεται 
σε 1.733 ευρώ. Ο μέσος φόρος για τους ελεύ-
θερους επαγγελματίες που ξεπερνούν το τεκ-
μήριο ανέρχεται σε 3.423 ευρώ. Η μέση συνο-
λική επιβάρυνση, συμπεριλαμβανομένου του 
τέλους επιτηδεύματος (το οποίο έχει μειωθεί 
κατά 50%), ανέρχεται σε 1.733 ευρώ συν 325 

ευρώ (τέλος επιτηδεύματος), δη-
λαδή 2.058 ευρώ για όσους κα-
λύπτονται από το τεκμήριο, και 
σε 3.748 ευρώ (3.423 ευρώ + 325 
ευρώ) για όσους το υπερβαίνουν. 
Σε σύγκριση με το 2023, ο μέσος 
φόρος των ελευθέρων επαγγελ-
ματιών που υπάγονται στο τεκμή-
ριο σύμφωνα με το προηγούμενο 
καθεστώς ήταν 595 ευρώ συν 650 
ευρώ τέλος επιτηδεύματος, δηλα-

δή 1.245 ευρώ. Επομένως, ο μέσος επιπλέον 
φόρος ανέρχεται σε 813 ευρώ ετησίως. Ο επι-
πλέον φόρος που καλούνται να πληρώσουν 
οι ελεύθεροι επαγγελματίες που δεν καλύ-
πτονται από το τεκμήριο ανέρχεται σε 147 
ευρώ, συνοδευόμενος από συνολική αύξηση 
εισοδημάτων 277 εκατ. ευρώ. Σύμφωνα με 
πηγές από το Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας 
και Οικονομικών, με την επικείμενη κατάργη-
ση του τέλους επιτηδεύματος, ο μέσος φόρος 
των ελεύθερων επαγγελματιών που καλύπτο-
νται από το τεκμήριο θα ανέρχεται στα 1.733 
ευρώ, δηλαδή θα είναι κατά 83 ευρώ μικρό-
τερος από αυτόν του μέσου μισθωτού. Αξίζει 
να σημειωθεί ότι πριν την ψήφιση του νέου 
νόμου, το 71% των ελεύθερων επαγγελματι-
ών δήλωνε εισόδημα κάτω από τον κατώτατο 
μισθό. Την ίδια στιγμή, το 4% των ελευθέρων 
επαγγελματιών (μόλις 29.000) πλήρωνε το 
50% των φόρων που αναλογούσαν στην κα-
τηγορία, ενώ 172.000 ελεύθεροι επαγγελμα-
τίες πλήρωναν φόρο λιγότερο από 500 ευρώ 
το χρόνο.  Ελάχιστοι αμφισβήτησαν το τεκμή-
ριο ‘Αξιο αναφοράς είναι επίσης το γεγονός 
ότι, παρά τις αντιδράσεις που υπήρξαν από 
αρκετούς για το νέο τρόπο φορολόγησης των 
ελεύθερων επαγγελματιών, ελάχιστοι προ-
χώρησαν στην αμφισβήτησή του, όπως είχαν 
δικαίωμα. Από τα στοιχεία προκύπτει ότι πρό-
θεση αμφισβήτησης του τεκμηρίου δήλω-
σαν 4.357 φυσικά πρόσωπα από τα 401.072 
(ποσοστό 1,08%) που εκκαθαρίζονται βάσει 
άρθρου 28Α, σε σύνολο 712.649 επιτηδευμα-
τιών (ποσοστό 0,61%). Ωστόσο, από αυτούς, 
ελάχιστοι ελεύθεροι επαγγελματίες προχώ-
ρησαν τελικά σε αίτηση αμφισβήτησης του 
τεκμηρίου. Μέσω της ειδικής εφαρμογής για 
το άρθρο 28Α, έχουν γίνει 366 υποβολές για 
την παρ. 3 (αμφισβήτηση για αντικειμενικούς 
λόγους) και 263 υποβολές για την παρ. 4 (αμ-
φισβήτηση με αίτημα διενέργειας ελέγχου), 
γεγονός που αποδεικνύει ότι δεν παρατη-
ρούνται μεγάλα φαινόμενα αδικίας από το 
νέο σύστημα. Το αποτέλεσμα των φορολογι-
κών δηλώσεων σχολίασαν οι ίδιες πηγές του 
Υπουργείου, αναφέροντας ότι ο νέος τρόπος 
φορολόγησης των ελευθέρων επαγγελματιών 
αποτελεί ένα δικαιότερο σύστημα φορολόγη-
σης, καθώς, μετά από πολλά χρόνια, μισθωτοί 
και συνταξιούχοι θα πληρώσουν χαμηλότερο 
φόρο από τους ελεύθερους επαγγελματίες, 
χωρίς οι τελευταίοι να επιβαρύνονται υπέρ-
μετρα σε σχέση με τα προηγούμενα χρόνια.

Ελεύθεροι Επαγγελματίες: Ένας στους δύο δήλωσε μηνιαίο εισόδημα… 268 ευρώ στην εφορία
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Αυτός είναι ο 58χρονος ιδιοκτήτης του Λούνα Πάρκ! «Κουμανταδόρος» στα πανηγύρια της επαρχίας και του «ξέρεις ποιος 
είμαι εγώ;». Λάτρης της καλής ζωής και των εστιατορίων αλλά με μηχανήματα που δεν είχαν καμία πιστοποίηση και 
δολοφόνησαν τον άτυχο 19χρονο.
Λάτρης της καλής ζωής και των εστιατορίων 
με τα ακριβά ψάρια είναι ο 58χρονος ιδιο-
κτήτης του λούνα παρκ όπου σκοτώθηκε ο 
19χρονος όπου διέθετε μηχανήματα που δεν 
είχαν την απαραίτητη πιστοποίηση καλής λει-
τουργίας ή αυτή είχε λήξει. Όπως προκύπτει 
από έγγραφα, στις 29 Ιουλίου 2024 συνεδρί-
ασαν τα μέλη της Επιτροπής Διενέργειας Δη-
μοπρασιών του δήμου Κοζάνης και εξέτασαν 
τις προτάσεις για συμμετοχή στο πανηγύρι 
«Νιάμερος», το οποίο θα πραγματοποιηθεί 
από το Σάββατο 28 Σεπτεμβρίου έως την Τρί-
τη 1 Οκτωβρίου λίγο έξω από την πόλη. Συ-
νολικά συμμετείχαν στο διαγωνισμό δύο εν-
διαφερόμενοι που ήθελαν να στήσουν λούνα 
παρκ. Η μία διαγωνιζόμενη συμμετείχε εξου-

σιοδοτώντας τον 58χρονο επιχει-
ρηματία του μοιραίου λούνα παρκ 
που λειτουργούσε στο Πευκοχώρι. 
Σύμφωνα με τη σχετική ανάρτηση 
στη «Διαύγεια», η συμμετοχή τους 
ακυρώθηκε διότι «δεν κατατέθηκαν 
πιστοποιητικά καταλληλότητας για 
κανένα ψυχαγωγικό μέσο που δηλώνει ότι θα 
εγκαταστήσει». Δηλαδή, ο 58χρονος δεν είχε 
τα σχετικά έγγραφα για να μπορεί να λειτουρ-
γήσει λούνα παρκ. Μάλιστα και ο δεύτερος 
διαγωνιζόμενος αποκλείστηκε για τον ίδιο 
ακριβώς λόγο, με αποτέλεσμα ο δήμος Κο-
ζάνης να προχωρήσει στην επαναπροκήρυξη 
της προφορικής πλειοδοτικής δημοπρασίας. 
Ο ιδιοκτήτης του λούνα παρκ είναι 58 ετών, 

κατάγεται από τη Χαλκηδόνα Θεσσαλονί-
κης και είναι παντρεμένος. Διατηρεί ενεργό 
προφίλ στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης, δεί-
χνοντας μέσα από τις αναρτήσεις του πόσο 
του αρέσουν η καλή ζωή και τα ταξίδια. Με 
μια ματιά στο προφίλ του, μπορεί κανείς να 
δει πολλά γεύματα σε τραπέζια με μεγάλα κι 
ακριβά ψάρια και κρασιά. Αυτούσια αναδη-
μοσίευση από το edolio5.blogspot.com

«Θα έπρεπε η Αυγή και ο ΣΥΡΙΖΑ να είναι 
πιο προσεκτικοί στα όσα δημοσιοποιούν», 
δήλωσε - Για ψευδή αναφορά κάνουν λόγο 
στελέχη της κομματικής εφημερίδας του 
ΣΥΡΙΖΑ - Επίθεση από τη Νίνα Κασιμάτη 
Αμετακίνητη εμφανίζεται η Ζωρζέτα Λάλη, 
μπροστά στο ενδεχόμενο να παραιτηθεί 
από τη θέση της ως επιλαχούσα βουλευτής 
επικρατείας του ΣΥΡΙΖΑ, προκειμένου μετά 
και την παραίτηση του Όθωνα Ηλιόπουλου, 
να ανοίξει ο δρόμος για να μπει ο πρόεδρος 
του κόμματος, Στέφανος Κασσελάκης, στη 
Βουλή. Η κυρία Λάλη με δήλωσή της στο 
dnews.gr, ξεκαθαρίζει πως αν χρειαστεί, η 
ίδια πρόκειται να τιμήσει την θέση της στο 
ψηφοδέλτιο και ορκιστεί βουλευτής. Η ίδια 
παραπέμπει δε εκ νέου στην από τον πε-
ρασμένο Μάρτιο τοποθέτησή της της για 
το θέμα. Μάλιστα η ίδια δηλώνει πως στο 
πλαίσιο αυτό έλαβε απειλές για την ίδια 
και την οικογένειά της «γιατί δεν δίνει την 
έδρα στον πρόεδρο του ΣΥΡΙΖΑ». Αναλυτι-
κά η δήλωση της Ζωρζέτας Λάλη: «Όπως 
δήλωσα και τον περασμένο Μάρτιο, αν συ-

ντρέξουν οι συνταγματικές προϋποθέσεις, 
έχω σκοπό να τιμήσω την εμπιστοσύνη 
των εκλογέων στο ψηφοδέλτιο Επικρατεί-
ας στο οποίο συμμετείχα, από τα έδρανα 
της Βουλής. »Επ’ ευκαιρία να σας πω ότι 
έλαβα, καθώς και η οικογένειά μου, απ’ ευ-
θείας απειλή από τον κ. Νικόλαο Αυλιανό 
γιατί δεν δίνω την έδρα στον πρόεδρο του 
ΣΥΡΙΖΑ. Το έγραψε επώνυμα και με φωτο-
γραφία στο site της ηλεκτρονικής Αυγής την 
περασμένη Τρίτη και όταν τον έψαξα στο 
FB διαφημίζει τις κυνηγετικές του ικανότη-
τες, άρα οπλοφορεί. Θα έπρεπε η Αυγή και 
ο ΣΥΡΙΖΑ να είναι πιο προσεκτικοί στα όσα 
δημοσιοποιούν». Τι απαντούν στελέχη της 
Αυγής Από την πλευρά τους, στελέχη της 
Αυγής απάντησαν στην αναφορά της Ζωρ-
ζέτας Λάλη περί απειλών υποστηρίζοντας 
πως δεν δημοσίευσαν κάτι σχετικό. «Δεν 
υπάρχει σχετικό άρθρο στην Αυγή. Ποτε δεν 
υπήρξε και ούτε θα μπορούσε να υπάρξει. 
Είναι ψευδής η αναφορά», αναφέρουν χα-
ρακτηριστικά. Η επιθετική ανάρτηση από 
την Νίνα Κασιμάτη Για «αναξιοπρεπή θέλη-
ση» της Ζωρζέτας Λάλη να γίνει βουλευτής 
«κλέβοντας μια έδρα από το ψηφοδέλτιο 
Επικρατείας του ΣΥΡΙΖΑ» έκανε λόγο σε 
ανάρτησή της η Νίνα Κασιμάτη, που ανήκει 
στον στενό κύκλο των υποστηρικτών του κ. 
Κασσελάκη. Η ανάρτησή της έχει ως εξής: 
Η σειρά των επιλαχόντων έως τον Στέφανο 
Κασσελάκη Σημειώνεται πως για να μπορέ-
σει ο κ. Κασσελάκης να εκλεγεί βουλευτής 

θα πρέπει να παραιτηθούν της θέσης τους η 
Πόπη Τσαπανίδου, ο Μιχάλης Καλογήρου, 
η Τζένη Λειβαδάρου και τέλος η Ζωρζέτα 
Λάλη. Ακόμη, όμως, και αν η Πόπη Τσαπα-
νίδου, ο Διευθυντής του Γραφείου του Αλέ-
ξη Τσίπρα, Μιχάλης Καλογήρου και η Τζένη 
Λειβαδάρου παραιτηθούν του δικαιώματός 
τους να πληρώσουν τη θέση του Όθωνα 
Ηλιόπουλου, δεν προτίθεται να τους ακο-
λουθήσει όπως γίνεται πλέον ξεκάθαρο η 
Ζωρζέττα Λάλη. Τον περασμένο Μάρτιο, 
όταν ανέκυψε εκ νέου θέμα τυχόν παραίτη-
σης τότε του κ. Ηλιόπουλου, σε τηλεφώνη-
μα που δέχτηκε από τον Πρόεδρο του ΣΥΡΙ-
ΖΑ , Στέφανο Κασσελάκη, η κυρία Λάλη του 
είχε διαμηνύσει ότι θα ορκιστεί βουλευτής, 
αν παραιτηθούν όλοι οι προηγούμενοι επι-
λαχόντες. 

Ζωρζέτα Λάλη: Θα κρατήσω την έδρα, δέχομαι απειλές μέσω Αυγής, λέει η επιλαχούσα στο Επικρατείας του ΣΥΡΙΖΑ
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Ρεπορτάζ

Το καταφύγιο προστασίας των δικαιωμάτων 
του ανθρώπου σε μία δημοκρατική πολιτεία 
ήταν και πρέπει να είναι η Δικαιοσύνη.  Οι 
νέες πυρκαγιές έφεραν στο προσκήνιο για 
άλλη μία φορά το δικαίωμα του πολίτη να δι-
εκδικήσει τα όσα απώλεσε από την πυρκαγιά 
που κατέστρεψε περιουσίες, προκάλεσε σω-
ματικές βλάβες και εν τέλει και έναν θάνατο. 
Προσφάτως σε σχετική αρθρογραφία είχα 
αναφερθεί στα δικαιώματα του πολίτη ενά-
ντια στο κράτος για πράξεις και παραλήψεις 
σε περιπτώσεις πυρκαγιών και πλημμυρών. 
Θα επαναλάβω και εδώ για άλλη μία φορά, 
ότι το καταφύγιο προστασίας των δικαιωμά-
των του ανθρώπου σε μία δημοκρατική πο-
λιτεία ήταν και πρέπει να είναι η Δικαιοσύνη. 
Η παρούσα συγκυρία στη χώρα επιβάλλει 
πρωτίστως από τα Διοικητικά Δικαστήρια να 
εμείνουν σε αποφάσεις της νομολογίας προ-
ηγούμενων ετών και να επιδικάσουν τις ανά-
λογες αποζημιώσεις, φυσικά ανά περίπτωση 
και πάντα μέσα στα πλαίσια της νομιμότη-

τας. Όλα αυτά προϋποθέτουν έναν ενημε-
ρωμένο ενεργό πολίτη ο οποίος δε θα μείνει 
σε όσα τυχαίως θα ακούσει στα μέσα μαζικής 
ενημέρωσης αλλά θα αναζητήσει διά του Δι-
κηγόρου του την απόδοση ευθυνών για την 
ζημία που επήλθε στην περιουσία του. Αυτό 
δυστυχώς είναι ένα τεράστιο βήμα. Να κα-
τανοήσει ο πολίτης ότι έχει δικαιώματα τα 
οποία δε θα του διατεθούν με την ελπίδα 
ούτε με πολιτικές δεσμεύσεις, αλλά με νο-
μική διεκδίκηση. Και δεύτερον αφού ενη-
μερωθεί για τα δικαιώματά του να μπει στο 
δικαστικό αγώνα, έναν αγώνα πολλές φορές 
χρονοβόρο, κοστοβόρο και ψυχοφθόρο. Η 
Δικαιοσύνη όμως είναι η μόνη λύση. Από 
εκεί και πέρα είναι κρίσιμο να κατανοήσου-
με ότι σε τέτοιες περιπτώσεις το αποδεικτικό 
υλικό είναι ύψιστης σημασίας. Η προσωπική 
εμπειρία ή η δημοσίευση δύο φωτογραφιών 
στην τηλεόραση δεν είναι αρκετά για τη δικα-
στική διαδικασία. Χρειάζεται καταγραφή της 
ζημιάς, αναζήτηση των λόγων που προήλθε 

η ζημιά και αντίστοιχη κίνηση της νομικής 
διαδικασίας στους κατάλληλους αντιδίκους, 
φωτογραφικό υλικό, σχετικές πραγματογνω-
μοσύνης κοκ. Κανείς δε μπορεί να υποσχε-
θεί ότι η διαδικασία είναι εύκολη. Όμως, η 
αποκατάσταση της αλήθειας, των ζημιών και 
της Δικαιοσύνης μπορεί να γίνει μόνο διά 
των Δικαστηρίων. Ας εμπιστευθεί ο πολίτης 
ένα έμπειρο Δικηγορικό Γραφείο ώστε να 
αναλάβει την υπόθεσή του προκειμένου να 
επιτύχει τη μέγιστη δυνατή αποζημίωση και 
τη δικαίωσή του». *Κωνσταντίνος Χ. Γώγος, 
Δικηγόρος, Μέλος του ΔΣ της Ένωσης Ποινι-
κολόγων και Μαχόμενων Δικηγόρων

Κωνσταντίνος Γώγος: Πυρκαγιές και δικαίωμα αποζημίωσης του πολίτη

Δείτε βίντεο από την συγκινησιακή ομιλία 
του κατά την πρώτη ημέρα του συνεδρίου 
- Τι είπε για τη θητεία του και την Κάμαλα 
Χάρις. Με δάκρυα στα μάτια εμφανίστη-
κε ο Αμερικανός απερχόμενος πρόεδρος, 
Τζο Μπάιντεν, στην ομιλία του κατά την 
πρώρτη ημέρα του συνεδρίου των Δημο-
κρατικών που διεξάγεται στο Σικάγο, εξα-
πολύοντας παράλληλα επίθεση και στον 
Ντόναλντ Τραμπ, τον οποίον χαρακτήρισε 
«loser» (αποτυχημένο). Ο Τζο Μπάιντεν σε 
μία συγκινησιακή ομιλία, στον απόηχο της 
απόσυρσής του από την κούρσα διεκδίκη-
σης μίας δεύτερης θητείας και ενόψει της 
ανάληψης -και επισήμως- του χρίσματος 
των Δημοκρατικών από την Κάμαλα Χάρις, 
μίλησε για την τετραετία που πέρασε λέγο-
ντας πως ο ίδιος έκανε πολλά λάθη, ωστόσο 
έδωσε για τις ΗΠΑ τον καλύτερό του εαυτό. 
Ο απερχόμενος πρόεδρος επευφημήθηκε 

εκκωφαντικά, παρατεταμένα από τους συ-
νέδρους εισερχόμενος στην κύρια αίθουσα 
του United Center, με πολλούς να φωνά-
ζουν «σ’ αγαπάμε Τζο!» ή «ευχαριστούμε 
Τζο!». Ο πρόεδρος Μπάιντεν ανταπέδωσε 
λέγοντας επίσης πως τους «αγαπά». Αν και 
ο Μπάιντεν ξεκίνησε τις πολυαναμενόμενες 
δηλώσεις του ρωτώντας το κοινό αν είναι 
έτοιμο να εκλέξει τον αντιπρόεδρό του, πέ-
ρασε το μεγαλύτερο μέρος της ομιλίας του 
αναφερόμενος σε πολλά από τα θέματα της 
προεκλογικής του εκστρατείας, μερικά από 
τα οποία η εκστρατεία του Χάρις απέφυ-
γε. Χαρακτήρισε τις εκλογές «μάχη για την 
ψυχή της δημοκρατίας», προσθέτοντας ότι 
ανέλαβε τα καθήκοντά του κατά τη διάρ-
κεια του χειμώνα, ενός σκοτεινού κεφαλαί-
ου στην αμερικανική ιστορία. Παρουσίασε 
τις δικές του νομοθετικές επιτυχίες, επιση-
μαίνοντας το νομοσχέδιο για τις υποδομές 
και το νομοσχέδιο του για την τιμολόγηση 
των φαρμάκων και το κλίμα. «Η δουλειά 
ενός προέδρου είναι να προσφέρει για όλη 
την Αμερική. Χάρη σε εσάς, είχαμε μια από 
τις πιο εξαιρετικές τετραετίες προόδου που 
υπήρξαν ποτέ. «Όταν λέω εμείς, εννοώ την 
Καμάλα και εμένα», πρόσθεσε. Ο Μπάι-
ντεν είπε ότι η επιλογή της Καμάλα Χάρις 
ως υποψήφιας αντιπροέδρου του το 2020 
ήταν η «καλύτερη απόφαση σε όλη μου την 

καριέρα». Είπε επίσης ότι οι δύο τους έχουν 
γίνει «στενοί φίλοι» καθώς συνεργάστηκαν 
και ότι θα γίνει μία σπουδαία πρόεδρος. 
«Όπως πολλοί από τους καλύτερους προέ-
δρους μας, υπήρξε αντιπρόεδρος», λέει ο 
Μπάιντεν, κάνοντας ένα αστείο για τη δική 
του εποχή ως το νούμερο δύο του Μπαράκ 
Ομπάμα. «Υπόσχομαι ότι θα είμαι ο καλύτε-
ρος εθελοντής που έχει δει ποτέ η καμπάνια 
των Χάρις-Ουάλτς». Το κοινό ζητωκραύγαζε 
στην αίθουσα, αλλά οι φωνές έγιναν ακόμα 
πιο δυνατές όταν ο Τζο Μπάιντεν σκούπισε 
τα δάκρυά του και αγκάλιασε την κόρη του 
πριν πει «ευχαριστώ». Κατά το τέλος της 
ομιλίας του ο Τζο Μπάιντεν δάκρυσε δίνο-
ντας στην κόρη του Ashley Biden μια μεγάλη 
αγκαλιά, ενώ το πλήθος ξέσπασε σε επευ-
φημίες. Η Ashley μόλις είχε πει στο πλήθος 
ότι ο πατέρας της ήταν «ο μπαμπάς των 
κοριτσιών της πρώτης κατηγορίας». «Μπο-
ρούσα να δω ότι εκτιμούσε και εμπιστευ-
όταν τις γυναίκες», είπε. A teary Joe Biden 
takes the stage at the Democratic National 
Convention Ο Aμερικανός πρόεδρος κάλεσε 
τους ψηφοφόρους να εκλέξουν στην προε-
δρία την Κάμαλα Χάρις, την «εισαγγελέα», 
παρά τον Ντόναλντ Τραμπ, τον «καταδικα-
σμένο από τη δικαιοσύνη κακοποιό». Χαρα-
κτήρισε εξάλλου τον Ρεπουμπλικάνο προ-
κάτοχό του «λούζερ».

Τζο Μπάιντεν: Με δάκρυα στα μάτια στο συνέδριο των Δημοκρατικών - «Έκανα λάθη, στηρίξτε Χάρις, ο Τραμπ είναι looser»
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Πολιτική

Ο Μητσοτάκης επιστρέφει στο Μαξίμου και 
η κυβέρνηση σηκώνει «μανίκια» - Οι πα-
ρεμβάσεις για τη στήριξη των οικογενειών, 
αλλά και η στεγαστική κρίση θα είναι στο 
επίκεντρο της ομιλίας του Πρωθυπουργού 
στην Θεσσαλονίκη Η επιστροφή του Κυριά-
κου Μητσοτάκη στο Μέγαρο Μαξίμου μετά 
το πέρας των ολιγοήμερων διακοπών του 
κυβερνητικού επιτελείου σημαίνει και την 
έναρξη των πυρετωδών συσκέψεων ενόψει 
τη ΔΕΘ, η οποία παραδοσιακά αποτελεί το 
πολιτικό ορόσημο της χρονιάς. Ο πρωθυ-
πουργός δεν σκοπεύει να ανέβει στη Θεσ-
σαλονίκη κρατώντας… καλάθι, με δεδομένες 
τις συγκεκριμένες δημοσιονομικές δυνα-
τότητες, αλλά θα εστιάσει ιδιαίτερα σε μια 
σειρά μεταρρυθμίσεων και παρεμβάσεων 
που αφορούν τους πολίτες στην καθημε-
ρινότητά τους. Στο Μέγαρο Μαξίμου αυτή 
την εβδομάδα προγραμματίζονται αρκετές 
συσκέψεις από την Τρίτη ως την Πέμπτη, 
τόσο εσωτερικές όσο και με το οικονομικό 
επιτελείο, προκειμένου να οριστικοποιηθεί 
η δημοσιονομική περίμετρος των μέτρων 
που θα ανακοινωθούν, με βάση και την πο-
ρεία εκτέλεσης του προϋπολογισμού. Πα-
ράλληλα, ο πρωθυπουργός αναμένεται την 
ερχόμενη Τρίτη, στις 27 Αυγούστου, να κά-
νει την καθιερωμένη επίσκεψη του στη Θεσ-
σαλονίκη, προκειμένου να έχει επαφές με 
τους παραγωγικούς φορείς, όπως κάνει κάθε 
χρόνο πριν την άνοδο του στη ΔΕΘ. Μάλι-
στα σε αυτή την επίσκεψη θα παρουσιαστεί 
στο Μέγαρο Μουσικής της πόλης η Εθνική 
Στρατηγική για την Περιφερειακή Ανάπτυξη, 
καθώς και η ψηφιακή πλατφόρμα για τα Πε-
ριφερειακά Σχέδια Ανάπτυξης. Όπως πληρο-
φορείται το protothema.gr, κεντρικό σκέλος 
της ομιλίας του πρωθυπουργού θα είναι οι 

παρεμβάσεις για τη στήριξη των οικογενει-
ών, αλλά και για τη στεγαστική κρίση. Έχουν 
γίνει όλο το προηγούμενο διάστημα αρκετές 
συσκέψεις και προετοιμασίες σε συνεργασία 
και με το υπουργείο Κοινωνικής Συνοχής και 
Οικογένειας, προκειμένου η κυβέρνηση να 
καταλήξει στον καμβά των μέτρων. Στο τρα-
πέζι είναι η παροχή σημαντικών κινήτρων 
στις οικογένειες με έμφαση στα παιδιά π.χ. 
ουσιαστική εξίσωση των τριτέκνων με τους 
πολύτεκνους, φοροαπαλλαγές για το δεύ-
τερο και το τρίτο παιδί, αλλά και ουσιαστι-
κή αύξηση των επιδομάτων τέκνων, καθώς 
λόγω της αύξησης των εισοδημάτων αρκετοί 
δικαιούχοι έμεναν εκτός περιμέτρου. Επί-
σης, ιδιαίτερη έμφαση θα δοθεί στη στήριξη 
οικογενειών με ένα ή δύο παιδιά. Επίσης, η 
κυβέρνηση προσανατολίζεται σε μια ουσι-
αστική παρέμβαση για την αναμόρφωση 
των επιδομάτων πρόνοιας. Με δεδομένη 
την ουσιαστική μείωση της ανεργίας κάτω 
από το επίπεδο του 10%, ο στόχος είναι το 
επίδομα ανεργίας να αφορά στους πραγμα-
τικούς ανέργους και να μην λειτουργεί ως 
αντικίνητρο εργασίας π.χ. για όσους εργά-
ζονται εποχικά και τους χειμερινούς μήνες 
επιλέγουν το «καταφύγιο» του επιδόματος. 
Τέλος, ο πρωθυπουργός αναμένεται να δώ-
σει ιδιαίτερη έμφαση στο σκέλος των δημό-
σιων υποδομών και ειδικά στις υποδομές 
της υγείας, δίνοντας ένα σαφές χρονοδιά-
γραμμα στην ομιλία του για το πότε θα γί-
νουν «εγκαίνια» σε ανακαινισμένες μονάδες 
υγείας, με όπλο και τα χρήματα του Ταμείου 
Ανάκαμψης. Απαντήσεις για τις πυρκαγιές 
Οι περασμένες μέρες, πάντως, ήταν για το 
κυβερνητικό επιτελείο ένα ακόμα θερινό 
crash test λόγω των πυρκαγιών στη Βορειο-
ανατολική Αττική. Ο Κυριάκος Μητσοτάκης 
επέστρεψε εσπευσμένα από τα Χανιά, όπου 
παραθέριζε, και επέβλεψε τις προσπάθειες 
της Πολιτικής Προστασίας, ενώ στη συνέχεια 
ύψωσε τείχος προστασίας για την Πυροσβε-
στική, λέγοντας ότι δεν πρέπει να «ξηλωθεί» 
το μοντέλο της Πολιτικής Προστασίας που εί-
ναι εν ισχύ. Βεβαίως, για την κυβέρνηση δεν 
σημαίνει ότι δεν υπήρξαν αστοχίες, οι οποίες 

όμως πρέπει να λειτουργήσουν ως δίδαγμα 
και όχι ως αφορμή «ξηλώματος» όσων χτί-
στηκαν με κόπο και υπομονή, ειδικά για το 
σκέλος της πρόληψης, τον τελευταίο καιρό. 
Αύριο Τρίτη, ο πρωθυπουργός θα μεταβεί με 
κλιμάκιο των συναρμόδιων υπουργών στην 
Πεντέλη όπου θα πραγματοποιηθεί σύσκε-
ψη με τη συμμετοχή της Περιφέρειας Αττι-
κής και δημάρχων σχετικά με τα ευρήματα 
των αυτοψιών και τις δράσεις αποκατάστα-
σης που έχει δρομολογήσει η πολιτεία στις 
περιοχές που επλήγησαν από την πυρκαγιά. 
Θα συμμετάσχουν ο υπουργός Περιβάλλο-
ντος και Ενέργειας Θεόδωρος Σκυλακάκης, ο 
υπουργός Εσωτερικών Θεόδωρος Λιβάνιος, 
ο υπουργός Πολιτικής Προστασίας Βασίλης 
Κικίλιας και ο υφυπουργός για την Κρατική 
Αρωγή Χρήστος Τριαντόπουλος, ο υπουργός 
Οικονομικών Κωστής Χατζηδάκης, ο περιφε-
ρειάρχης Αττικής Νίκος Χαρδαλιάς, εκπρό-
σωποι του ΤΑΙΠΕΔ και οι δήμαρχοι Πεντέλης, 
Χαλανδρίου, Παλλήνης, Βριλησσίων, Ωρω-
πού, Διονύσου, Μαραθώνα, Ραφήνας - Πι-
κερμίου. Από το Μαξίμου το παρών θα δώ-
σουν ο υφυπουργός παρά τω πρωθυπουργώ 
Γιώργος Μυλωνάκης, ο κυβερνητικός εκπρό-
σωπος Παύλος Μαρινάκης και ο υπουργός 
Επικρατείας Άκης Σκέρτσος. Στη σύσκεψη θα 
γίνει παρουσίαση των καμμένων εκτάσεων, 
των καθαρισμένων και των ακαθάριστων οι-
κοπέδων, των ευρημάτων από αυτοψίες σε 
καμμένα κτίρια, αλλά και τα μέτρα κρατικής 
αρωγής και δράσεις περιβαλλοντικής αποκα-
τάστασης. Επίσης, θα γίνει συζήτηση με την 
περιφέρεια, τους δημάρχους και εθελοντικές 
οργανώσεις για μέτρα περαιτέρω προστασί-
ας των ζωνών γειτνίασης του δάσους με κα-
τοικημένες περιοχές. Είναι προφανές ότι ο κ. 
Μητσοτάκης είναι διατεθειμένος να δώσει 
απαντήσεις για τη διαχείριση των πυρκαγιών 
και να μην αφήσει τον μηχανισμό της Πολιτι-
κής Προστασίας βορά στα πυρά της αντιπο-
λίτευσης. Αυτό θα γίνει και τις πρώτες μέρες 
του Σεπτεμβρίου, κατά πάσα πιθανότητα 
πριν τη ΔΕΘ, στην προ ημερησίας διατάξεως 
συζήτηση που θα γίνει στη Βουλή μετά από 
αίτημα του ΠΑΣΟΚ.

Στήριξη οικογενειών και στεγαστικό οι προτεραιότητες Μητσοτάκη ενόψει ΔΕΘ - Σειρά συσκέψεων στο Μαξίμου
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Τουρισμός

Ανήμερα Δεκαπενταύγουστο, ώρα 10.50 
το πρωί, έξω από κατάστημα γνωστής πο-
λυεθνικής αλυσίδας σούπερ μάρκετ στη 
Λεπτοκαρυά Πιερίας η ουρά φαντάζει τε-
ράστια. Ολοι τουρίστες που περιμένουν να 
ανοίξει το κατάστημα στις 11 και να ψωνί-
σουν κυρίως έτοιμα γεύματα, λαχανικά και 
ποτά προτού κατέβουν στην παραλία, ώστε 
όλα να είναι έτοιμα όταν επιστρέψουν στα 
δωμάτιά τους από την παραλία. Για να κά-
τσουν σε κάποια ταβέρνα, έστω το βράδυ, 
δεν τίθεται θέμα. Το πολύ ένα σουβλάκι ή 
ένα κομμάτι πίτσα στο χέρι στη βόλτα στο 
χωριό. Λίγες μέρες πριν, Κυριακή, το ίδιο 
σκηνικό μερικές εκατοντάδες χιλιόμετρα 
πιο μακριά, στην Καλλιθέα Χαλκιδικής. 
Ουρά έξω από το σούπερ μάρκετ, κανείς 
στην αναμονή στις ταβέρνες και τα εστια-
τόρια και ας έχει κορυφωθεί η τουριστική 
κίνηση! Ιδια εικόνα και στα νησιά, ίσως πιο 
εμφατική για τις αλλαγές που συντελού-
νται καθώς οι τουρίστες, Ελληνες και ξένοι, 
προσπαθούν να προσαρμοστούν σε μια 
πιο ακριβή πραγματικότητα. Στα Κουφο-
νήσια... 10 η ώρα το βράδυ Σαββάτου και 
τα δύο μικρά σούπερ μάρκετ ασφυκτιούν 
από κόσμο, όπως δείχνει η φωτογραφία 
που έχει αναρτήσει ο συνάδελφος Φρίξος 
Δρακοντίδης. Στα Κουφονήσια... 10 η ώρα, 
βράδυ Σαββάτου, και τα δύο μικρά σούπερ 
μάρκετ ασφυκτιούν από κόσμο, όπως δεί-
χνει η φωτογραφία που έχει αναρτήσει ο 
συνάδελφος Φρίξος Δρακοντίδης. Τα μπα-
ράκια και οι ταβέρνες ψάχνουν πελάτες και 
ας είναι Αύγουστος, όμως ο επαγγελματίας 
της λιανικής τρίβει τα χέρια του, καθώς οι 
τουρίστες το έχουν ρίξει στα μακαρόνια, 
στις κονσέρβες και τα έτοιμα γεύματα προ-
σπαθώντας να περικόψουν ό,τι μπορούν 
από τις δαπάνες που ήδη είναι μεγάλες. Η 
ΕΛΣΤΑΤ, στα τελευταία στοιχεία γύρω από 
τον δείκτη τιμών καταναλωτή, μέτρησε ότι 
οι τιμές των αεροπορικών εισιτηρίων εί-
ναι αυξημένες κατά 18,4% από πέρυσι, οι 
τιμές διανυκτέρευσης των καταλυμάτων 
κατά 12,6%, των πακέτων οργανωμένων δι-
ακοπών κατά 7,5% και της εστίασης 6,6%... 
Νέες συνήθειες. Ο πληθωρισμός και η ακρί-
βεια που συνεχίζουν να περιορίζουν τα 
πραγματικά εισοδήματα των Ελλήνων αλλά 
και συνολικά των Ευρωπαίων τα τελευταία 
περίπου δυόμισι χρόνια έχουν αρχίσει πλέ-
ον να δημιουργούν νέες συνήθειες στις 
τουριστικές δαπάνες. Η χώρα βρίσκεται σε 

τροχιά να επιτύχει και φέτος νέο ρεκόρ του-
ριστικών αφίξεων, όπως δείχνουν τα μέχρι 
τώρα στοιχεία με την επιβατική κίνηση στο 
μεν αεροδρόμιο «Ελευθέριος Βενιζέλος» να 
είναι στο +14,5% και στα περιφερειακά αε-
ροδρόμια στο +6,4%, εντούτοις οι δαπάνες 
των τουριστών πλέον δεν διαχέονται σε όλη 
την αλυσίδα γύρω από το τουριστικό προ-
ϊόν, το οποίο έχει καταστεί επίσης ακριβό. 
Κοινώς έχουν σφίξει το ζωνάρι με πρώτο 
θύμα την εστίαση, που βλέπει πτώση τζί-
ρου σε σχέση με πέρυσι σχεδόν σε όλους 
τους προορισμούς από μικρή ως και 40%, 
όπως λένε στο «ΘΕΜΑ» παράγοντες του 
χώρου. Από την άλλη, κερδισμένες αυτής 
της αλλαγής τάσης οι επιχειρήσεις του ορ-
γανωμένου λιανεμπορίου, από τα σούπερ 
μάρκετ και τα μίνι μάρκετ ως ακόμα και τα 
περίπτερα. Απόδειξη το γεγονός ότι την τε-
λευταία διετία ξαφνικά τα νησιά και γενικά 
οι τουριστικοί προορισμοί να έχουν μπει 
στο προσκήνιο της επέκτασης των μεγά-
λων αλυσίδων σούπερ μάρκετ, καθώς απο-
φέρουν μεγάλους τζίρους και κέρδη. Ηδη 
η τουριστική ένεση κάθε χρόνο στον τζίρο 
του οργανωμένου λιανεμπορίου στη χώρα 
ξεπερνά το 1 δισ. ευρώ και αυξάνεται. Στις 8 
Αυγούστου η ΑΒ Βασιλόπουλος ξεκίνησε τη 
λειτουργία του τελευταίου της καταστήμα-
τος στην Παροικιά της Πάρου. Είχε προηγη-
θεί αυτό της Χερσονήσου στην Κρήτη σε μια 
ξεκάθαρη προσπάθεια ο Νο2 παίκτης στην 
αγορά του λιανεμπορίου να εκμεταλλευτεί 
τη μεγάλη ζήτηση. «Η τάση είναι ξεκάθα-
ρη. Οι τουρίστες στρέφονται στη λιανική 
αναζητώντας λύσεις στις διακοπές τους», 
λέει στο «ΘΕΜΑ» ο διευθύνων σύμβουλος 
της ΑΒ Βασιλόπουλος Νίκος Λαβίδας, κάτι 
που είναι εξώφθαλμο σε ακριβούς προο-
ρισμούς. «Για παράδειγμα, στη Μύκονο 
η επισκεψιμότητα μπορεί να έχει μειωθεί 
και ο τζίρος της εστίασης επίσης να είναι 
κάτω, οι πωλήσεις του franchisee μας είναι 
αυξημένες κατά 15%-17% σε σχέση με πέ-
ρυσι», λέει ο κ. Λαβίδας. «Η τάση, ωστόσο, 
είναι συνολική και αφορά τόσο νησιωτικούς 
προορισμούς όσο και προορισμούς στην 
ηπειρωτική χώρα. Στην Τήνο το κατάστημά 
μας τρέχει με μια ανάπτυξη 10% σε σχέση 
με πέρυσι. Το ίδιο και στη Νάξο, που εκεί 
τα στοιχεία δείχνουν ότι υπάρχει μείωση 
επισκεψιμότητας στο νησί. Διψήφια είναι 
η αύξηση των πωλήσεων και για τους δύο 
franchisees μας στην Πάρο που καλύπτουν 

Νάουσα, Μάρπησσα και Αντίπαρο. Σάμος, 
Πάτμος, το ίδιο. Εκεί όμως που πραγματικά 
έχω εκπλαγεί φέτος, κυρίως γιατί απουσιά-
ζουν οι παραδοσιακοί επισκέπτες Ρώσοι, εί-
ναι η Χαλκιδική, όπου τα δύο καταστήματα 
μας τρέχουν με ετήσια ανάπτυξη 15%». Μια 
αντίστοιχη εικόνα περιέγραψε στην τελευ-
ταία συνάντησή του με δημοσιογράφους ο 
κ. Αριστοτέλης Παντελιάδης, πρόεδρος και 
διευθύνων σύμβουλος της METRO ΑΒΕΕ, 
της εταιρείας που έχει τα καταστήματα χον-
δρικής Metro Cash & Carry και την αλυσίδα 
λιανικής My market, αλλά και πρόεδρος της 
Ένωσής Σούπερ Μάρκετ Ελλάδος. Οπως είχε 
πει τότε, οι επιδόσεις της λιανικής την τε-
λευταία διετία ήταν λίγο καλύτερες.n «Δια-
βάζουμε για το πόσο καλά πήγε ο τουρι-
σμός, ωστόσο η χονδρική δεν το είδε αυτό, 
όπως τις προηγούμενες χρονιές. Κάτι που 
σημαίνει ότι τελικά ο τουρίστας δεν ξόδεψε 
πολλά έξω. Αντιθέτως, ξόδεψε περισσότερα 
μέσα, π.χ., στα διαμερίσματα που μπορεί 
να νοίκιασαν μέσω Airbnb, κάτι βέβαια που 
ίσως να εξηγεί και τις καλύτερες επιδόσεις 
στον χώρο της λιανικής». Οπως είχε πει, 
μάλιστα, η METRO ΑΒΕΕ εξετάζει επέκταση 
σε κάποια νησιά μεταξύ των οποίων η Λέ-
σβο, η Κως, η Σάμος και η Κεφαλονιά και σε 
δεύτερη φάση οι Κυκλάδες. Επέκταση στα 
νησιά Η επέκταση του δικτύου καταστημά-
των, είτε ιδιόκτητων είτε μέσω δικαιόχρη-
σης (franchise), αποτελεί προτεραιότητα 
και για την ΑΒ Βασιλόπουλος, όπως εξηγεί 
ο κ. Λαβίδας: «Σε γενικές γραμμές κάνουμε 
πολύ προσεκτικές κινήσεις στην επέκτασή 
μας. Τα τουριστικά έσοδα, όμως, δεν μπο-
ρείς να τα αγνοήσεις, ιδίως καθώς είναι 
πρόσθετα έσοδα για εμάς. Επομένως, ανοί-
ξαμε τώρα το κατάστημα στην Πάρο και 
επίσης νωρίτερα ανοιξαμε ένα στη Ρόδο κι 
ένα στη Χερσόνησο, στην Κρήτη. Δηλαδή ο 
ορισμός των τουριστικών περιοχών. Στη δε 
Χερσόνησο, όπου βρίσκονται τα μεγάλα ξε-
νοδοχεία, έρχεται πελατεία ακόμα και από 
τα all inclusive. Αγοράζουν έτοιμα γεύματα 
και ποτά κυρίως. 

Τουρισμός 2024: Διακοπές με φαγητό από σούπερ μάρκετ και take away
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Πολιτική

 Οι πρόσφατες επισκέψεις Μητσοτάκη στα 
καμένα και οι μεγάλες αποδοκιμασίες – όχι 
κομματικών εγκάθετων – αλλά πολιτών που 
έχασαν τις περιουσίες τους δείχνει ότι… 
πλέον η κυβέρνηση Μητσοτάκη χάνει τα 
κοινωνικά της ερείσματα. Η κυβέρνηση Μη-
τσοτάκη έχει χάσει πλήρως την ορμή της…
Ξεκίνησε ως μια μεταρρυθμιστική κυβέρ-
νηση με θετικές περγαμηνές αλλά κατέληξε 
να καταστεί θιασώτης των ομοφυλόφιλων 
και να είναι η μόνη μεταρρύθμιση – απορ-
ρύθμιση της ελληνικής κοινωνίας. Γενικά το 
κυβερνητικό έργο έχει κολλήσει, οι πολίτες 
μετά τις τελευταίες καταστροφικές πυρ-
καγιές είναι εξοργισμένοι. Οι πρόσφατες 
επισκέψεις Μητσοτάκη στα καμένα και οι 
μεγάλες αποδοκιμασίες – όχι κομματικών 
εγκάθετων – αλλά πολιτών που έχασαν τις 
περιουσίες τους δείχνει ότι… πλέον η κυ-

βέρνηση Μητσοτάκη χάνει τα κοινωνικά της 
ερείσματα. Η κυβέρνηση αυτή πλέον βρί-
σκεται σε κατολίσθηση…
Κορυφαίος δημοσκόπος αναφέρει ότι τα 
ποιοτικά στοιχεία των δημοσκοπήσεων επι-
δεινώνονται για την ΝΔ. Οι πολίτες είναι 
αγανακτισμένοι και κατά τον δημοσκόπο οι 
πολίτες θα στείλουν μήνυμα τιμωρίας όχι 
απλά διαμαρτυρίας. Η ΝΔ έχει χάσει επαφή 
με το 30%... και κινείται προς το 25%. Προ-
φανώς τελειώνουν οριστικά τα σενάρια αυ-
τοδυναμίας στις επόμενες εκλογές… και το 
ερώτημα είναι με ποιο κόμμα θα συγκυβερ-
νήσει… Να αναλογιστεί κανείς ότι η ΝΔ βρί-
σκεται σε επιθετική φθορά ενώ ταυτόχρονα 
δεν υπάρχει αντιπολίτευση. Εάν υπήρχε κά-
ποιος στην αντιπολίτευση που να εμπνέει 
αξιοπιστία σήμερα η ΝΔ θα ήταν δεύτερο 
κόμμα. Οι παραδοσιακοί δεξιοί έχουν απο-

χωρήσει από το κόμμα και έχουν απομείνει 
οι βολεμένοι και καιροσκόποι.
Τα περισσότερα μέσα ενημέρωσης υπο-
στηρίζονται οικονομικά οπότε αποσιωπούν 
την αλήθεια και τα κακώς κείμενα της κυ-
βέρνησης αλλά οι εξαγορασμένες αγάπες 
δεν κρατούν πολύ… όταν σταματήσει η ροή 
χρήματος… τα μέσα ενημέρωσης θα γίνουν 
σκληροί επικριτές…
Προφανώς και η αξιοπιστία πολλών μέσων 
ενημέρωσης στην Ελλάδα είναι εκπληκτικά 
χαμηλή απόρροια αυτής της απαράδεκτης 
διασύνδεσης με την κυβέρνηση…

Το ΠΑΣΟΚ δεν προσφέρεται για να αποτε-
λέσει δεκανίκι και κυβερνητικό εταίρο, προ-
κειμένου να παραμείνουν στην κυβέρνηση 
ο κ. Μητσοτάκης και η Νέα Δημοκρατία, 
ξεκαθάρισε εκ νέου ο υποψήφιος Πρόε-
δρος του ΠΑΣΟΚ, Μιχάλης Κατρίνης, από το 
Ζάκυνθο. Ο κ. Κατρίνης βρέθηκε στο νησί, 
στο πλαίσιο των επισκέψεων και της επι-
κοινωνίας του με τους πολίτες, έκανε λόγο 
για μη αναστρέψιμη πορεία φθοράς του Κ. 
Μητσοτάκη, σημειώνοντας μάλιστα ότι στα 
καθημερινά προβλήματα για παράδειγμα, 
όπως η ακρίβεια, ο πρωθυπουργός είναι με 
τους κερδοσκόπους. Όπως ανέφερε ο κ. Κα-
τρίνης, «είναι ορατό σε όλους ότι ο κ. Μη-
τσοτάκης έχει μπει σε μια μη αναστρέψιμη 
πορεία φθοράς και προφανώς αναζητεί 
σωσίβια και τεχνικές βοήθειες. Πρέπει επι-
τέλους να πούμε με ποιους είμαστε και κυ-

ρίως με ποιους δεν είμαστε, ως ΠΑΣΟΚ. 
Γιατί ο κ. Μητσοτάκης έχει κάνει αυτή 
την επιλογή. Στα καθημερινά προβλή-
ματα για παράδειγμα, όπως η ακρίβεια, 
ο κ. Μητσοτάκης είναι με τους κερδο-
σκόπους, τους παρόχους και όχι με τους 
πολίτες. Τι είδους συζήτηση μπορούμε 
να κάνουμε μαζί του; Να διαπραγμα-
τευτούμε το είδος της στήριξης που 
απροκάλυπτα παρέχει ο κ. Μητσοτάκης 
στους ισχυρούς; Εγώ όλα αυτά δεν τα 

λέω ούτε τα ανακάλυψα τώρα. Τα λέω εδώ 
και χρόνια, τα έχω πει μέσα στη Βουλή, πρό-
σωπο με πρόσωπο με τον κ. Μητσοτάκη.
Από εκεί και πέρα, κάποιοι ανακάλυψαν 
όψιμα την αποτυχία του κ. Μητσοτάκη, τις 
«γκρίζες ζώνες» της διακυβέρνησής του.
Οι υποκλοπές αποκαλύφθηκαν πριν δύο 
χρόνια, δεν έγιναν τώρα. Τα λέγαμε αλλά 
τότε κάποιοι έκαναν ότι δεν έβλεπαν, είχαν 
πιει το αμίλητο νερό. Οι παραβιάσεις του 
κράτους δικαίου ήταν κανόνας. Τα έλεγα 
εδώ και τέσσερα χρόνια, δεν προέκυψαν 
τώρα. Η αποτυχία του επιτελικού κράτους 
που σχεδόν ταυτίστηκε σε κάποιες πρακτι-
κές με επιτελικό παρακράτος ήταν εδώ, ορα-
τά σε όσους ήθελαν να τα δουν ακόμα και 
στο πεδίο διαχείρισης και αντιμετώπισης 
φυσικών καταστροφών. Όσοι φλέρταραν 

με τον κ. Μητσοτάκη, και ό,τι αυτός εκπρο-
σωπούσε, ήταν φυσικό να μην τα βλέπουν». 
Δημιουργία μιας Μεγάλης Παράταξης
Περαιτέρω, ο κ. Κατρίνης υπογράμμισε ότι 
«μπροστά μας έχουμε ένα μόνο δρόμο: τη 
δημιουργία μιας Μεγάλης Παράταξης, ενός 
μεγάλου κόμματος εξουσίας που θα εκφρά-
σει τη μεγάλη δημοκρατική και κοινωνική 
πλειοψηφία και θα απαλλάξει τη χώρα από 
την κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας».
«Αυτή είναι η δική μου πρόταση, για αυτήν 
αγωνίζομαι και για αυτό είμαι υποψήφιος», 
κατέληξε.

Η κυβέρνηση Μητσοτάκη… σε κατολίσθηση – Οργισμένοι οι πολίτες 
στα καμένα – Οι δημοσκόποι προβλέπουν… τιμωρία 

Κατρίνης από Ζάκυνθο: ΠΑΣΟΚ και Μητσοτάκης δεν πάνε μαζί - Μονόδρομος η δημιουργία μιας 
Μεγάλης Παράταξης 
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Ρεπορτάζ

Κάθε χρόνο τα ίδια. Ένα νησί που έχει 30 
άδειες ταξί, οι δρόμοι του κατακλύζονται 
από τα οχήματα transfer, πολλά από τα 
οποία δεν είναι μαύρα απλά στο χρώμα 
αλλά και στην είσπραξη των χρημάτων Σύμ-
φωνα με το ρεπορτάζ, τα αυτοκίνητα αυτά 
ξεπερνούν τα 270 και χρησιμοποιούνται για 
μετακινήσεις του 5 μήνες της τουριστικής 
περιόδου. «Σωματοφύλακες έχετε;» Είναι 
μία από τις πρώτες ερωτήσεις με τις οποί-
ες βρίσκονται αντιμέτωποι γνωστοί και λι-
γότερο γνωστοί influencers στις ρεσεψιόν 
ή ακόμα και σε εταιρείες transfers του νη-
σιού των ανέμων. Η τοπική δημοτική αρχή 
ξέρει το πρόβλημα, όπως επίσης και η Αστυ-
νομία. Όλοι όμως ζουν - στην κυριολεξία - 
από αυτό.  Η ταρίφα για τη φύλαξη φτάνει 
τα €300 την ημέρα κατά κεφαλή. Κάποιοι 
που παρέχουν τη συγκεκριμένη υπηρεσία 
έχουν άδεια· οι περισσότεροι όχι. «Κάνου-
με ελέγχους και εντοπίσαμε την περασμένη 
εβδομάδα δύο τέτοιους» λέει στο edolio5 
αξιωματικός της Αστυνομίας που έχει απο-
σπαστεί στο νησί πρόσφατα. «Το νησί των 
φουσκωτών» λέει ο αξιωματικός της ΕΛΑΣ 
στο edolio5 ότι μετατρέπεται η Μύκονος 

το καλοκαίρι. «Τουλάχιστον 200 μπράβοι 
από την Αθήνα έρχονται εδώ για μεροκά-
ματο. Κανένας από αυτούς δεν έχει άδεια 
φύλαξης προσώπων».  Η δουλειά για την 
Αστυνομία δεν είναι απλή μεταξύ άλλων 
επειδή σε ορισμένες περιπτώσεις μπορεί 
στον έλεγχο να πέσει πάνω σε «συνάδελφο 
που δουλεύει απόγευμα». Iδιοκτήτης του 
beach bar σχολιάζει στην εφημερίδα μας 
ότι οι αστυνομικοί που είναι αποσπασμέ-
νοι στο νησί «δεν τη βγάζουνε» και «χρει-
άζονται απογευματινή δουλειά, αλλά εμείς 
δεν φταίμε σε τίποτα». Πρόσφατα τέθηκε 
σε αργία αστυνομικός που έπαιρνε πολύ-
μηνη αναρρωτική άδεια με πλαστά χαρ-
τιά από την υπηρεσία του για να δουλεύει 
στην Μύκονο. Πέρυσι ο αντιεισαγγελέας 
Εφετών Σύρου Οδυσσέας Τσορμπατζόγλου 
είχε εξαρθρώσει με τη συνδρομή της Αστυ-
νομίας ομάδα αστυνομικών που υπό τις 
διαταγές του προϊσταμένου τους παρείχαν 
υπηρεσίες φύλαξης σε βίλα Γερμανού ιδι-
οκτήτη beach bar. Είχε προηγηθεί έφοδος 
του εισαγγελέα στη βίλα, όπου διεξαγόταν 
παράνομο πάρτι με όλα τα χαρακτηριστικά 
γνωρίσματα (φοροδιαφυγή, ηχορύπανση, 

χρήση ναρκωτικών). Τα νόμιμα και τα πα-
ράνομα λεωφορειάκια μαζί υπολογίζονται 
από τους γνωρίζοντες στις 6.000 – με τον 
αριθμό των αδειών ταξί να παραμένει κα-
θηλωμένος στις 30. «Το νησί θεωρήθηκε με 
βάση τα πληθυσμιακά κριτήρια κορεσμένο 
από ταξί» λέει ο δήμαρχος Χρήστος Βερώ-
νης, σχολιάζοντας τη χαοτική κατάσταση 
που έχει δημιουργηθεί . Αστυνομικός που 
έχει επιφορτιστεί με τους ελέγχους στα 
transfers είπε στις «Βιώσιμες Κυκλάδες» ότι 
εκτός από τα «κατάμαυρα λεωφορειάκια» 
(που δεν έχουν καθόλου χαρτιά), ακόμα και 
οι οδηγοί νόμιμων transfers συμπεριφέρο-
νται σε κάποιες περιπτώσεις παράνομα: 
«Σταματάνε στη διασταύρωση, παίρνουνε 
μια παρέα και βάζουνε τα χρήματα στην 
τσέπη τους αντί να τα δώσουν στην επιχεί-
ρηση, δεν γίνεται σε μία μεμονωμένη περί-
πτωση αλλά διαρκώς. Γράψαμε κάποιους 
την περασμένη εβδομάδα και μαζευτήκατε.  
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.com

Η Μύκονος της ασυδοσίας! 30 άδειες ταξί αλλά κυκλοφορούν 6000 μαύρα 
van που μαζεύουν μαύρο χρήμα. Μπράβοι σε ρόλο security με 300 ευρώ 
μεροκάματο και αστυνομικοί σε «απογευματινή βάρδια» ως φύλακες σε 
ζάμπλουτους τουρίστες.

Ένας ψεύτης με νάρθηκα και μούσια! Προκαλεί όσους αντέχουν να τον ακούνε ο Κικίλιας με τις αστείες εμφανίσεις 
του στην τηλεόραση και γελοίες δικαιολογίες για την καταστροφική πυρκαγιά στην Αττική. «Φταίνε οι χαρουπιές και οι 
καστανιές. Θέλει μελέτη και προσοχή».
Δεν αλλάζει ο Βασίλης Κικίλιας. Μια ζωή 
ήταν ίδιος! Παραμένει σταθερός στην εμ-
φάνισή του, με μούσι και νάρθηκα, λέγο-
ντας αστείες δικαιολογίες για την πυρκαγιά 
στην Αττική. Αυτή τη φορά ο υπουργός βρέ-
θηκε στο OPEN, όπου για τα σχεδόν 100.000 
στρέμματα που έγιναν στάχτη βρήκε ότι 
φταίνε τα μικροκλίματα στα φαράγγια και 
τα κακά πεύκα. Σύμφωνα με τον Κικίλια, η 
κυβέρνηση και η πολιτεία δεν φταίνε κάπου 
σε αντίθεση με τα πεύκα και τόνισε πως 
χρειαζόμαστε πλατύφυλλα δέντρα, όπως 
χαρουπιές και καστανιές. «Δώσαμε μάχη 
σπίτι σπίτι και αφήσαμε στην πορεία 20-30 
πυροσβεστικά εκεί. Το ίδιο και στους άλλους 
20 οικισμούς μέχρι να φτάσει στην Πεντέ-
λη. Τι είναι εκεί; Φαράγγια και βουνά. Νέα 
Μάκρη, Διόνυσος, Εκάλη, Σταμάτα, Νέα και 
Παλιά Πεντέλη. Οι περιοχές είναι χτισμέ-

νες σε μεγάλο βαθμό μέσα στο δάσος και 
νομιμοποιημένες τις τελευταίες δεκαετίες. 
Ανά οικισμό εμείς ήμασταν υποχρεωμένοι 
να προστατεύσουμε πρώτα τους συμπολί-
τες μας και μετά τις περιουσίες τους. Για 
αυτό και αφήναμε πυροσβεστικά σε κάθε 
περιοχή». «Πριν κάποια χρόνια αποφασί-
σαμε, βαυαρική συνήθεια νομίζω ήταν, και 
εμπλουτίσαμε με πευκοδάση την Αττική. Αν 
ρωτήσετε τους ειδικούς, δυστυχώς το πεύ-
κο είναι το πιο εύφλεκτο, όσο κανένα άλλο, 
δημιουργεί τεράστια προβλήματα και θέ-
ματα. Ίσως με πολύ μεγάλη προσοχή πρέπει 
να γίνει μία κουβέντα και μια αξιολόγηση 
για τα πλατύφυλλα δέντρα. Χαρουπιές, κα-
στανιές… Θέλει μελέτη και προσοχή», είπε 
ο Βασίλης Κικίλιας. Φυσικά δεν θα γινόταν 
να μην αναφερθεί και στο Μάτι επισημαί-
νοντας χαρακτηριστικά πως μετά τη φονι-

κή πυρκαγιά στο Μάτι άλλαξαν οι προτε-
ραιότητές «αναγνωρίζω ότι κάποιοι έχουν 
διαστρέψει το επιχείρημα αυτό. Συμπονώ 
τους ανθρώπους που έχασαν τις περιουσί-
ες τους. Στο σύνολο τους αποζημιώνονται 
από το ελληνικό κράτος. Δεν θεωρώ ότι κάτι 
τέτοιο είναι αμελητέο, αλλά επιμένω ότι η 
αξία της ζωής των Ελλήνων είναι πάνω από 
όλα». Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
edolio5.blogspot.com
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Τριπλό χτύπημα Κικίλια στην Ελλάδα - Το υπουργείο Προστασίας 
του Πολίτη και το υπουργείο Κλιματικής Κρίσης απέτυχαν
Οι δήμοι υποχρεώνουν τους πολίτες να κα-
θαρίζουν, αλλά δεν μαζεύουν τα χόρτα που 
αφήνουν οι πολίτες στους δρόμους Τριπλό 
είναι το χτύπημα για την Ελλάδα από την με-
γάλη πυρκαγιά που με τις φλόγες της σάρωσε 
την Αττική, παίρνοντας σβάρνα ακόμα και τα 
προάστια πλησίον του κέντρου της Αθήνας. 
Τα ξένα μέσα μαζικής ενημέρωσης ηχούσαν 
επί τρεις ημέρες, επαναφέροντας το θέμα 
που αντιμετωπίζει η ανοχύρωτη Ελλάδα. Το 
υπουργείο Προστασίας του Πολίτη και το 
υπουργείο Κλιματικής Αλλαγής και Πολιτικής 
Προστασίας πέτυχε στα λόγια να εντυπωσιά-
ζει μία μερίδα πολιτών το καλοκαίρι, απέτυ-
χε παταγωδώς στην πράξη. Οι εκκωφαντικές 
κροτίδες Κικίλια περί οχυρωμένης πόλης, 
ετοιμότητας και προστασίας πολιτών έσκα-
σαν και πλήττουν σήμερα ακόμα περισσό-
τερο από ποτέ το περιβάλλον, την υγεία των 
πολιτών και τον τουρισμό από την οποίο εξαρ-
τάται η οικονομία της χώρας. Advertisement 
Μαρτυρίες και δηλώσεις που επαληθεύονται 
Το ΒΝ σε δημοσιεύματα του περασμένου 
Ιουλίου ανέφερε πολλάκις ότι τα μέτρα του 
υπουργού, που σήμερα παραμένει στην θέση 
του προς έκπληξη πολλών, παρά το κακό που 
συνετελέσθη, δεν οχυρώνουν την χώρα απέ-
ναντι σε πυρκαγιές, τονίζοντας ότι τα μέτρα 
αυτά επιχειρούν να μεταθέσουν τις ευθύνες 
που θα έπρεπε να αναλάβει το κράτος στους 
πολίτες. Σε δημοσιεύματα του, το ΒΝ μετέφε-
ρε μαρτυρίες δημοτικών συμβούλων στην Ατ-
τική, οι οποίοι δήλωσαν ότι οι περισσότερες 
πυρκαγιές ξεσπούν από σπινθήρες ασυντή-
ρητων καλωδίων της ΔΕΗ, ιδίως όταν η ταχύ-
τητα των ανέμων είναι πολύ υψηλή, ωστόσο 
αποσιωπούνται ρίχνοντας ευθύνες σε δήθεν 
εμπρησμούς. Πυροτεχνήματα Κικίλια, και ο 
πόλεμος των πολιτών με τους Δήμους Ο κα-
θαρισμός των οικοπέδων ήταν και αυτό ένα 
πυροτέχνημα φέροντας τους πολίτες σε από-
γνωση και αντιμέτωπους απέναντι σε ένα 
νόμο που επιδεικνύει ανικανότητα. Οι ίδιοι οι 

Δήμοι είχαν αφήσει τις περιοχές που ελέγχουν 
ακαθάριστες, ενώ δεν υπήρχε οργάνωση για 
να μαζέψουν τα ξερά χόρτα, υποχρεώνοντας 
του πολίτες να τα αφήνουν έξω για μήνες ή να 
πληρώνουν για την αποκομιδή. Στοιχεία ενερ-
γητικού που δεν ασφαλίζονται Όσο για την 
υποχρεωτική ασφάλιση έναντι φυσικών κα-
ταστροφών, ο μηχανισμός Κικίλια ήταν «ανά-
πηρος» αφού περιλάμβανε στοιχεία που δεν 
ασφαλίζονται. Η ΑΟΝ Ελλάδας (μεσίτες αντ/
ασφαλίσεων και δεύτερη μεγαλύτερη μεσιτι-
κή αντ/ασφαλίσεων στον κόσμο, εφιστώντας 
την προσοχή του υπουργού Κικίλια είχε πα-
ρατηρήσει πως: Το νομοσχέδιο αναφέρεται 
σε ασφάλιση στοιχείων του ενεργητικού, το 
οποίο περιλαμβάνει και στοιχεία τα οποία 
δεν ασφαλίζονται από συνήθη ασφαλιστή-
ρια περιουσίας (π.χ. οχήματα). Επίσης, για 
τα οχήματα – μηχανήματα έργου, υπάρχουν 
περιορισμοί ως προς την ασφάλισή τους, είτε 
αφορούν τη “χρήση” των οχημάτων όπου οι 
ασφαλιστικές καλύψεις εκτός Αστικής Ευθύ-
νης προς τρίτους παρέχονται από περιορι-
σμένο αριθμό ασφαλιστικών εταιρειών, είτε 
λόγω παλαιότητάς τους. Τα στοιχεία ενεργη-
τικού στον ισολογισμό αποτιμώνται συνήθως 
σε τιμές κόστους παραγωγής, οι οποίες δεν 
αποτελούν βάση αποζημίωσης στα ασφαλι-
στήρια περιουσίας Δε λαμβάνει η πρόταση 
υπόψη ότι πολλών επιχειρήσεων το ενερ-
γητικό βρίσκεται σε περισσότερες της μιας 
τοποθεσίες Πολλά ασφαλιστήρια μεγάλων 
επιχειρήσεων περιλαμβάνουν loss limit (ανώ-
τατο ορίου ευθύνης) στους κινδύνους φυσι-
κών καταστροφών. Για τον υπολογισμό του 
λαμβάνεται υπόψη ποια θα είναι η επίπτωση 
ενός ζημιογόνου γεγονότος στην ασφαλιζόμε-
νη εγκατάσταση. Η απόφαση για το όριο επη-
ρεάζεται από διάφορους παράγοντες όπως 
τα μέτρα προστασίας της κάθε επιχείρησης, 
η ιστορικότητα – σφοδρότητα αντίστοιχων 
φαινομένων. Αρκετές επιχειρήσεις καταλή-
γουν σε σχετικές αποφάσεις με βάση την έκ-

θεσή τους στον κίνδυνο. Παράλληλα, σχετικές 
μελέτες μπορεί να πραγματοποιηθούν από 
διάφορους φορείς της ευρύτερης ασφαλιστι-
κής αγοράς και γίνονται συνήθως αποδεκτές 
από τη διεθνή επιχειρηματική κοινότητα ως 
προς το σχεδιασμό του πλαισίου της ασφα-
λιστικής κάλυψης περιουσίας &  απώλειας 
κερδών ενός οργανισμού. Ως εκ τούτου, η 
πιθανότητα πραγματοποίησης ζημιάς και 
η πιθανή έκτασή της, θα πρέπει να συνεκτι-
μώνται για να κριθεί αν μια επιχείρηση είναι 
επαρκώς ασφαλισμένη ή όχι. Αν παραμείνει η 
απαίτηση για ασφάλιση του 70% των περιου-
σιακών στοιχείων, χωρίς όριο αποζημίωσης, 
η ασφαλιστική κάλυψη για τους μεγάλους 
επιχειρηματικούς κίνδυνους ενδεχομένως 
να μην καθίσταται εφικτή, λόγω μη στήριξής 
της από την ασφαλιστική αγορά (επάρκεια 
αναληπτικής ικανότητας – capacity, βέλτι-
στες ασφαλιστικές πρακτικές, περιορισμός 
του ύφους της έκθεσης στον κίνδυνο από τις 
(αντ)ασφαλιστικές εταιρείες κυρίως για τον 
κίνδυνο του σεισμού κ.α.) και στην καλύτε-
ρη των περιπτώσεων να γίνει ασύμφορα 
κοστοβόρα. Η άγνοια του υπουργείου περί 
οργάνωσης πρωτίστως ανέγερσης σοβαρών 
έργων υποδομών και εν συνεχεία υποχρέω-
σης των πολιτών με επιχειρήματα που είναι 
αξιόπιστα και επαληθεύονται να τηρήσουν 
μέτρα κατά των φυσικών καταστροφών οδή-
γησε για μία ακόμα φορά την Ελλάδα απέ-
ναντι στην καταστροφή. Το περιβάλλον στην 
Ελλάδα νοσεί και σήμερα χειροτέρευσε, η 
υγεία των πολιτών από το περιβάλλον επι-
δεινώνεται, ενώ οι συζητήσεις στο εξωτερικό 
περί στροφής τουρισμού σε χώρες που πα-
ρουσιάζουν λιγότερα προβλήματα και είναι 
πιο ασφαλείς ξαναφουντώνουν.
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Υπ. Πολιτισμού: «Ο μηχανικός του Κασσελάκη ισχυρίζεται ότι αυτό που φαίνε-
ται σήμερα ως πισίνα είναι σηπτική δεξαμενή (βόθρος) - H απάντηση ΣΥΡΙΖΑ
Η άδεια του 1978 είναι για βόθρο και όχι 
για πισίνα, υπάρχει σαφής αρχαιολογική 
παράβαση, επισημαίνει το Υπουργείο Πο-
λιτισμού - «Δεν απευθύνεστε σε ιθαγενείς, 
κύριε Κασσελάκη», είπε κυβερνητικός εκ-
πρόσωπος. Έλεγχο στην κατοικία του Στέ-
φανου Κασσελάκη για την πισίνα στο σπίτι 
του στις Σπέτσες, που αποκάλυψε το ΘΕΜΑ, 
πραγματοποίησε χθες Κλιμάκιο της Εφορεί-
ας Αρχαιοτήτων Πειραιά και Νήσων. Συγκε-
κριμένα, σύμφωνα με πηγές του υπουργεί-
ου Πολιτισμού, το κλιμάκιο επισκέφθηκε 
την κατοικία του προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ τη 
Δευτέρα 19 Αυγούστου, όπου ο μηχανικός 
έδειξε την άδεια του 1978, η οποία, όπως 
ισχυρίστηκε αφορά σε κατασκευή σηπτικής 
δεξαμενής, δηλαδή βόθρου. Όπως σημειώ-
νουν οι ίδιες πηγές, «ο μηχανικός ισχυρίζε-
ται ότι αυτό το οποίο φαίνεται σήμερα ως 
πισίνα είναι η σηπτική δεξαμενή». Την ίδια 
ώρα ωστόσο επισημαίνουν πως «σε κάθε 
περίπτωση η άδεια του 1978 δεν μπορεί να 
ισχύει σχεδόν 50 χρόνια μετά. Το θεσμικό 
πλαίσιο για τις Σπέτσες τα τελευταία χρόνια 
έχει αναθεωρηθεί πλήρως». Αναλυτικά όσα 
αναφέρουν οι πηγές του υπουργείου Πολιτι-
σμού: «Κλιμάκιο της Εφορείας Αρχαιοτήτων 
Πειραιά και Νήσων μετέβη χθες, Δευτέρα 
19 Αυγούστου, στην κατοικία του Προέδρου 
του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, Στέφανου Κασσελάκη, στις 
Σπέτσες. Ο μηχανικός έδειξε στους διενερ-
γούντες τον έλεγχο άδεια του 1978, η οποία 
είχε δοθεί για κατασκευή σηπτικής δεξαμε-
νής, δηλαδή βόθρου. Ο μηχανικός ισχυρίζε-
ται ότι αυτό το οποίο φαίνεται σήμερα ως 
πισίνα είναι η σηπτική δεξαμενή. Σε κάθε 
περίπτωση η άδεια του 1978 δεν μπορεί 
να ισχύει σχεδόν 50 χρόνια μετά. Το θε-
σμικό πλαίσιο για τις Σπέτσες τα τελευταία 
χρόνια έχει αναθεωρηθεί πλήρως. Σε κάθε 
περίπτωση ο έλεγχος δεν έχει ολοκληρωθεί 
και βρίσκεται σε εξέλιξη». Λίγη ώρα μετά, ο 
ΣΥΡΙΖΑ, σε ανακοίνωσή του, αναφέρει πως 

ο έλεγχος «δεν εντόπισε κάποια παρανομία 
από αρχαιολογικής άποψης, καθώς οι δια-
στάσεις της ‘’πισίνας’’ ταυτίζονται πλήρως 
με τα σχέδια που είχαν κατατεθεί στην Αρ-
χαιολογική Υπηρεσία το 1978». Η ανακοίνω-
ση του ΣΥΡΙΖΑ:Ο έλεγχος που διενεργήθηκε 
χθες στην κατοικία του Στέφανου Κασσελά-
κη στις Σπέτσες από κλιμάκιο της Εφορείας 
Αρχαιοτήτων Πειραιώς και Νήσων δεν εντό-
πισε κάποια παρανομία από αρχαιολογικής 
άποψης, καθώς οι διαστάσεις της «πισίνας» 
ταυτίζονται πλήρως με τα σχέδια που είχαν 
κατατεθεί στην Αρχαιολογική Υπηρεσία το 
1978. Με άλλα λόγια, παρά το θόρυβο που 
δημιουργήθηκε, «άνθρακες ο θησαυρός». 
Είναι βεβαίως κατανοητό ότι «ο έλεγχος 
συνεχίζεται» και ότι οι «πηγές» του Yπουρ-
γείου Πολιτισμού έχουν λάβει εντολή άνω-
θεν να συντηρούν στη δημοσιότητα ένα 
εξαρχής κατασκευασμένο θέμα. Πολλώ δε 
μάλλον, που το αποτέλεσμα της χθεσινής 
διενεργηθείσας αυτοψίας, δεν ικανοποίησε 
τις «πηγές» της κυβέρνησης. Άλλωστε, είναι 
γνωστό σε όλους ποια είναι η μία και μο-
ναδική αυθεντική «πηγή» της καθημερινής 
πλέον επιχείρησης τοξικότητας στην πολιτι-
κή ζωή της χώρας: ο Κυριάκος Μητσοτάκης. 
Αν αναλογιστεί κανείς πόση λάσπη και συ-
κοφαντία εκτόξευσε στην πορεία του από το 
41% στο 28%, αντιλαμβάνεται τι πρόκειται 
να συμβεί τώρα που η πτώση επιταχύνεται 
οδηγώντας στην πλήρη πολιτική απαξίωση 
της κυβέρνησής του. Σε κάθε περίπτωση: 1) 
Χαιρετίζουμε την ταχύτητα του Υπουργείου 
Πολιτισμού. Αν το «επιτελικό» κράτος είχε 
επιδείξει ανάλογες ταχύτητες και στην αντι-
μετώπιση των καταστροφών, θα είχε σωθεί 
η Αττική. Επίσης, ευελπιστούμε η κα Μεν-
δώνη να έχει επιδείξει ανάλογο ζήλο και 
να έχει στείλει την Αρχαιολογική Υπηρεσία 
για αυτοψία και στο σπίτι της συμβούλου 
της, κας Παναγιωταρέα, στην Πλάκα. 2) Η 
διαπίστωση ότι δεν υπάρχει αρχαιολογι-
κή παρανομία εκθέτει ανεπανόρθωτα την 

κυβέρνηση, τον Παύλο Μαρινάκη, τους 
βουλευτές και όλα τα στελέχη της ΝΔ που 
έσπευσαν να υιοθετήσουν άκριτα το (όπως 
αποδεικνύεται) υποβολιμαίο δημοσίευμα 
του Πρώτου Θέματος. Ας βρουν κάτι άλλο 
να χτυπήσουν πλέον τον Πρόεδρο του ΣΥΡΙ-
ΖΑ , Στ. Κασσελάκη. 3) Είναι όχι μόνο πρωτο-
φανής αλλά και επικίνδυνη η αναφορά των 
«πηγών» του Υπουργείου Πολιτισμού ότι 
δεν «μπορεί να ισχύει» η άδεια του 1978. Η 
συγκεκριμένη αναφορά, πέραν του ότι δεν 
έχει κανένα έρεισμα στον νόμο και δημι-
ουργεί ανασφάλεια δικαίου στους πολίτες, 
δείχνει και το πώς σκέφτεται και λειτουργεί 
η κυβέρνηση: αν η πραγματικότητα δεν την 
ικανοποιεί, το πρόβλημα το έχει η πραγμα-
τικότητα... Υ.Γ. Ας σταματήσει ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης συνεπώς την στοχοποίηση του 
πολιτικού του αντιπάλου. Το κράτος-λά-
φυρο, η διαχειριστική του ανεπάρκεια και 
η καλοστημένη προπαγάνδα του, έχουν 
καταστήσει την πολιτική ζωή του τόπου…
σηπτική δεξαμενή. «Κύριε Κασσελάκη, δεν 
απευθύνεστε σε ιθαγενείς»: Η ανακοίνω-
ση του κυβερνητικού εκπροσώπου Επίθεση 
στον πρόεδρο του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, Στέφανο Κασ-
σελάκη, στο φόντο των λεκτικών επιθέσε-
ων του ευρωβουλευτή του κόμματος Νίκου 
Παππά, αλλά και εξ αιτίας της ανακοίνωσης 
του κόμματος της αξιωματικής αντιπολίτευ-
σης για την πισίνα στην εξοχική του κατοι-
κία στις Σπέτσες εξαπολύει σε ανακοίνωση 
του ο κυβερνητικός εκπρόσωπος, Παύλος 
Μαρινάκης. Συγκεκριμένα, ο κ. Μαρινάκης 
αναφέρει: «Επί τρεις ημέρες είναι «εξαφα-
νισμένος» ο ΣΥΡΙΖΑ και πολύ περισσότερο ο 
πρόεδρός του Στέφανος Κασσελάκης. 
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ΣΥΡΙΖΑ για πισίνα Κασσελάκη: «Δεν εντοπίστηκε αρχαιολογική παρανομία – Ας κάνουν έλεγχο 
και στο σπίτι της κας Παναγιωταρέα»
«Ας σταματήσει ο Κυριάκος Μητσοτάκης 
τη στοχοποίηση του πολιτικού του αντιπά-
λου. Το κράτος-λάφυρο, η διαχειριστική 
του ανεπάρκεια και η καλοστημένη προπα-
γάνδα του, έχουν καταστήσει την πολιτική 
ζωή του τόπου…σηπτική δεξαμενή» τονί-
ζουν από τον ΣΥΡΙΖΑ μετά τις διαρροές από 
το υπουργείο Πολιτισμού ότι η περίφημη 
πισίνα του Στέφανου Κασσελάκη στις Σπέ-
τσες έχει άδεια βόθρου από τη δεκαετία 
του ’70. «Αν αναλογιστεί κανείς πόση λά-
σπη και συκοφαντία εκτόξευσε στην πορεία 
του από το 41% στο 28%, αντιλαμβάνεται 
τι πρόκειται να συμβεί τώρα που η πτώση 
επιταχύνεται οδηγώντας στην πλήρη πολι-
τική απαξίωση της κυβέρνησής του» λένε 
από την αξιωματική αντιπολίτευση για τον 
πρωθυπουργό και υποστηρίζουν ότι «οι 
“πηγές” του υπουργείου Πολιτισμού έχουν 
λάβει εντολή άνωθεν να συντηρούν στη δη-
μοσιότητα ένα εξαρχής κατασκευασμένο 
θέμα». Επίσης, επισημαίνουν ότι «η διαπί-
στωση ότι δεν υπάρχει αρχαιολογική παρα-
νομία εκθέτει ανεπανόρθωτα την κυβέρνη-
ση» και προκαλεί το υπουργείο να «στείλει 
την Αρχαιολογική Υπηρεσία για αυτοψία 
και στο σπίτι της συμβούλου της Λίνας Μεν-
δώνη, κας Παναγιωταρέα, στην Πλάκα». Ο 
έλεγχος και οι «πηγές» Το πρωί δόθηκε ένα 
non paper από πηγές του υπουργείου Πολι-
τισμού που υποστήριζε τα εξής: «Κλιμάκιο 
της Εφορείας Αρχαιοτήτων Πειραιά και Νή-
σων μετέβη χθες, Δευτέρα 19 Αυγούστου, 
στην κατοικία του Προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, 
Στέφανου Κασσελάκη, στις Σπέτσες. Ο μη-
χανικός έδειξε στους διενεργούντες τον 
έλεγχο άδεια του 1978, η οποία είχε δοθεί 
για κατασκευή σηπτικής δεξαμενής, δηλαδή 
βόθρου. Ο μηχανικός ισχυρίζεται ότι αυτό 
το οποίο φαίνεται σήμερα ως πισίνα είναι 
η σηπτική δεξαμενή. Σε κάθε περίπτωση η 

άδεια του 1978 δεν μπορεί να 
ισχύει σχεδόν 50 χρόνια μετά. 
Το θεσμικό πλαίσιο για τις 
Σπέτσες τα τελευταία χρόνια 
έχει αναθεωρηθεί πλήρως. 
Σε κάθε περίπτωση ο έλεγχος 
δεν έχει ολοκληρωθεί και βρί-
σκεται σε εξέλιξη». Η ανακοί-
νωση – απάντηση του ΣΥΡΙΖΑ: 
«Ο έλεγχος που διενεργήθηκε 
χθες στην κατοικία του Στέφα-
νου Κασσελάκη στις Σπέτσες 
από κλιμάκιο της Εφορείας Αρχαιοτήτων 
Πειραιώς και Νήσων δεν εντόπισε κάποια 
παρανομία από αρχαιολογικής άποψης, 
καθώς οι διαστάσεις της «πισίνας» ταυτίζο-
νται πλήρως με τα σχέδια που είχαν κατα-
τεθεί στην Αρχαιολογική Υπηρεσία το 1978. 
Με άλλα λόγια, παρά το θόρυβο που δημι-
ουργήθηκε, «άνθρακες ο θησαυρός». Είναι 
βεβαίως κατανοητό ότι «ο έλεγχος συνεχί-
ζεται» και ότι οι «πηγές» του Yπουργείου 
Πολιτισμού έχουν λάβει εντολή άνωθεν να 
συντηρούν στη δημοσιότητα ένα εξαρχής 
κατασκευασμένο θέμα. Πολλώ δε μάλλον, 
που το αποτέλεσμα της χθεσινής διενεργη-
θείσας αυτοψίας, δεν ικανοποίησε τις “πη-
γές” της κυβέρνησης. Άλλωστε, είναι γνω-
στό σε όλους ποια είναι η μία και μοναδική 
αυθεντική “πηγή” της καθημερινής πλέον 
επιχείρησης τοξικότητας στην πολιτική ζωή 
της χώρας: ο Κυριάκος Μητσοτάκης. Αν 
αναλογιστεί κανείς πόση λάσπη και συκο-
φαντία εκτόξευσε στην πορεία του από το 
41% στο 28%, αντιλαμβάνεται τι πρόκειται 
να συμβεί τώρα που η πτώση επιταχύνεται 
οδηγώντας στην πλήρη πολιτική απαξίωση 
της κυβέρνησής του. Σε κάθε περίπτωση: 1) 
Χαιρετίζουμε την ταχύτητα του Υπουργείου 
Πολιτισμού. Αν το «επιτελικό» κράτος είχε 
επιδείξει ανάλογες ταχύτητες και στην αντι-

μετώπιση των καταστροφών, θα είχε σωθεί 
η Αττική. Επίσης, ευελπιστούμε η κα Μεν-
δώνη να έχει επιδείξει ανάλογο ζήλο και να 
έχει στείλει την Αρχαιολογική Υπηρεσία για 
αυτοψία και στο σπίτι της συμβούλου της, 
κας Παναγιωταρέα, στην Πλάκα. 2) Η διαπί-
στωση ότι δεν υπάρχει αρχαιολογική παρα-
νομία εκθέτει ανεπανόρθωτα την κυβέρνη-
ση, τον Παύλο Μαρινάκη, τους βουλευτές 
και όλα τα στελέχη της ΝΔ που έσπευσαν να 
υιοθετήσουν άκριτα το (όπως αποδεικνύε-
ται) υποβολιμαίο δημοσίευμα του Πρώτου 
Θέματος. Ας βρουν κάτι άλλο να χτυπήσουν 
πλέον τον Πρόεδρο του ΣΥΡΙΖΑ , Στ. Κασσε-
λάκη. 3) Είναι όχι μόνο πρωτοφανής αλλά 
και επικίνδυνη η αναφορά των «πηγών» του 
Υπουργείου Πολιτισμού ότι δεν «μπορεί να 
ισχύει» η άδεια του 1978. Η συγκεκριμένη 
αναφορά, πέραν του ότι δεν έχει κανένα 
έρεισμα στον νόμο και δημιουργεί ανασφά-
λεια δικαίου στους πολίτες, δείχνει και το 
πώς σκέφτεται και λειτουργεί η κυβέρνηση: 
αν η πραγματικότητα δεν την ικανοποιεί, το 
πρόβλημα το έχει η πραγματικότητα… Υ.Γ. 
Ας σταματήσει ο Κυριάκος Μητσοτάκης συ-
νεπώς την στοχοποίηση του πολιτικού του 
αντιπάλου. Το κράτος-λάφυρο, η διαχειρι-
στική του ανεπάρκεια και η καλοστημένη 
προπαγάνδα του, έχουν καταστήσει την πο-
λιτική ζωή του τόπου…σηπτική δεξαμενή».
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Κ. Μητσοτάκης: Είμαστε εδώ για να επουλώσουμε τις πληγές
Τα 10 βασικά σημεία των μέτρων ανακού-
φισης και την αποκατάσταση των ζημιών. 
Σχέδιο 10 σημείων για την επόμενη ημέρα 
στην Αττική παρουσιάστηκε στη σύσκεψη 
που πραγματοποιήθηκε στην Πεντέλη του 
πρωθυπουργού με τους συναρμόδιους 
υπουργούς, την περιφέρεια και τους δή-
μους των περιοχών που επλήγησαν από την 
πρόσφατη πυρκαγιά. Όπως δήλωσε μεταξύ 
άλλων ο Κ. Μητσοτάκης μετά τη σύσκεψη: 
«δεν πρέπει να κρυβόμαστε από πρόσκαι-
ρες εντυπώσεις είχαμε δύσκολη φωτιά να 
αντιμετωπίσουμε μεγάλη περιβαλλοντική 
καταστροφή και κατέστρεψε και πολλές 
περιουσίες. Η πολιτεία στη διάθεση της 
πλαίσιο πια κρατικής αρωγής δοκιμασμένο 
και απαίτηση μας να τρέξει γρήγορα – μπο-
ρούμε να το κάνουμε. Κάθε περιουσία που 
χάνεται είναι τραγωδία για τον ιδιοκτήτη. 
Έχουμε δυνατότητα να βοηθήσουμε να ξα-
ναπατήσουν στα πόδια τους στους αριθ-
μούς Που έχουμε μπορεί και πρέπει να 
τρέξει γρήγορα. Πολύ μεγάλη επιτυχία και 
συλλογική κατάκτηση, έχει καταστεί κοι-
νός τόπος και θέλω να το χαιρετίσω είμα-
στε όλοι μαζί σε αυτή την προσπάθεια και 
ο καθένας ξέρει ότι πρέπει να κάνει το δικό 
του έργο για κλιματική αλλαγή. Τα κάναμε 
όλα τέλεια; Όχι αλλά πρώτη φορά είναι μια 
μεγάλη επιτυχία συλλογικής δράσης που 
πρέπει να κεφαλαιοποιήσουμε αν θέλουμε 
να προστατέψουμε τις δικές μας περιουσί-
ες. Έχουμε κάνει και σημαντικά βήματα στο 
συντονισμό υπουργείο πυροσβεστική δή-

μοι περιφέρεια δασαρχείων δεν συνέντευ-
ξη δεν συνέβαιναν αυτά στο παρελθόν». 
Άμεσα έχουν ξεκινήσει ήδη καθαρισμοί στο 
πλαίσιο του προγράμματος anti-nero και της 
έκτακτης επιχορήγησης του Υπ. Εσωτερικών 
προς τους πυρόπληκτους δήμους όλων των 
δημόσιων χώρων (πάρκα, άλση, δρόμοι, πε-
ζόδρομοι) εντός των οικισμών που εισέβα-
λε η φωτιά. Από σήμερα, Τρίτη, 20/8/2024, 
έχει ανοίξει η πλατφόρμα για την υποβολή 
δηλώσεων πρώτης αρωγής από τους πολί-
τες και τις επιχειρήσεις που έχουν υποστεί 
ζημιές σε κατοικίες και επαγγελματικούς 
χώρους. Το Υπ. Περιβάλλοντος και Ενέρ-
γειας σε συνεργασία με τους δήμους θα 
ανακοινώσει τις λεπτομέρειες έως το τέ-
λος Αυγούστου του ειδικού προγράμματος 
«πρασινίζω τον κήπο μου – πρασινίζω την 
Πεντέλη» για τον άμεσο καθαρισμό και την 
ανάπλαση των ιδιωτικών κήπων που έχουν 
καεί, με fast track διαδικασίες σε συνεργα-
σία με τις δασικές υπηρεσίες. Η κυβέρνηση 
αναθέτει στον ΟΦΥΠΕΚΑ και στις δασικές 
υπηρεσίες την εκπόνηση και παρουσίαση 
έως το τέλος Σεπτεμβρίου, ειδικού σχεδίου 
για την αντιπυρική προστασια και την ανά-
ταξη των δασών και των ρεμάτων της Αττι-
κής. Ταυτόχρονα, συμβασιοποιούνται ήδη 
με πόρους του ΤΑΑ και φορέα υλοποίησης 
το ΤΑΙΠΕΔ και τις δασικές υπηρεσίες, ανα-
δασώσεις σε 58.340 στρέμματα στην Αττική 
μέσω του προγράμματος Antinero. Υλοποι-
ούνται και θα παρουσιαστούν τις προσεχείς 
εβδομάδες ολοκληρωμένες διαχειριστικές 

μελέτες για όλα τα δάση και τους ορεινούς 
όγκους της Αττικής, συνολικής επιφάνειας 
1,4 εκ. στρεμμάτων με στόχο από την επό-
μενη αντιπυρική περίοδο να οριστούν δα-
σικοί συνεταιρισμοί ως διαχειριστές των 
δασών στο πλαίσιο της δασικής Μεταρρύθ-
μισης. Εκπονούνται αντιπυρικές μελέτες 
για όλη τη χώρα συνολικής επιφάνειας 42 
εκ. στρεμμάτων. Εκπονούνται για πρώτη 
φορά τα Τοπικά Πολεοδομικά Σχέδια στο 
πλαίσιο της μεταρρύθμισης «Κ. Δοξιάδης» 
που ενσωματώνουν ειδικές προβλέψεις για 
την προστασία των οικιστικών ζωνών που 
γειτνιάζουν με δάση από τους κινδύνους 
της κλιματικής κρίσης και των πυρκαγιών. 
Συνολικά διατίθενται πέραν των 2,1 δις 
ευρώ για την αναβάθμιση των συστημάτων 
και των υποδομών της πολιτικής προστα-
σίας και περίπου 1 δις ευρώ από εθνικούς 
και κοινοτικούς πόρους για την προστασία 
και διαχειρίση των δασών μας. Ενόψει της 
επόμενης αντιπυρικής περιόδου, αναβαθ-
μίζεται και ενισχύεται με πρόσθετα εποπτι-
κά εργαλεία, δυνατότητες ελέγχων και κυ-
ρώσεων, η πολιτική για τους καθαρισμούς 
οικοπέδων.

Ανεξάρτητη έρευνα για το ινστιτούτο της Αθηνάς Λινού ζητά ο ΣΥΡΙΖΑ μετά τις καταγγελίες Πολάκη
Επιβεβαιώνουν από την Κουμουνδούρου τις 
πληροφορίες που λένε ότι το γραφείο του 
προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ έχει ζητήσει από ανε-
ξάρτητη εταιρία να ελέγξει τις επιχορηγήσεις 
του ινστιτούτου Prolepsis της Αθηνάς Λινού. 
Ο Στέφανος Κασσελάκης φαίνεται ότι μίλησε 
τηλεφωνικά με τη βουλευτή, η οποία βρίσκε-
ται στην Αμερική και την ενημέρωσε σχετικά. 

Υπενθυμίζεται ότι ο Παύλος Πολάκης εδώ και 
αρκετές μέρες αφήνει σοβαρά υπονοούμενα 
για αδιαφάνεια στα δημόσια χρήματα που 
λαμβάνει το Ινστιτούτο. Εδώ η πιο πρόσφατη 
ανάρτησή του: Από τον ΣΥΡΙΖΑ θεωρούν ότι 
δεν πρέπει να παραμείνει καμία σκιά για το 
θέμα, για αυτό και προχώρησαν στη συγκε-
κριμένη κίνηση.
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Αντιμέτωπος με κατηγορίες για ανθρωποκτο-
νία, μετά τον θάνατο του 42χρονου πατέρα 
τεσσάρων παιδιών, τον οποίο είχε ξυλοκο-
πήσει άγρια πριν από λίγες ημέρες. έξω από 
νυχτερινό κλαμπ στις Φέρες, βρίσκεται πλέ-
ον ο 18χρονος δράστης που είχε ως νομικό 
υπερασπιστή τον βουλευτή της Ελληνικής 
Λύσης Πάρη Παπαδάκη. Το κατηγορητήριο 
πλέον θα αλλάξει μετά από αυτή την τραγική 
εξέλιξη, που με βάση πάντως τις εκτιμήσεις 
των γιατρών του Πανεπιστημιακού Γενικού 
Νοσοκομείου Αλεξανδρούπολης όπου είχε 
διακομισθεί πολύ σοβαρά τραυματισμένος ο 
42χρονος το βράδυ του Δεκαπενταύγουστου 
και υποβλήθηκε άμεσα σε χειρουργικές επεμ-
βάσεις στο κεφάλι, ήταν δυστυχώς αναμενό-
μενη.  Ο 18χρονος για τον οποίο οι συγγενείς 
του θύματος υποστηρίζουν ότι δεν βρισκόταν 
τυχαία έξω από το κλαμπ αλλά εργαζόταν εκεί 
ως πορτιέρης - μπράβος, αφού ήταν αθλητής 
του Kick Boxing  θα κατηγορηθεί τώρα για 
ανθρωποκτονία ή θανατηφόρα βλάβη και 
αναμένεται να αποφασίσουν ο Εισαγγελέας 
και ο Ανακριτής αν θα θεωρηθεί ότι υπήρχε 
πρόθεση, κάτι που θα μπορούσε να οδηγήσει 
στην προφυλάκισή του. Προς το παρόν, έχει 
κατηγορηθεί για βαριά σκοπούμενη σωματι-
κή βλάβη και είχε αφεθεί ελεύθερος με πε-
ριοριστικούς όρους, συμπεριλαμβανομένης 
εγγύησης 1.000 ευρώ, απαγόρευσης εξόδου 

από τη χώρα και υποχρεωτικής παρουσίας 
στο αστυνομικό τμήμα Αλεξανδρούπολης. 
Να θυμίσουμε επίσης ότι ο δικηγόρος του 
και βουλευτής Έβρου της “Ελληνικής Λύσης” 
είναι ο Πάρης Παπαδάκης, που ανέλαβε από 
την πρώτη στιγμή τον 18χρονο ο οποίος αργά 
χθες το βράδυ δήλωσε ότι παραιτήθηκε από 
την υπεράσπιση αφού τα τηλέφωνα οργής 
στα κεντρικά γραφεία του κόμματος στην 
Θεσσαλονίκη [2310555302] αλλά και στην 
Αθήνα [2103645183] δεν έχουν σταματημό. 
Σύμφωνα με πληροφορίες ο Βελόπουλος ήξε-
ρε από την πρώτη στιγμή ότι ο βουλευτής του 
ανέλαβε υπερασπιστής του κατηγορουμένου 
για την ανθρωποκτονία του Πόντιου - πατρι-
ώτη αλλά δεν είχε καμία αντίρρηση.  Τώρα, 
κάνει πως δεν ήξερε!  Ο βουλευτής του Πά-
ρης Παπαδάκης, αφού πρώτα τον συνόδεψε 
να παραδοθεί στις 16 Αυγούστου στην Αστυ-
νομία που τον αναζητούσε, αλλά και πέτυχε 
συνοδεύοντας τον στην απολογία του στον 
Ανακριτή να μην προφυλακιστεί, αναγκάστη-
κε μετά την κατακραυγή να τον παρατήσει 
και ο 18χρονος να αναζητεί νέο συνήγορο 
υπεράσπισης. Να επισημάνουμε εδώ ότι δεν 
υπάρχει επαγγελματικό ασυμβίβαστο και οι 
δικηγόροι-βουλευτές μπορούν να ασκούν 
το επάγγελμα τους, εκτός από συγκεκριμένα 
αδικήματα (ναρκωτικά, βιασμοί, παιδερα-
στία). Συνεπώς, η πράξη του Πάρη Παπαδάκη 

ήταν νόμιμη.  Ο Παπαδάκης, που συγγενείς 
και φίλοι του 42χρονου λένε στο edolio5 πως 
γνώριζε και αυτόν αφού ήταν ψηφοφόρος 
του Βελόπουλου, επέλεξε όμως να αναλά-
βει υπερασπιστής του 18χρονου, προφανώς 
επειδή είχε οικονομική άνεση αλλά μόλις τα 
πράγματα έγιναν… δύσκολα μετά τον θάνατο 
του Γιάννη Ηλιάδη και την οργή των Ποντίων 
από όλη την Ελλάδα που πήρε δημοσιότητα 
το γεγονός, δήλωσε ότι αποχώρησε από συ-
νήγορος του κατηγορούμενου. Φυσικά αυτό 
μένει να φανεί τις επόμενες ημέρες και στην 
πράξη. Να σημειώσουμε ότι ο άτυχος Γιάν-
νης Ηλιάδης είχε πρωτοστατήσει σε πατριω-
τικούς αγώνες και είχε βρεθεί και σε ομιλίες 
στελεχών της Ελληνικής Λύσης, αφού ήταν 
ψηφοφόρος της. Τώρα φυσικά, ο «πατριώτης 
της πλάκας» ή αλλιώς Κυριάκος Βελόπουλος 
ενώ γνώριζε τα πάντα από την πρώτη στιγμή 
προκειμένου να ξεπλυθεί στα μάτια των οργι-
σμένων Ποντίων είναι ικανός να ζητήσει την 
παραίτηση του βουλευτή του. Αυτούσια ανα-
δημοσίευση από το edolio5.blogspot.com

Τα ήξερε όλα! Η οργή των Ποντίων σε όλη την Ελλάδα «πνίγει» τον Βελόπουλο. Ο βουλευτής Έβρου της Ελληνικής Λύσης Πάρης Παπαδάκης ανέλαβε την 
νομική υπεράσπιση του 18χρονου μπράβου που κατηγορείται για την ανθρωποκτονία του 42χρονου πατέρα 4 παιδιών που ήταν ψηφοφόρος του «πατριώτη 
της πλάκας».
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Είναι 20 Ιουνίου, εν μέσω της αντιπυρικής 
περιόδου και πριν καν να φανταστούμε τη 
φωτιά στην Αττική, και το έκτακτο Focus 
Report του Παρατηρητηρίου του Ταμείου 
Ανάκαμψης με θέμα «Tομέας Πολιτικής 
Προστασίας & Πόροι του Ταμείου Ανάκαμ-
ψης», βγάζει ορισμένα εντυπωσιακά στοι-
χεία. Συγκεκριμένα, μόλις το 1% των πόρων 
του Ταμείου Ανάκαμψης έχει απορροφηθεί 
από το συγκεκριμένο υπουργείο Πολιτικής 
ΠροστασίαςΜε βάση τα στοιχεία έως 31 
Μαρτίου, τα ενταγμένα έργα έχουν συνο-
λικό προϋπολογισμό 556,63 εκατ. ευρώ. Οι 
πληρωμές (δαπάνες) ανέρχονται σε 5,34 
εκατ. ευρώ, δηλαδή οι δαπάνες αυτές αντι-
στοιχούν σε ποσοστό απορρόφησης μόλις 
1%. Αυτές οι δαπάνες που έχουν πραγμα-
τοποιηθεί αφορούν στα δύο έργα συμ-
βουλευτικής υποστήριξης του υπουργείου 
καθώς και το υποέργο «Σύστημα διαχείρι-
σης στόλου Οχημάτων GPS Πυροσβεστικού 
Σώματος, οχημάτων Πολιτικής Προστασίας 
Περιφερειών και Δήμων». Τον περασμένο 
Μάρτιο ανακοινώθηκε ότι η ΕΤΕπ χορηγεί 
στην Ελλάδα δάνειο ύψους 220 εκατ. ευρώ 
για την αγορά πυροσβεστικών οχημάτων, 
αεροσκαφών και οχημάτων διάσωσης και 
την αναβάθμιση των αναγκαίων υπηρεσι-
ών αντιμετώπισης φυσικών καταστροφών.  
Ο αρμόδιος υπουργός, Βασίλης Κικίλιας, 
δήλωνε υπερήφανος διότι τα έργα για το 
πρόγραμμα «Αιγίς» όχι απλά τρέχουν, αλλά 
κι έχουν συμβασιοποιηθεί. Στις 21 Μαρ-
τίου ο υπουργός μιλά στους πυροσβέστες 
για το νέο επιχειρησιακό δόγμα της Πυρο-
σβεστικής και μεταξύ άλλων τονίζει: «Εσείς 
έχετε μάθει σε εμένα και σε όλο το κόσμο 
ότι η έναρξη μιας πυρκαγιάς μπορεί να 
σβήσει με ένα ποτήρι νερό. Αργότερα, αν η 
φωτιά ξεφύγει, όλες οι δυνάμεις μας μαζί 
ενωμένες μπορεί να μην μπορούν να την 
αντιμετωπίσουν».  Διαβάζοντας όλα αυτά 
και έχοντας πλέον μια από τις μεγαλύτερες 
καταστροφές που έχει υποστεί η χώρα μας 
από πυρκαγιά, καταλαβαίνουμε τι δεν πήγε 
καλά, τι πήγε στραβά, τι φταίει και τις πταίει 

για την ανείπωτη τραγωδία των τελευταίων 
δύο ημερών στην Αττική. Τα κονδύλια που 
μας δίνουν οι Ευρωπαίοι δεν απορροφώ-
νται γρήγορα. Ποιος φταίει; Ο υπουργός; 
Οι αρμόδιες υπηρεσίες; Η κυβέρνηση; Κά-
ποιος άλλος; Ας απαντηθεί το κρίσιμο αυτό 
ερώτημα διότι τα εκατοντάδες εκατομμύ-
ρια ευρώ θα μπορούσαν να θωρακίσουν 
τη χώρα, να την προετοιμάσουν καλύτερα 
για ακραίες φωτιές, για mega fires, για τις 
«χαοτικές κηλιδώσεις», όπως λένε τώρα 
ότι συνέβη τις τελευταίες ώρες, στα ακραία 
καιρικά φαινόμενα με τους ισχυρούς άνε-
μους. Όμως, δεν υπάρχουν δικαιολογίες. 
Ούτε γιατί δεν απορροφώνται τα κονδύλια, 
ούτε γιατί δεν τρέχουν πιο γρήγορα τα με-
γάλα έργα στην Πολιτική Προστασία, ούτε 
ότι απέτυχε το νέο επιχειρησιακό δόγμα 
στη συγκεκριμένη πυρκαγιά. Μια φωτιά 
που έπιασε στον Βαρνάβα, μέσα σε λίγες 
ώρες διέσχισε πάνω από 30 χιλιόμετρα και 
κατέκαψε πάνω από 100 χιλιάδες στρέμμα-
τα. Δέντρα, δάση, σπίτια, επιχειρήσεις στον 
αστικό ιστό, ζώα. Οι τελευταίοι πνεύμονες 
πρασίνου δεν υπάρχουν πια. Και μαζί κάη-
καν ανυπολόγιστες περιουσίες που θα πρέ-
πει να καλύψει το κράτος και φυσικά οι ιδι-
οκτήτες. Η επόμενη ημέρα βρίσκει τη χώρα 
διαφορετική. Όχι απλά γιατί κάηκε η Αττική, 
αλλά γιατί μαζί της «κάηκε» και η αξιοπι-
στία των μηχανισμών πολιτικής προστασίας 
και του σχεδιασμού που είχε γίνει.  Πρέπει 
να αναζητηθούν ευθύνες μόλις σβήσει και 
η τελευταία εστία. Και πρέπει να αποδο-
θούν οι ευθύνες χωρίς φόβο και πάθος, 
όσο ψηλά κι αν πρέπει να φτάσουν. Η χώρα 
μας πεθαίνει καθημερινά, η πυρκαγιά στην 
Βορειοανατολική Αττική ήταν ένα ακόμη 
καρφί στον σταυρό που κουβαλά η Ελλάδα 
τα τελευταία χρόνια σε ό,τι αφορά τις πυρ-
καγιές.mΤην τελευταία τριετία (2021, 2022, 
2023), οι δασικές πυρκαγιές στη χώρα μας 
έχουν κατακάψει σχεδόν 3.000.000 στρέμ-

ματα. Αυτό δεν μπορούμε να το αντέξουμε. 
Δεν μπορούμε να συνηθίσουμε στην κατα-
στροφή, να εθιστούμε στο χάος και να πε-
ριμένουμε την επόμενη πυρκαγιά που θα 
κάψει τα δικά σπίτια, τις περιουσίες μας, το 
περιβάλλον που ζούμε. Ούτε μπορούμε να 
συνηθίζουμε τις δικαιολογίες. Κάποτε ήταν 
ο «στρατηγός άνεμος», μετά οι «πυροστρό-
βιλοι», αργότερα οι χαοτικές κηλιδώσεις 
(δηλαδή οι σπίθες που ταξιδεύουν με τον 
ισχυρό άνεμο). Και βεβαίως πάντα, ανεξαρ-
τήτου κυβέρνησης, υπουργού, πολιτικής 
προστασίας, περιφερειάρχη, δημάρχων, η 
κλιματική κρίση είναι η πιο εύκολη αιτιολό-
γηση της καταστροφής. Όχι, δεν μπορούμε 
να συμφιλιωθούμε με το χάος. Αν το κάνου-
με αυτό, τότε απλά παραδινόμαστε στην 
ανικανότητα κάποιων που δεν μπορούν να 
κάνουν τη δουλειά τους. Οποιοι, όμως, δεν 
μπορούν να κάνουν τη δουλειά τους πρέπει 
να πάνε σπίτι τους. Τώρα, όχι αργότερα. Και 
να έρθουν άνθρωποι που θα φτιάξουν ένα 
εθνικό σχέδιο αντιμετώπισης των φυσικών 
καταστροφών. Που θα το υλοποιήσουν άμε-
σα, με κοινοτικά και κρατικά κονδύλια. Που 
θα στοχεύουν πράγματι στην πρόληψη, που 
θα σβήνουν τη φωτιά από την πρώτη στιγ-
μή. Με drones, με ψηφιακή αποτύπωση 
όλης της χώρας ώστε κάθε φλόγα να εντο-
πίζεται από το πρώτο λεπτό και οι πυροσβέ-
στες να σπεύδουν. Και βεβαίως με ακόμη 
περισσότερη χορήγηση κονδυλίων για αγο-
ρά εναέριων μέσων, αλλά και για ενίσχυση 
των ηρωικών πυροσβεστών με κάθε τρόπο. 
Χωρίς κομματικές παρωπίδες, αλλά προ-
τάσσοντας το εθνικό συμφέρον πρέπει εδώ 
και τώρα η κυβέρνηση να βρει λύσεις. Και 
γιατί όχι; Μετά από τέτοια καταστροφή μια 
σύσκεψη των πολιτικών αρχηγών και μια 
ομόφωνη απόφαση για την Πολιτική Προ-
στασία, θα ήταν ιδανική εξέλιξη. Δυστυχώς 
είμαι απόλυτα απαισιόδοξος ότι όλα τα πα-
ραπάνω μπορούν να υλοποιηθούν…

Κάποιος πρέπει να πληρώσει για τη μεγάλη καταστροφή και το φιάσκο της Πολιτικής Προστασίας – Αρθρο παρέμβαση
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Η πλαστική καρέκλα στην οποία καθόταν ξε-
κόλλησε και ο 19χρονος έπεσε με φόρα από 
το παιχνίδι - Τι αποκαλύπτει η δήμαρχος 
της περιοχής και τι λένε ο πατέρας, ο αδερ-
φός και η γιαγιά του παιδιού Χαλκιδική: 
Ξεσπούν οι συγγενείς του 19χρονου, χωρίς 
άδεια τα μηχανήματα του λούνα παρκ Σο-
καρισμένοι είναι όλοι στο Πευκοχώρι Χαλκι-
δικής από τον τραγικό θάνατο ενός 19χρο-
νου σε λούνα παρκ με τους συγγενείς να 
αναζητούν ευθύνες. Ο άτυχος νεαρός παρα-
θέριζε με τη μητέρα και τα δύο του αδέρφια 
στην Χαλκιδική και ανέβηκε σε παιχνίδι με 
περιστρεφόμενες καρέκλες χωρίς να ξέρει 
τι τον περιμένει. Ο 19χρονος σύμφωνα με 
τα αποτελέσμα της ιατροδικαστικής εξέτα-
σης πέθανε ακαριαία από την πτώση. Να 
σημειωθεί ότι η κηδεία του 19χρονου θα 
γίνει αύριο στις 11.00 στη Βέροια, όπως 
αναφέρει το thesstoday.gr. Η πλαστική κα-
ρέκλα στην οποία καθόταν ξεκόλλησε και 
ο 19χρονος έπεσε με φόρα από το παιχνί-
δι, όπως δήλωσε σοκαρισμένος ο αδερφός 
του, που βρισκόταν εκείνη τη στιγμή στη δι-
πλανή θέση και είδε την τραγωδία να εκτυ-
λίσσεται μπροστά στα μάτια του. Ο 19χρο-
νος τραυματίστηκε θανάσιμα στον αυχένα 
και το κεφάλι. Ο ιδιοκτήτης του λούνα παρκ 
συνελήφθη αμέσως και αναμένεται να απο-
λογηθεί σε Εισαγγελέα, ενώ ο χειριστής του 
μηχανήματος -που φέρεται να είπε στα παι-
διά «θα το πάω τέρμα»- έφυγε αμέσως από 
το σημείο και αναζητείτο από τις Αρχές στο 
πλαίσιο του αυτοφώρου μέχρι το μεσημέρι 
της Τρίτης, ωστόσο τελικά παρουσιάστηκε 
αυτοβούλως στο Α.Τ Κιλκίς και μεταφέρεται 
στης Κασσάνδρας. Διεξάγεται προκαταρκτι-
κή έρευνα από το ΑΤ Κασσάνδρας. Θα πραγ-
ματοποιηθεί πραγματογνωμοσύνη για να 
εξακριβωθούν τα ακριβή αίτια του δυστυ-
χήματος, ενώ το σημείο παραμένει αποκλει-
σμένο από τους αστυνομικούς. Παράνομο 

το λούνα παρκ Εν τω μεταξύ, στην αποκά-
λυψη ότι δεν δίνεται άδεια λειτουργίας για 
τα λούνα παρκ από τον δήμο, προχώρησε η 
δήμαρχος Κασσάνδρας, Αναστασία Χαλκιά, 
μετά το τραγικό δυστύχημα με θύμα τον 
19χρονο που σκοτώθηκε σε ένα παιχνίδι 
το οποίο έσπασε.  Ειδικότερα, η δήμαρχος 
μιλώντας στο protothema.gr υπογράμμισε 
ότι το λούνα παρκ είχε ανοίξει παράνομα 
φέτος. «Το συγκεκριμένο λούνα παρκ είχε 
ανοίξει παράνομα φέτος. Μέχρι πέρυσι 
έκανε γνωστοποίηση ενώ φέτος δεν έκανε 
καμία γνωστοποίηση και για αυτό ο δήμος 
είχε ξεκινήσει τη διαδικασία των κυρώσεων. 
Είμαι σοκαρισμένη από το θάνατο του παι-
διού, ήταν ένας φρικτός θάνατος και θέλω 
να εκφράσω τα θερμά μου συλληπητήρια 
στην οικογένειά του» συμπλήρωσε. Μιλώ-
ντας, ακόμη, στο Πρώτο Πρόγραμμα 91,6 
και 105,8, η κ.Χαλκιά τόνισε τα εξής για το 
λούνα παρκ: «Πρέπει να έχει πιστοποιημέ-
να και αδειοδοτημένα τα μηχανήματά του 
από το υπουργείο Ανάπτυξης». Επισήμανε 
ωστόσο ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση η 
γνωστοποίηση αυτή δεν είχε γίνει και ο δή-
μος είχε ήδη προβεί στη διαδικασία επιβο-
λής χρηματικού προστίμου. «Το υπουργείο 
Ανάπτυξης ελέγχει τις πιστοποιήσεις. Απ’ 
εκει παίρνουν άδειες τα μηχανήματα. Ο δή-
μος πού να ξέρει αν το μηχάνημα είναι καλό 
ή όχι, αν έχει τις προδιαγραφές που πρέπει; 
Παίρνουν πιστοποιήσεις ISO, Haccp, υπάρ-
χουν κάποιες διαδικασίες. O Δήμος απλά 
βλέπει αν έχει ανέβει η γνωστοποίηση. Η 
συγκεκριμένη γνωστοποίηση δεν έχει ανέ-
βει, οπότε ήμασταν σε διαδικασία κυρώ-
σεων χρηματικών. Είναι μια ΚΥΑ του 22, η 
οποία λέει ακριβώς τι αρμοδιότητες έχει 
ο εκάστοτε δήμος» είπε χαρακτηριστικά. 
Εφόσον μπουν τα πρόστιμα, συμπλήρωσε η 
κ. Χαλκιά, μετά προβλέπεται να κληθεί για 
εξηγήσεις ο επιχειρηματίας και ακολουθεί 

η σφράγιση του χώρου. «Το θέμα είναι ότι 
αυτά πρέπει να είναι πιστοποιημένα. Ο δή-
μος τι μηχανισμό πρέπει να έχει για να ελέγ-
ξει αν αυτά τα μηχανήματα ήταν πιστοποι-
ημένα; Το υπουργείο Ανάπτυξης ελέγχει αν 
πληρούνται οι προδιαγραφές της ΚΥΑ» επα-
νέλαβε. Στον συγκεκριμένο δήμο, σημείωσε 
η κ. Χαλκιά, τις τελευταίες ημέρες έχουν 
σημειωθεί τρία διαδοχικά συμβάντα, με το 
κοριτσάκι που έχασε τη ζωή του σε πισίνα 
κατασκήνωσης, την συμπλοκή στο παραλι-
ακό μαγαζί και τώρα τον θάνατο του 19χρο-
νου.  Καταλήγοντας, η κ. Χαλκιά τόνισε: «Θα 
μιλήσω όχι σαν δήμαρχος, αλλά σαν μάνα. 
Έκλεισε ένα σπίτι, έχασε το παιδί της σήμε-
ρα μια τραγική οικογένεια που θέλω να τους 
λυπηθώ μέσα από τα βάθη της καρδιάς μου. 
Έχασαν το παιδί τους. Αυτό είναι το κακό. 
Ότι πρέπει να είμαστε στην πρόληψη και 
όχι στην καταστολή». Βρείτε τους ενόχους 
γιατί θα τους βρω εγώ, λέει ο πατέρας του 
19χρονου νO πατέρας του 19χρονου που 
δεν ήταν μπροστά στο δυστύχημα μίλησε 
συγκλονισμένος στο protothema.gr και δή-
λωσε: «Γλίτωσε το δεύτερο παιδί μου, κατα-
λάθος. Δεν μπορώ να το πιστέψω ότι έχασα 
τον γιο μου άδικα. Ψάξτε να βρείτε τον Δή-
μαρχο που έδινε άδειες σε αυτά τα σάπια 
μηχανήματα, τα κακής ποιότητας και διαλυ-
μένα μηχανήματα. Είναι έγκλημα αυτό που 
έγινε σήμερα. Βρείτε τους γιατί θα τους 
βρω εγώ!» Τι δήλωσε ο 16χρονος αδερφός 
του άτυχου 19χρονου Παράλληλα, δραμα-
τικές είναι και οι δηλώσεις του αδερφού 

Χαλκιδική: Ξεσπούν οι συγγενείς του 19χρονου, χωρίς άδεια τα μηχανήματα του λούνα παρκ -
Παραδόθηκε ο χειριστής του παιχνιδιού 
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του άτυχου 19 χρονου που μίλησε στην στο 
photothema.gr και περιγράφει τις εφιαλτι-
κές στιγμές που έζησε μαζί με τον αδερφό 
του στο λούνα παρκ. Μητέρα κι αδερφός εί-
δαν το θύμα να πετάγεται στον αέρα και να 
σκοτώνεται μπροστά στα μάτια τους. «Ανε-
βήκαμε πάνω στο παιχνίδι μαζί με τον αδερ-
φό μου . Λίγο πριν ξεκινήσουμε ,αυτός που 
θα το οδηγούσε , μας άλλαξε θέσεις και τον 
ακούσαμε να μας λέει : « Θα το πάω τέρμα, 
θα το πάω δυνατά…». Στην αρχή το πήγαι-
νε σταθερά, μετά όμως άρχισε να πηγαίνει 
πολύ γρήγορα. Καθόμουν στο ίδιο κάθισμα 
με τον αδερφό μου και ξαφνικά βλέπω το 
κάθισμα να ξεκολάει. Κοιτάζω τον αδερφό 
μου και του λέω: « Γιάννη , το κάθισμα ξεκο-
λάει». Με κοίταζε στα μάτια, δεν πρόλαβε 
να πει κουβέντα και βλέπω τον αδερφό μου 
να εξαφανίζεται. Πετάχτηκε στον αέρα από 
τη μεγάλη ταχύτητα που πήγαινε το παιχνί-
δι και σκοτώθηκε. Κάτω ήταν η μητέρα μου 
με τον άλλον αδερφό μου και ούρλιαζαν.
Είδαν τον αδερφό μου να σκοτώνεται. Αυ-

τός που οδηγούσε το παιχνίδι κατάφερε να 
ξεφύγει ενώ το παιχνίδι ήταν ακόμα εν κινή-
σει κι εγώ κρατιόμουν από ένα σίδερο για 
να σωθώ. Άλλοι το σταμάτησαν το μηχάνη-
μα, το καταλαβαίνετε; Θα σκοτωνόμουν κι 
εγώ αν δεν έβρισκα τη δύναμη να κρατηθώ 
γερά. Νομίζω ότι βλέπω έναν εφιάλτη, δεν 
μπορώ να συνέλθω…» είπε κλαίγοντας στο 
protothema.gr ο αδερφός του θύματος. Ο 
πρόεδρος της κοινότητας Πευκοχωρίου, 
Γιώργος Τσιρκούδης δήλωσε μιλώντας στο 
protothema.gr ότι δε γνωρίζει ποιος είναι 
αρμόδιος για το λούνα παρκ. «Είμαστε σο-
καρισμένοι από το συμβάν. Το λούνα παρκ 
είναι εγκατεστημένο στο σημείο πάνω από 
είκοσι χρόνια. Δεν είχε ακουστεί ποτέ ξανά 
στο παρελθόν κάποιο άσχημο περιστατικό 
όπως το σημερινό που μας έχει λυγίσει. Τον 
ιδιοκτήτη τον γνωρίζω, είναι οικογενειάρ-
χης, δεν ξέρω τι συνέβη και καταλήξαμε σε 
αυτή την τραγωδία…». Διεξάγεται προκα-
ταρκτική έρευνα από το ΑΤ Κασσανδρείας. 
Θα πραγματοποιηθεί πραγματογνωμοσύνη 

για να εξακριβωθούν τα ακριβή αίτια του 
δυστυχήματος, ενώ το σημείο παραμένει 
αποκλεισμένο από τους αστυνομικούς. Συ-
γκλονισμένη και η γιαγιά του 19χρονου Η 
γιαγιά του 19χρονου θύματος μιλάει επί-
σης στο protothema.gr και συγκλονίζει: «Εί-
ναι άδικο αυτό που συνέβη στην οικογένειά 
μας, είναι άδικο. Χάθηκε το παιδί μας άδικα. 
Ο γιος μου, ο πατέρας του παιδιού μέχρι να 
φτάσει στη Χαλκιδική από την Αθήνα οδη-
γώντας όλο το βράδυ , έκλαιγε πάνω στο τι-
μόνι δεν μπορούσε να πιστέψει ότι πέθανε 
το παιδί του. Ο αδερφός του που καθόντου-
σαν μαζί στο ίδιο κάθισμα, προσπάθησε το 
παιδί να κρατήσει τον αδέρφό του από τη 
μπλούζα αλλά σκίστηκε η μπλούζα και έπε-
σε. Τι τραύματα θα έχει αυτό το παιδί, πόση 
ψυχολογική υποστήριξη θα χρειαστεί για να 
ξεπεράσει το σοκ. Σε λίγες μέρες , ο Γιάννης 
μας θα πήγαινε σε σχολή αεροπορίας, του 
είχαν ετοιμάσει και στολή αλλά η μοίρα μας 
τσάκισε όλους» λέει η γιαγιά του θύματος.

Αλεξανδρούπολη: Για ανθρωποκτονία ο 18χρονος πορτιέρης μετά 
τον θάνατο του πολύτεκνου που ξυλοκόπησε σε κλαμπ
Μένει να αποφασίσουν εισαγγελέας και 
ανακριτής αν θα θεωρήσουν ότι υπήρξε 
πρόθεση, που σημαίνει ότι πιθανότατα θα 
προφυλακιστεί. Αλλάζει το κατηγορητήριο 
για τον 18χρονο πορτιέρη του νυχτερινού 
κλαμπ στις Φέρες του Έβρου, μετά τον θά-
νατο του 42χρονου πατέρα τεσσάρων παι-
διών τον οποίο πέταξε με μια λαβή γνώ-
στη πολεμικών τεχνών έξω από το μαγαζί 
παρεμβαίνοντας σε καυγά, με αποτέλεσμα 
να τραυματιστεί στο κεφάλι και να υποκύ-
ψει. Πλέον, ο νεαρός θα βρεθεί αντιμέτω-
πος με την κατηγορία της ανθρωποκτονίας 
και μένει να αποφασίσουν εισαγγελέας και 
ανακριτής αν θα θεωρήσουν ότι υπήρξε 
πρόθεση, που σημαίνει ότι πιθανότατα θα 
προφυλακιστεί. Αρχικά, ο νεαρός κατηγορή-
θηκε για βαριά σκοπούμενη σωματική βλά-
βη και είχε αφεθεί ελεύθερος με τους περι-
οριστικούς όρους της εγγύησης 1.000 ευρώ, 
της απαγόρευσης εξόδου από την χώρα και 
της παρουσίας στο αστυνομικό τμήμα Αλε-
ξανδρούπολης, λόγω μετεφηβικής ηλικίας 
και επειδή δεν είχε απασχολήσει στο πα-
ρελθόν τις αρχές. Το τραγικό περιστατικό 
συνέβη το βράδυ του Δεκαπενταύγουστου, 
κατά την διάρκεια διασκέδασης στο νυ-
χτερινό κέντρο, όταν ο άτυχος πολύτεκνος 

έσπασε κατά λάθος ένα ποτήρι, αλλά τα 
γυαλιά τραυμάτισαν ελαφρά στο πόδι μια 
κοπέλα που έσπευσε να ενημερώσει τον 
πατέρα της, ο οποίος διασκέδαζε στο ίδιο 
μαγαζί. Εκείνος ζήτησε εξηγήσεις από τον 
42χρονο και ξέσπασε έντονος καβγάς που 
συνεχίστηκε έξω από το νυχτερινό κέντρο, 
με την παρέμβαση του 18χρονου πορτιέρη. 
Ο νεαρός κυριολεκτικά πέταξε στον αέρα 
τον 42χρονο, ο οποίος έπεσε με το κεφά-
λι στο έδαφος και έχασε τις αισθήσεις του 
έχοντας υποστεί βαριά κρανιοεγκεφαλική 
κάκωση. Αμέσως, διακομίστηκε με ασθενο-
φόρο στο Πανεπιστημιακό Γενικό νοσοκο-
μείο Αλεξανδρούπολης, όπου υποβλήθηκε 
σε νευροχειρουργικές επεμβάσεις στο κε-
φάλι αλλά εξ αρχής οι γιατροί ήταν απαισι-
όδοξοι για την πορεία της κατάστασής του. 
Πράγματι, μετά από 
πέντε ημέρες νοση-
λείας στην Μονάδα 
Εντατικής Θεραπεί-
ας, ο άτυχος άνδρας 
έχασε τη μάχη που 
έδινε για να κρατηθεί 
στη ζωή. ΚλείσιμοΟ 
πατέρας της νεαρής 
που τραυματίστηκε 

ελαφρά από το ποτήρι που είχε σπάσει ο 
42χρονος, είχε συλληφθεί από τους αστυ-
νομικούς της Ασφάλειας με την κατηγορίας 
της επικίνδυνης σωματικής βλάβης, αλλά 
η έρευνα για το περιστατικό έδειξε ότι δεν 
είχε ανάμιξη στον τραυματισμό του πολύ-
τεκνου κι έτσι αφέθηκε ελεύθερος χωρίς 
κανέναν περιοριστικό όρο.
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Πειθαρχική δίωξη κατά της δημάρχου Κασσάνδρας για το λούνα παρκ ζητά το υπουργείο Εσωτερικών

Η δημοτική αρχή ελέγχεται διότι επέτρεπε τη 
λειτουργία του λούνα παρκ χωρίς άδεια αλλά 
και γιατί δεν είχε επιβάλει τα σχετικά πρό-
στιμα για παραβίαση της νομοθεσίας - Για 
ανθρωποκτονία από αμέλεια κατηγορείται ο 
21χρονος χειριστής του παιχνιδιού Την πει-
θαρχική δίωξη της δημάρχου Κασσάνδρας, 
Αναστασίας Χαλκιά, ζητά ο υπουργός Θεόδω-
ρος Λιβάνιος μετά την ανύποπτη τραγωδία 
με τον θάνατο ενός 19χρονου, ο οποίος εκ-
σφενδονίστηκε από το καρεκλάκι παιχνιδιού, 
μπροστά στα μάτια της μητέρας του και των 
αδερφών του. Σύμφωνα με το άρθρο 110 του 
ν. 4442/2016 μοναδική αρμόδια Αρχή για 
την εφαρμογή του νομικού πλαισίου σχετι-
κά με τη χορήγηση των αδειών και τον έλεγ-
χο της τήρησης των απαιτήσεων λειτουργίας 
των λούνα παρκ είναι ο Δήμος στη χωρική 
αρμοδιότητα του οποίου ασκείται η δραστη-
ριότητα, και στη συγκεκριμένη περίπτωση ο 
Δήμος Κασσάνδρας. Η επιβολή της διακοπής 
λειτουργίας και των προστίμων για παράβα-
ση της σχετικής νομοθεσίας, επίσης γίνεται με 
απόφαση του αρμοδίου οργάνου του οικεί-
ου δήμου, στη συγκεκριμένη περίπτωση του 
Δήμου Κασσάνδρας». Επομένως, η δήμαρ-
χος Κασσάνδρας ελέγχεται, γιατί επέτρεπε τη 
λειτουργία του λούνα παρκ χωρίς άδεια και 
γιατί δεν είχε επιβάλει τα σχετικά πρόστιμα 
για παραβίαση της νομοθεσίας. Η ανακοίνω-
ση του υπουργείου Ανάπτυξης Προηγήθηκε 
η ανακοίνωση του υπουργείου Ανάπτυξης, 
στην οποία επέρριψε στον Δήμο Κασσανδρεί-
ας την ευθύνη για το λούνα παρκ που σκοτώ-

θηκε ο 19χρονος και το οποίο λειτουργούσε 
χωρίς άδεια για τα παιχνίδια το υπουργείο 
Ανάπτυξης με ανακοίνωσή τους. Συγκεκριμέ-
να, έπειτα από τις δηλώσεις της Δημάρχου 
η οποία ισχυρίστηκε πως ο Δήμος δεν φέρει 
καμία ευθύνη, το ΥΠΑΝ εξέδωσε ανακοίνωση 
στην οποία τονίζει:  «Σχετικά με τις δηλώσεις 
της δημάρχου Κασσάνδρας που αφορούν στο 
δυστύχημα που έλαβε χώρα την 19/08/2024 
σε λούνα-παρκ αναφέρονται τα ακόλουθα: 
Σύμφωνα με το άρθρο 110 του ν. 4442/2016 
μοναδική αρμόδια Αρχή για την εφαρμογή 
του νομικού πλαισίου σχετικά με τη χορήγη-
ση των αδειών και τον έλεγχο της τήρησης 
των απαιτήσεων λειτουργίας των λούνα-παρκ 
είναι ο Δήμος στη χωρική αρμοδιότητα του 
οποίου ασκείται η δραστηριότητα, και στη συ-
γκεκριμένη περίπτωση ο Δήμος Κασσάνδρας. 
Η επιβολή της διακοπής λειτουργίας και των 
προστίμων για παράβαση της σχετικής νομο-
θεσίας επίσης γίνεται με απόφαση του αρμο-
δίου οργάνου του οικείου δήμου, στη συγκε-
κριμένη περίπτωση του Δήμου Κασσάνδρας». 
Χαλκιδική: Για ανθρωποκτονία από αμέλεια 
κατηγορείται ο χειριστής του παιχνιδιού του 
λούνα παρκ Δικογραφία για ανθρωποκτο-
νία από αμέλεια σχηματίστηκε σε βάρος του 
21χρονου χειριστή του παιχνιδιού του λούνα 
παρκ στο Πευκοχώρι Χαλκιδικής, μέρος του 
οποίου έσπασε, με αποτέλεσμα χάσει τη ζωή 
του 19χρονος. Ο 21χρονος χειριστής του παι-
χνιδιού (περιστρεφόμενα καθίσματα) έφυγε 
από τον τόπο του δυστυχήματος και νωρίτερα 
σήμερα παρουσιάστηκε στο αστυνομικό τμή-
μα Κιλκίς. Στη συνέχεια οδηγήθηκε στο αστυ-
νομικό τμήμα Κασσάνδρας, το οποίο διενεργεί 
την προανάκριση, Χωρίς άδεια εγκαταστάσεις 
και παιχνίδια Σύμφωνα με τη δήμαρχο Κασ-
σανδρείας που μίλησε στο Ράδιο Θεσσαλονί-
κη, το λούνα παρκ ήταν σε ιδιωτικό χώρο και 
φέτος δεν είχε κάνει γνωστοποίηση, η διαδι-
κασία που ακολουθείται δηλαδή για την ανα-
νέωση της άδειας. Όπως είπε η κ. Αναστασία 
Χαλκιά ο δήμος ήταν ήδη – πριν την τραγωδία 
– στη διαδικασία για την υποβολή κυρώσεων. 
«Άδεια έπρεπε να είχαν τα μηχανήματα. Αυτό 
δεν το κάνει ο δήμος, όπως λέει η ΚΥΑ αλλά 
το υπουργείο Ανάπτυξης» δήλωσε.«Το θέμα 
είναι ότι έρχονται και στήνουν μηχανήματα… 
γιατί δεν ήταν αδειοδοτημένα;» ανέφερε χα-
ρακτηριστικά. Για τα άλλα δύο λούνα παρκ 
στην περιοχή είπε ότι έχουν κάνει τη γνωστο-
ποίηση. Ο 58χρονος ιδιοκτήτης του λούνα 
παρκ συνελήφθη από τους αστυνομικούς, 

ενώ διεξάγεται προκαταρκτική έρευνα από 
το ΑΤ Κασσανδρείας και θα πραγματοποιηθεί 
πραγματογνωμοσύνη για να εξακριβωθούν 
τα ακριβή αίτια του δυστυχήματος. Ακαριαί-
ος ο θάνατος του 19χρονου Υπενθυμίζεται ότι 
σύμφωνα με τα αποτελέσματα της ιατροδικα-
στικής εξέτασης ο θάνατος του 19χρονου που 
έπεσε από μύλο με περιστρεφόμενες καρέ-
κλες ήταν ακαριαίος. Σημειώνεται ότι η κηδεία 
του θα γίνει αύριο στις 11.00 στη Βέροια.  Πως 
έγινε το τραγικό συμβάν Συγκλονίζουν οι λε-
πτομέρειες της τραγωδίας σε λούνα παρκ στο 
Πευκοχώρι Χαλκιδικής με θύμα έναν 19χρονο 
από τη Βέροια. Το τραγικό συμβάν σημειώθη-
κε το βράδυ της Δευτέρας. Ο νεαρός έχασε τη 
ζωή του μπροστά στα μάτια της μητέρας και 
του αδερφού του όταν το παιχνίδι στο οποίο 
είχε ανέβει  έσπασε, με αποτέλεσμα να τραυ-
ματιστεί θανάσιμα. Πριν από λίγη ώρα μάλι-
στα, παραδόθηκε στο Α.Τ. Κιλκίς ο χειριστής 
του παιχνιδιού που αναζητούνταν καθώς 
μετά το δυστύχημα είχε τραπεί σε φυγή. Σύμ-
φωνα με τη δήμαρχο Κασσάνδρας που μίλησε 
στο Ράδιο Θεσσαλονίκη, το λούνα παρκ ήταν 
σε ιδιωτικό χώρο και φέτος δεν είχε κάνει γνω-
στοποίηση, η διαδικασία που ακολουθείται 
δηλαδή για την ανανέωση της άδειας. Όπως 
είπε η κ. Αναστασία Χαλκιά ο δήμος ήταν ήδη 
– πριν την τραγωδία – στη διαδικασία για την 
υποβολή κυρώσεων. «Άδεια έπρεπε να είχαν 
τα μηχανήματα. Αυτό δεν το κάνει ο δήμος, 
όπως λέει η ΚΥΑ αλλά το υπουργείο Ανάπτυ-
ξης» δήλωσε. «Το θέμα είναι ότι έρχονται και 
στήνουν μηχανήματα… γιατί δεν ήταν αδειο-
δοτημένα;» ανέφερε χαρακτηριστικά. Για τα 
άλλα δύο λουνα παρκ στην περιοχή είπε ότι 
έχουν κάνει τη γνωστοποίηση. Ο 58χρονος 
ιδιοκτήτης του λούνα παρκ συνελήφθη από 
τους αστυνομικούς, ενώ διεξάγεται προκα-
ταρκτική έρευνα από το ΑΤ Κασσανδρείας 
και θα πραγματοποιηθεί πραγματογνωμοσύ-
νη για να εξακριβωθούν τα ακριβή αίτια του 
δυστυχήματος. Ο 19χρονος που σκοτώθηκε 
έπειτα από πτώση από περιστρεφόμενες κα-
ρέκλες σε λούνα παρκ Συγκλονίζει η περιγρα-
φή του αδερφού του 19χρονου: «Ο χειριστής 
μας είπε ότι θα το πάει δυνατά» Τα λόγια του 
αδερφού που είδε τον 19χρονο να χάνεται σε 
μια στιγμή συγκλονίζουν: «Πήγαμε στο λούνα 
παρκ και καθίσαμε σε κάποιες θέσεις. Ο υπεύ-
θυνος μας άλλαξε θέσεις. Πριν ξεκινήσει το 
παιχνίδι μας είπε ότι θα το πάει δυνατά. Στην 
αρχή χαλαρά και μετά γρήγορα. 
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Αθηνά Λινού: Ο Κασσελάκης αρνήθηκε ότι ζήτησε ανεξάρτητη έρευνα για τις σε βάρος μου καταγγελίες
Η Αθηνά Λινού απάντησε στα χθεσινά δημο-
σιεύματα που ανέφεραν ότι ο πρόεδρος του 
ΣΥΡΙΖΑ ζήτησε να διεξαχθεί ανεξάρτητη έρευ-
να σχετικά με τις εις βάρος της καταγγελίες 
που έχουν να κάνουν με επιχορηγήσεις του 
ινστιτούτου Prolepsis που ανήκει στην ίδια. Ο 
Παύλος Πολάκης εδώ και μέρες αφήνει υπο-
νοούμενα για αδιαφάνεια στα χρήματα που 
λαμβάνει το Ινστιτούτο, ενώ χθεσινοβραδινά 
δημοσιεύματα ανέφεραν πως ο Στέφανος 
Κασσελάκης επικοινώνησε με την βουλευτή, 
που βρίσκεται στις ΗΠΑ, και την ενημέρωσε 
για την εν λόγω έρευνα.  Η ανάρτηση της κυρί-
ας Λινού όμως, αναφέρει ότι σε συνομιλία της 
με τον πρόεδρο του ΣΥΡΙΖΑ, εκείνος της αρνή-
θηκε κατηγορηματικά την ύπαρξη απόφασης 
για ανεξάρτητη έρευνα εις βάρος. «Προσωπι-
κά δεν θα είχα καμία αντίρρηση να πραγμα-
τοποιηθεί άμεσα. Το Ινστιτούτο Prolepsis και 
όλα του τα προγράμματα, ούτως ή άλλως, 
ελέγχονται από ορκωτούς λογιστές, διεθνείς 
ελεγκτικούς οργανισμούς, και από κρατικούς 
φορείς. Για κάθε πρόγραμμα, υποβάλλονται 
εκθέσεις πεπραγμένων μαζί με οικονομικούς 

απολογισμούς προς κάθε ενδιαφερόμενο, οι 
οποίοι τα αξιολογούν όχι μόνο ως προς τη 
νομιμότητά τους και τη χρηστή διαχείριση 
των κονδυλίων, αλλά και ως προς την απο-
τελεσματικότητά τους. Δεν έχω την παραμι-
κρή αμφιβολία ότι οποιοσδήποτε επιπλέον 
έλεγχος θα επιβεβαιώσει ότι το έργο αυτό 
ήταν πάντα και νόμιμο, και ηθικό, και αποτε-
λεσματικό» αναφέρει μεταξύ άλλων η Αθη-
νά Λινου. H ανάρτηση της Αθηνάς Λινού Με 
ενημέρωσαν ότι η συνεχιζόμενη ψευδολογία 
από συγκεκριμένο κέντρο περιέλαβε χθες δή-
θεν απόφαση του Προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ να 
ζητήσει από ανεξάρτητη εταιρεία να ελέγξει 
τις σε βάρος μου καταγγελίες. Παρόλο που 
ο Πρόεδρος, κ. Κασσελάκης, σε επικοινωνία 
που είχαμε, αρνήθηκε κατηγορηματικά την 
ύπαρξη τέτοιας απόφασης, προσωπικά δεν 
θα είχα καμία αντίρρηση να πραγματοποιη-
θεί άμεσα. Το Ινστιτούτο Prolepsis και όλα του 
τα προγράμματα, ούτως ή άλλως, ελέγχονται 
από ορκωτούς λογιστές, διεθνείς ελεγκτικούς 
οργανισμούς, και από κρατικούς φορείς. Για 
κάθε πρόγραμμα, υποβάλλονται εκθέσεις 

πεπραγμένων μαζί με οικονομικούς απολογι-
σμούς προς κάθε ενδιαφερόμενο, οι οποίοι τα 
αξιολογούν όχι μόνο ως προς τη νομιμότητά 
τους και τη χρηστή διαχείριση των κονδυλίων, 
αλλά και ως προς την αποτελεσματικότητά 
τους. Δεν έχω την παραμικρή αμφιβολία ότι 
οποιοσδήποτε επιπλέον έλεγχος θα επιβεβαι-
ώσει ότι το έργο αυτό ήταν πάντα και νόμιμο, 
και ηθικό, και αποτελεσματικό. Οι μεταμεσο-
νύχτιες αναδημοσιεύσεις προσποιούνται ότι 
θέτουν σοβαρά ερωτήματα. Δεν αναζητούν 
όμως ειλικρινά τις εύκολα προσβάσιμες απα-
ντήσεις, οι οποίες προκύπτουν από δημόσια 
στοιχεία που παραμένουν στη διάθεση όλων 
και είναι πλήρως διαφανή. Αδικούν το έργο 
μιας ομάδας 30 επιστημόνων και εκατοντά-
δων εθελοντών και αποσκοπούν μονάχα σε 
μικροκομματικές φιλοδοξίες. Οι παράπλευ-
ρες όμως απώλειες αυτών των φασιστικών 
συμπεριφορών («ρίξε λάσπη και κάτι θα μεί-
νει») είναι η ελλιπής συζήτηση και ανεπαρκής 
αντιμετώπιση των ανισοτήτων στη χώρα μας, 
καθώς και η απουσία οποιασδήποτε σοβαρής 
και ουσιώδους αντιπολίτευσης.

Ισορροπία τρόμου σε 2 ομάδες μπράβων που ελέγχουν την νύχτα! Οι κληρονόμοι του Βαγγέλη Ζαμπούνη που κρατούν τα ηνία και ο 
παράλληλος στρατός σκληρού αρχινονού που μπαίνει σε νέα αδιάβατα ναρκοπέδια της Greek Mafia.
Η συμφωνία έχει γίνει αλλά τα μάτια στην 
πλάτη τα έχουν όλοι ανοιχτά. Εάν η ανατί-
ναξη της μάντρας μεταχειρισμένων αυτο-
κινήτων «Auto Firma» στην Νέα Ερυθραία 
που έγινε πριν λίγες μέρες, δεν οφείλεται σε 
προσωπικές διενέξεις του ιδιοκτήτη της τότε 
οι ερευνητές της ΕΛΑΣ που υπηρετούν στην 
δίωξη Εκβιαστών, σύμφωνα με όσα είπαν στο 
edolio5 βλέπουν να «... ανοίγει ένα νέο πεδίο 
δράσης για νονούς που έχει ξανά γίνει στο πα-
ρελθόν αλλά εγκαταλείφθηκε γρήγορα». Ένα 
«μήνυμα» που έστειλαν κάποιοι σε αποδέ-
κτες παρόμοιου είδους! Στο παρελθόν πρώ-
ην ισοβίτης που πλέον μένει εδώ και αρκετά 
χρόνια σε νησί και έχει δημιουργήσει οικογέ-
νεια, είχε προσπαθήσει να αποκτήσει «πρω-
τοβουλία» στο πεδίο αυτό με εκβιασμούς 
μαντράδων, αλλά το εγκατέλειψε γρήγορα 
αφού διαπίστωσε ότι ο χώρος του εμπορίου 
μεταχειρισμένων αυτοκίνητων με τον έναν ή 
τον άλλον τρόπο έχει ισχυρές διασυνδέσεις 
με αυτόνομες ομάδες μπράβων και κατά συ-
νέπεια παρέχουν προστασία εάν χρειαστεί.  
Πολύ σύντομα θα φανεί εάν η νέα «επιχεί-
ρηση» είναι προσπάθεια εκφοβισμού προς 
πάσα παρόμοια κατεύθυνση ή προσωπικά 
αντίποινα. Αυτό όμως που έχει αξία για την 

ΕΛΑΣ είναι εάν διατηρηθεί ισορροπία του πα-
ρελθόντος που μπορούσε να κρατάει ο δολο-
φονημένος πλέον Βαγγέλης Ζαμπούνης που 
είχε καταφέρει να κερδίσει τον σεβασμό ακό-
μα και απέναντι στους θανάσιμους εχθρούς 
του. Είναι πλέον ξεκάθαρο πως η εκτέλεση 
του ήταν αντικείμενο της προσπάθειας που 
έκανε όχι απλά να εισχωρήσει στον κόσμο 
των λαθραίων τσιγάρων και καυσίμων αλλά 
να κυριαρχήσει, χωρίς όμως να υπολογίσει 
την διεθνοποίηση προστασίας που έχει αυτό 
το διπλό κύκλωμα.  Ο Ζαμπούνης είχε δεχτεί 
προειδοποιήσεις στο πρόσφατο παρελθόν 
αλλά δεν τις είχε υπολογίσει με την βαρύτη-
τα που έπρεπε.  Η αλήθεια είναι ότι μετά την 
δολοφονία του υπήρξαν φήμες για «μεταγ-
γίσεις» που έγιναν από τον στρατό του προς 
άλλη κατεύθυνση που ελέγχει επίσης σκλη-
ρός αρχινονός με μεγάλη και ισχυρή επιρροή 
σε πολλά «πεδία δράσης» του οργανωμένου 
εγκλήματος. Οι φήμες αυτές όμως, εκτός ελα-
χίστων προσώπων που μετακινήθηκαν, δεν 
επαληθεύτηκαν.  Σε μεγάλα νησιά αυξημέ-
νης τουριστικής περιόδου που ο Ζαμπούνης 
Βαγγέλης είχε κυριαρχία, ακόμη και σήμερα 
τα «δικά του παιδιά» έχουν την επίβλεψη.  
Μεγάλη Αθηναίοι επιχειρηματίες που έχουν 

λόγο στην νυχτερινή διασκέδαση δεν έχουν 
ενοχληθεί από νέες ομάδες μπράβων.  Είναι 
αυτονόητο φυσικά, ότι στις «μεγάλες δου-
λειές» που παίζονται τεράστια χρηματικά 
ποσά τα «παιδιά» του Ζαμπούνη θα πρέπει 
να αναζητήσουν συμμαχίες με παράλληλες 
δράσεις δίπλα στο νέο κυρίαρχο της νύχτας, 
αφού οι ίδιοι δεν γνωρίζουν τις «άκρες» που 
είχε ο δολοφονημένος κρυμμένες στο μυαλό 
του, στα πλοκάμια του κράτους. Να σημειω-
θεί πως η δήθεν δράση του πιο ηχηρού ονό-
ματος της Greek Mafia που βρίσκεται εν ζωή 
και σήμερα διανύει τις τελευταίες εβδομάδες 
των ισοβίων που έχει εκτίσει εντός φυλακής 
δεν έχει καμία σχέση με την πραγματικότητα, 
αφού δεν έχει κανέναν λόγο να εμπλακεί σε 
νέες περιπέτειες λίγο πριν την αποφυλάκιση 
του. Έχει διαπιστωθεί όμως ότι κάποιοι χρη-
σιμοποιούν το όνομα του, όπως είπαν στο 
edolio5 αξιωματικοί της Ασφάλειας προκει-
μένου να αποκτούν δυναμική οι ίδιοι.  Ακόμη 
και δύο πρόσφατες δικογραφίες που αφο-
ρούσαν δράση εγκληματικών οργανώσεων, 
τον ενέπλεξαν ως ηθικό αυτουργό διάφοροι 
πληροφοριοδότες αλλά αποδείχθηκε ότι δεν 
έχει καμία εμπλοκή.  Αυτούσια αναδημοσίευ-
ση από το edolio5.blogspot.com
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Με μαγευτική θέα στη μοναδική Ακρόπο-
λη, την αρχοντική Πλατεία Συντάγματος 
και τη Βουλή, τον καταπράσινο Λόφο του 
Λυκαβηττού ή το Καλλιμάρμαρο Στάδιο, το 
πολυβραβευμένο - 5 αστέρων - Ξενοδοχείο 
Μεγάλη Βρεταννία προσφέρει μια ασύγκρι-
τη προοπτική της μυθικής ιστορίας της Αθή-
νας. Αυτό το ξενοδοχείο-ορόσημο βρίσκε-
ται ακριβώς στην καρδιά της πόλης από το 
1874 και είναι σε κοντινή απόσταση με τα 
πόδια από πολυτελείς εμπορικές περιοχές, 
μουσεία και το επιχειρηματικό κέντρο της 
πόλης. Αποδράστε στο GB Spa και απολαύ-
στε ένα χαρακτηριστικό μασάζ και περιποι-
ήσεις ομορφιάς ή την απόλυτη χαλάρωση 
στο Ατμόλουτρο. Διατηρήστε τη φόρμα σας 
στο Fitness Studio, το οποίο λειτουργεί όλο 
το 24ωρο για τους επισκέπτες του ξενοδο-
χείου μας.

Η ιστορία του ξενοδοχείου 
«Μεγάλη Βρεταννία»

Κυβέρνηση: «Γκάζι» για αποκατάσταση καταστροφών και αντιπλημμυρικά - 
Στοίχημα η διαχείριση δασών και οι καθαρισμοί οικοπέδων

Ηδη συμβασιοποιούνται αναδασώσεις για 
σχεδόν 60.000 στρέμματα που έχουν καεί 
στην Αττική. Η χθεσινή συζήτηση του Κυ-
ριάκου Μητσοτάκη με τους δημάρχους των 
πληγεισών περιοχών από τη μεγάλη πυρ-
καγιά στη Βορειοανατολική Αττική χαρα-
κτηρίζεται από συμμετέχοντες ως «ειλικρι-
νής» και «χρήσιμη». Εντάσεις δεν υπήρξαν, 
παρά το γεγονός ότι όλοι οι συμμετέχοντες 
δήμαρχοι δεν προέρχονται από τη ΝΔ. Μά-
λιστα, μικρές αιχμές, κυρίως για στοιχεία 

της επιχειρησιακής διαχείρισης υπήρξαν 
και από δημάρχους με «γαλάζιες» ανα-
φορές. Στο τέλος, όμως, η κοινή γραμμή 
συμπυκνώνεται σε μια μεγάλη εικόνα: να 
τρέξουν πολύ γρήγορα οι αναδασώσεις και 
τα έργα αποκατάστασης, να γίνουν γρήγο-
ρα αντιδιαβρωτικά έργα για να υπάρξει το 
μικρότερο δυνατό πρόβλημα με τις βρο-
χοπτώσεις του επικείμενου φθινοπώρου, 
αλλά και να υπάρξει ένας πιο ολοκληρω-
μένος σχεδιασμός τόσο για τα περιαστικά 
δάση, όσο και για τον καθαρισμό οικοπέ-
δων, τον οποίο ο πρωθυπουργός χαρακτή-
ρισε ως «συλλογική κατάκτηση». Μετά την 
περαίωση των αυτοψιών και τη χθεσινή 
σύσκεψη με τη συμμετοχή και αρκετών συ-
ναρμόδιων κυβερνητικών στελεχών, για την 
κυβέρνηση το στοίχημα είναι οι γρήγορες 
και ουσιαστικές παρεμβάσεις. Όπως λένε 

Πόσο ικανοποιημένος αισθάνεται πλέον ο Μητσοτάκης; 150 σπίτια κρίθηκαν ακατάλληλα μετά τις φωτιές στην Αττική

Στις 13 Αυγούστου, λίγες ώρες μετά το σβή-
σιμο της μεγάλης φωτιάς που έκαψε τη ΒΑ 
Αττική, ο πρωθυπουργός παρουσιαζόταν 
ικανοποιημένος κατά τη διυπουργική σύ-
σκεψη στο υπουργείο Κλιματικής Κρίσης 
αφενός για τα αντανακλαστικά της Πολιτι-
κής Προστασίας και αφετέρου για το ότι εί-
χαν καταστραφεί λιγότερα από 100 σπίτια. 
Δείτε επίσης: Ικανοποιημένος ο Μητσοτά-
κης από την πυρόσβεση και το γεγονός ότι 
έχουν καεί… λιγότερα από 100 σπίτια «Προ-
σπαθούμε κάθε χρόνο να γίνουμε καλύτε-
ροι, με τις συνθήκες δυστυχώς να γίνονται 
όλο και δυσκολότερες» είπε ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης και εξέφρασε την ικανοποίησή 
του για τον βελτιωμένο συντονισμό μεταξύ 
των συναρμόδιων φορέων και υπηρεσιών, 
κάτι που, όπως πρόσθεσε, αποτελεί κατά-
κτηση για τη λειτουργία του κράτους και 
των δομών του. «Έχουμε πλήρη εμπιστοσύ-
νη σε όσους χειρίζονται την επιχειρησιακή 
δραστηριότητα των εναέριων μέσων» τόνι-

σε, με την ενημέρωση που παρείχαν στους 
διαπιστευμένους συντάκτες συνεργάτες 
του πρωθυπουργού να ολοκληρώνεται με 
την επισήμανση πως λιγότερα από 100 σπί-
τια υπέστησαν ζημιές. Η πρώτη διάψευση
Τη Δευτέρα ήρθε η πρώτη πρωθυπουργική 
διάψευση. Σε ανακοίνωσή του το υπουρ-
γείο Κλιματικής Κρίσης ανέφερε πως σε εν-
νέα Δήμους , διενεργήθηκαν 277 αυτοψίες 
σε κτίρια, εκ των οποίων 242 σε κατοικίες, 
28 σε αποθήκες, 3 σε δημόσια κτίρια και 4 
σε επαγγελματικούς χώρους. «Από αυτές 
τις αυτοψίες έχει προκύψει πως 146 κατοι-
κίες χαρακτηρίζονται ως ακατάλληλες προς 
χρήση και κατεδαφιστέες («κόκκινες») και 
προσωρινά ακατάλληλες προς χρήση που 
απαιτούν επισκευαστικές εργασίες («κίτρι-
νες»), με την κατανομή στις δύο κατηγορί-
ες να είναι 55 και 91 αντίστοιχα. Επίσης, 
96 κατοικίες χαρακτηρίζονται – μετά και 
τη διενέργεια των αυτοψιών – ως κατάλ-
ληλες για χρήση («πράσινες») με κάποιες 
– ενδεχομένως – ελαφριές ζημιές» σημει-
ωνόταν στην ανακοίνωση, η οποία απεί-
χε κατά πολύ απ΄ όσα διέρρεε το Μέγαρο 
Μαξίμου λίγες μέρες νωρίτερα. Το δεύτερο 
«χτύπημα» Με τη σύσκεψη υπό τον πρω-
θυπουργό στο δημαρχείο Πεντέλης να βρί-
σκεται σε εξέλιξη, το υπουργείο του Βασίλη 
Κικίλια έδωσε στη δημοσιότητα τα «μέτρα 
πλαισίου κρατικής αρωγής» για την πυρκα-

γιά που ξέσπασε στην Αττική την 11η Αυ-
γούστου. Από το σχετικό γράφημα αποδει-
κνύεται πως μετά από 312 αυτοψίες, 150 
σπίτια (δεν συνυπολογίζονται οι τέσσερις 
κατεστραμμένες ή ακατάλληλες οικίες στα 
Μέγαρα) στους Δήμους της ΒΑ Αττικής είτε 
κρίθηκαν ακατάλληλα για χρήση (κίτρινα) 
είτε κατεδαφιστέα (κόκκινα), αποδεικνύο-
ντας ότι ο κ. Μητσοτάκης ψευδόταν συνει-
δητά στις 13/8 ή έγινε δέκτης λανθασμένων 
στοιχείων από υφισταμένους του, κάτι που, 
επίσης, σημαίνει πως αδυνατεί να τοποθε-
τήσει κατάλληλους ανθρώπους σε κρίσιμα 
πόστα.
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Η ΕΛΑΣ άφησε τους χούλιγκανς να φύγουν σαν… κύριοι
Τους κατάσχεσαν τα ρόπαλα αλλά δεν παρέ-
πεμψαν ούτε έναν στον εισαγγελέα - Προη-
γήθηκε «ραντεβού» για οπαδική συνάντηση 
στη Θεσσαλονίκη που απετράπη Σύμφωνα με 
αποκλειστικές πληροφορίες της «Ζούγκλας», 
περίπου τριάντα άτομα, κάποια από τα οποία 
φορούσαν μπλούζες που παραπέμπουν στις 
ομάδες της πόλης, είχαν κανονίσει ένα απο τα 
γνωστά «ραντεβού» στην περιοχή της Καλα-
μαριάς. Γύρω στις 11:30 το βράδυ, ένας αστυ-
νομικός, που ήταν εκτός υπηρεσίας, αντιλή-
φθηκε την οπαδική συνάντηση και κάλεσε την 
Άμεση Δράση. Αστυνομικοί της ομάδας Ζήτα 
αλλά και της ομάδας ΔΙ.ΑΣ πήγαν στο ση-
μείο της «συνάντησης», με τους νεαρούς να 
σκορπούν στα στενά της περιοχής μόλις τους 
αντιλήφθηκαν. Μάλιστα, φρόντισαν να πετά-
ξουν στο δρόμο και κάποια ξύλινα ρόπαλα τα 
οποία κατασχέθηκαν. Τελικά, οι αστυνομικοί 
κατάφεραν να ακινητοποιήσουν 23 άτομα και 

να τα μεταφέρουν στο αστυνομικό τμήμα της 
περιοχής. Ταυτόχρονα, για το πολύ σοβαρό 
περιστατικό, ενημερώθηκε η υποδιεύθυνση 
αντιμετώπισης αθλητικής βίας και η ηγεσία 
της Διεύθυνσης Ασφάλειας Θεσσαλονίκης. 
Αυτό πάντως που προκάλεσε εντύπωση ήταν 
η εξέλιξη της υπόθεσης… Σε κανέναν από τους 
προσαχθέντες δεν ασκήθηκε ποινική δίωξη 
και έτσι έφυγαν σαν… κύριοι από το αστυνο-
μικό τμήμα. Αστυνομικές πηγές από την Θεσ-
σαλονίκη είπαν στη «Ζούγκλα» ότι «στο πα-
ρελθόν σε αντίστοιχες περιπτώσεις τα άτομα 
είχαν παραπεμφθεί στον εισαγγελέα με κατη-
γορίες. Χθες αντίθετα αφέθηκαν ελεύθεροι, 
ενώ είναι χαρακτηριστικό ότι ένας από τους 
προσαχθέντες είχε ποινικό παρελθόν για πα-
ρόμοια αδικήματα». Τα κατασχεμένα ρόπαλα 
θα εξεταστούν στα εγκληματολογικα εργα-
στήρια για τυχόν αποτυπώματα και γενετικό 
υλικό.

από την κυβέρνηση, έχουν ήδη ξεκινήσει 
καθαρισμοί στο πλαίσιο του προγράμματος 
anti-nero και της έκτακτης επιχορήγησης 
του Υπ. Εσωτερικών προς τους πυρόπλη-
κτους δήμους όλων των δημόσιων χώρων 
εντός των οικισμών που εισέβαλε η φωτιά. 
Παράλληλα, από χθες άνοιξε η πλατφόρμα 
για την πρώτη αρωγή-αν και στη σύσκεψη 
κάποιοι δήμαρχοι έγειραν ζητήματα για το 
κατά πόσο το ύψος της επιδότησης ενοικί-
ου είναι επαρκές για κατοίκους περιοχών 
με υψηλές τιμές ακινήτων. Το μείζον ζήτη-
μα, όμως, είναι οι παρεμβάσεις για το δά-
σος. Ως το τέλος Σεπτεμβρίου, το αρμόδιο 
υπουργείο Περιβάλλοντος αναλαμβάνει 
να έχει εκπονήσει ένα συνολικό σχέδιο για 
την αναδιάταξη των πληγέντων οικοσυστη-
μάτων και μέτρων για την προστασία των 
δασικών οικοσυστημάτων. Παράλληλα, 
ήδη συμβασιοποιούνται αναδασώσεις για 
σχεδόν 60.000 στρέμματα που έχουν καεί 
στην Αττική. Γενικά, πάντως, η κυβέρνηση 
θέλει να δρομολογήσει μια πιο συνολική 
παρέμβαση για τα δάση της Αττικής, θέλο-
ντας να βάλει στο παιχνίδι τους δασικούς 
συνεταιρισμούς ή υβριδικά σχήματα και 
με τη συμμετοχή των συνεταιρισμών. Στην 
περίπτωση της Πεντέλης, έγινε και χθες συ-
ζήτηση για το πώς θα μπορέσει να λειτουρ-
γήσει και να ενισχυθεί ουσιαστικά ο ΣΠΑΠ, 
ώστε να λειτουργήσει κατά το πρότυπο του 
ΣΠΑΥ στον Υμηττό. Καλύτερος προγραμμα-
τισμός. Κατά τη χθεσινή σύσκεψη, ο πρω-

θυπουργός εμφανίστηκε συγκρατημένος. 
Δε θριαμβολόγησε για τη διαχείριση που 
έγινε, αλλά δεν απαξίωσε και τη μεγάλη 
προσπάθεια της πολιτικής προστασίας. 
Επίσης, δεν έδειξε να αμφισβητεί το επιχει-
ρησιακό δόγμα της ισχυρής άμεσης πρώτης 
προσβολής στη φωτιά, ακόμα και αν αυτή 
στη ΒΑ Αττική αντικειμενικά ξέφυγε. «Θέλω 
να τονίσω ότι φέτος έχουμε αντιμετωπί-
σει σχεδόν 4.000 πυρκαγιές, πάρα πολλές 
από αυτές ήταν στην Αττική. Αυτή ήταν, 
δυστυχώς, η μόνη φωτιά η οποία ξέφυγε, 
παρά το γεγονός ότι και σε αυτή τη φωτιά 
υιοθετήθηκε το σωστό, όπως απεδείχθη σε 
πάρα πολλές άλλες φωτιές, δόγμα της πολύ 
γρήγορης πρώτης προσβολής», υπογράμμι-
σε ο κ. Μητσοτάκης. Κλείσιμο. Το κρίσιμο 
για την κυβέρνηση, με το βλέμμα και στην 
επόμενη αντιπυρική περίοδο, είναι να βελ-
τιωθεί ακόμα περισσότερο ο προγραμματι-
σμός της πρόληψης. Με βάση τα στοιχεία 
από τις αυτοψίες που πραγματοποιήθηκαν, 
8/10 οικήματα που υπέστησαν μεγάλες κα-
ταστροφές στη φωτιά ήταν σε οικόπεδα 
που δεν είχαν καθαριστεί, παρά το γεγονός 
ότι τα στοιχεία οδηγούν στο συμπέρασμα 
ότι φέτος έγινε για πρώτη φορά μια ικα-
νή προσπάθεια, η οποία σε περιπτώσεις, 
όπως αυτή της Διώτης, έσωσε περιουσί-
ες. «Τα κάναμε όλα τέλεια στους καθαρι-
σμούς; Προφανώς και όχι, το κάναμε για 
πρώτη φορά. Ήταν όμως μία μεγάλη επι-
τυχία πάνω στην οποία πρέπει να χτίσου-

με. Θα είμαστε πιο έτοιμοι του χρόνου έτσι 
ώστε να διευκολύνουμε τους Δήμους με τις 
αποκομιδές των κλαδιών και των χόρτων 
τα οποία έχουμε καθαρίσει; Προφανώς και 
θα είμαστε», υπογράμμισε ο κ. Μητσοτά-
κης. Παράλληλα, κατέγραψε και τις παρα-
τηρήσεις των δημάρχων για την ανάγκη να 
τρέξουν πιο γρήγορα οι διαδικασίες μέσω 
του Πράσινου Ταμείου, ώστε και αυτοί να 
μπορούν να προβούν σε καθαρισμούς. 
Όπως απεδείχθη, οι καθαρισμοί που έγιναν 
από δήμους μέσω των τριών προγραμμά-
των anti-nero αποδείχθηκαν καθοριστικής 
σημασίας κατά τόπους για τη μη εξάπλω-
ση της πυρκαγιάς ή για την ανάσχεσή της. 
Ραντεβού στη Βουλή. Βεβαίως, η συζήτηση 
για τις πυρκαγιές δεν εξαντλείται στη χθε-
σινή σύσκεψη, καθώς η κυβέρνηση εξακο-
λουθεί να δέχεται πυρά από την αντιπολί-
τευση. Ο κ. Μητσοτάκης έδωσε ραντεβού 
στη Βουλή, σε μια προ ημερησίας συζήτηση 
που αναμένεται να γίνει την εβδομάδα πριν 
τη ΔΕΘ. Ο ίδιος, όμως, θέλησε να δώσει τον 
τόνο. «Καταλαβαίνω πάντα την ανάγκη για 
εύκολη κομματική αντιπαράθεση. Εξάλλου 
η πολιτική ζωή τα τελευταία χρόνια δεν έχει 
καταφέρει, δυστυχώς, να ξεφύγει από μία 
τοξικότητα και μία πόλωση που δεν νομίζω 
ότι ταιριάζει στα προβλήματα των πολι-
τών. Αλλά οι προκλήσεις είναι πάρα πολύ 
μεγάλες για να αναζητούμε απλά, μονίμως 
πρόσωπα και υπευθύνους», υπογράμμισε 
ο πρωθυπουργός.
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Ανδρουλάκης: Πελατειακοί οι όροι διαχείρισης του κ. Μητσοτάκη
«Όλα είναι στον αυτόματο πιλότο, γιατί δεν 
υπάρχει όραμα», υποστήριξε ο πρόεδρος του 
ΠαΣοΚ, Νίκος Ανδρουλάκης για τον πρωθυ-
πουργό με αφορμή τις πυρκαγιές, λέγοντας 
πως «πρέπει να κάνουμε την πατρίδα μας 
ανθεκτική». Στο πλαίσιο ραδιοφωνικής συνέ-
ντευξης του στα Χανιά ο πρόεδρος του ΠαΣοΚ, 
Νίκος Ανδρουλάκης, μίλησε για τη μεγάλη 
φωτιά στην Αττική και τις δηλώσεις του Κυ-
ριάκου Μητσοτάκη. «Ο κ. Μητσοτάκης είναι 
πρωταθλητής στην αλαζονεία. Πολλές φορές 
κάνει αμετροεπείς δηλώσεις, που υποτιμούν 
τη νοημοσύνη του ελληνικού λαού. Πόσες 
φορές έχει πει για παράδειγμα ότι η ακρίβεια 
είναι πίσω μας, αλλά αυτή καλπάζει;» σχολί-
ασε σχετικώς ο κ. Ανδρουλάκης επιμένοντας 
στην ανάγκη αναβάθμισης των σχεδίων πολι-
τικής προστασίας, επένδυσης περισσότερων 
πόρων στην πρόληψη, ενεργότερο ρόλο της 
δασικής υπηρεσίας και αξιοποίηση των εποχι-
κών πυροσβεστών για τον καθαρισμό των δα-
σών τους χειμερινούς μήνες. «Πρέπει να κά-

νουμε την πατρίδα μας ανθεκτική. Δεν μπορεί 
να είναι από τις πιο ευάλωτες της Ευρώπης» 
σημείωσε χαρακτηριστικά. Ο κ. Ανδρουλά-
κης υπενθύμισε ότι ως ευρωβουλευτής ήταν 
ο εισηγητής του ευρωπαϊκού μηχανισμού 
πολιτικής προστασίας, του οποίου τα οφέλη 
είναι πολλαπλά για τη χώρα μας. «Μέσω του 
εξασφαλίζεται έκπτωση 30% στην προμήθεια 
νέων . Δημιουργήσαμε τότε τις προϋποθέσεις 
για μια πανευρωπαϊκή παραγγελία. Επιπλέ-
ον, κάθε χρόνο η χώρα μας πατάει το κουμπί 
της ευρωπαϊκής αλληλεγγύης για τη συνδρο-
μή εναέριων μέσων και πυροσβεστών από 
άλλες χώρες μέλη, κάτι που πέτυχα, κατά τις 
διαπραγματεύσεις του μηχανισμού, να είναι 
δωρεάν. Όλα αυτά έγιναν με πολλή δουλειά 
από το 2018» υπογράμμισε. «Κάνει τα ίδια 
και χειρότερα από Τσίπρα – Καμμένο» Ασκώ-
ντας κριτική στην οικονομική πολιτική της 
κυβέρνησης ο Πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ-Κινήμα-
τος Αλλαγής επισήμανε ότι «το κόστος ζωής 
καλπάζει και το κοινωνικό κράτος έχει καταρ-

ρεύσει. Είμαστε δεύτεροι σε όλη την Ευρώπη 
σε ιδιωτικές δαπάνες υγείας και σύντομα θα 
γίνουμε πρώτοι». «Ο σημερινός Πρωθυπουρ-
γός έλεγε το 2019 ότι ήρθε να επουλώσει τα 
τραύματα της διακυβέρνησης Τσίπρα – Καμ-
μένου στους θεσμούς και κάνει τα ίδια και 
χειρότερα» συμπλήρωσε αναφερόμενος 
στην υποβάθμιση του κράτους δικαίου. «Όλα 
είναι στον αυτόματο πιλότο, γιατί δεν υπάρ-
χει όραμα. Ο κ. Μητσοτάκης διαχειρίζεται με 
πελατειακούς όρους τα προβλήματα, αλλιώς 
θα είχαν τεθεί οι στόχοι της δίκαιης πράσινης 
μετάβασης για τον πρωτογενή τομέα, τη με-
ταποίηση, την αντιμετώπιση της ενεργειακής 
φτώχειας και θα είχαμε ένα νέο ΕΣΥ με τους 
πόρους του Ταμείου Ανάκαμψης» κατέληξε.

Στ. Κασσελάκης: «Η μια και μοναδική πηγή κάθε τοξικότητας είναι ο ίδιος ο Κυριάκος Μητσοτάκης»

Απάντηση στον κυβερνητικό εκπρόσωπο 
για το θέμα του ελέγχου για την «πισίνα 
στην οικία του Στέφανου Κασσελάκη στις 
Σπέτσες», δίνει με ανακοίνωσή του ο ΣΥΡΙ-
ΖΑ-ΠΣ. Συγκεκριμένα αναφέρει: «Ο τοξικός 
κυβερνητικός εκπρόσωπος με τη σημερινή 
του δήλωση, κατρακύλησε ένα ακόμα σκαλί 
προς τη «σηπτική δεξαμενή» που προσπα-
θεί να μετατρέψει το πολιτικό σκηνικό. Επι-
βεβαιώνεται άλλωστε πως η μια και μονα-
δική πηγή κάθε τοξικότητας είναι ο ίδιος ο 
Κυριάκος Μητσοτάκης. Εκείνος, άλλωστε, 
ήταν εξ αρχής ο εμπνευστής της κατασκευ-
ής του «σκανδάλου της πισίνας». Έχει, επο-
μένως, την υποχρέωση να συνεχίσει μέχρι 
τελικού ευτελισμού!». Αναφέρεται στην 
«αντιφατική», όπως την χαρακτηρίζει, ανα-
κοίνωση του ΥΠΠΟ, υποστηρίζοντας: «από 
τη μια αναφέρεται σε καθολική απαγόρευ-

ση κατασκευής πισινών στις Σπέτσες και 
από την άλλη ότι ο Στέφανος Κασσελάκης 
θα μπορούσε να βγάλει άδεια για την αλ-
λαγή χρήσης από σηπτική σε κολυμβητική 
δεξαμενή. Και ακόμη χειρότερα, ενώ η ηγε-
σία του υπουργείου ομολογεί ότι ακόμη 
δεν έχει λάβει καν την έκθεση της αυτοψί-
ας, εντούτοις σπεύδει να χαρακτηρίσει ως 
«παράνομη» τη δεξαμενή στην οικία του 
προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ. Προφανώς, έτσι εί-
χαν προαποφασίσει γιατί έτσι τους βόλευε, 
αλλά η πραγματικότητα καταρρίπτει το 
αφήγημα τους... Γι’ αυτό σήμερα ο κ. Παύ-
λος Μαρινάκης εγκαταλείπει το αφήγημα 
περί δήθεν παράβασης της αρχαιολογικής 
νομοθεσίας και πλέον αναφέρει πως ο Στέ-
φανος Κασσελακης «ελέγχεται για πολεο-
δομική παράβαση»...». Ο ΣΥΡΙΖΑ απευθύ-
νεται προς την κυβέρνηση καλώντας την 
«να ζητήσει από τις αρμόδιες υπηρεσίες 
να διερευνήσουν άμεσα πιθανές πολεοδο-
μικές ή άλλες παραβάσεις σε όλα τα σπίτια 
των πολιτικών που δηλώνονται στο πόθεν 
έσχες τους - συμπεριλαμβανομένων αυτών 
της οικογένειας Μητσοτάκη» και προσθέ-
τει: «Δεύτερον, καλούμε την κυβέρνηση να 
ξεκαθαρίσει κάτι πολύ βασικό που αφορά 
όλους τους πολίτες: ισχύουν ή όχι οι νόμι-
μες άδειες και γενικότερα οι προβλέψεις 

του νόμου ή εξαρτώνται από τα γούστα και 
τις σκοπιμότητες της κυβέρνησης Μητσοτά-
κη;». Γενικεύοντας η Κουμουνδούρου υπο-
στηρίζει ότι «η συγκεκριμένη υπόθεση (η 
οποία εφευρέθηκε για να αποπροσανατολί-
σει την κοινή γνώμη από τη συγκάλυψη του 
σκανδάλου των υποκλοπών, την ακρίβεια 
και όλα τα άλλα σημαντικά ζητήματα που 
την ταλανίζουν), εξελίσσεται για την κυβέρ-
νηση κατά τη γνωστή παροιμία «πήγε για 
μαλλί και βγήκε κουρεμένη» και η προσπά-
θεια δολοφονίας χαρακτήρα που επιχει-
ρείται για τον πρόεδρο του ΣΥΡΙΖΑ, Στέφα-
νο Κασσελάκη, πέφτει και πάλι στο κενό» 
και σχολιάζει: «Αφού το αποφάσισε ο κ. 
Μητσοτάκης να κάνει μακροβούτι σε… ση-
πτική δεξαμενή, ας κρατήσει την αναπνοή 
του. Θα του χρειαστεί μεγάλη αντοχή μέχρι 
να πιάσει πάτο». Κλείνοντας εν είδη υστε-
ρόγραφου απευθύνεται στον κυβερνητικό 
εκπρόσωπο λέγοντας: «Τώρα που εμφανί-
στηκε ο Π. Μαρινάκης, ας μας απαντήσει 
ποιο είναι το γαλάζιο στέλεχος στο οποίο, 
σύμφωνα με δημοσίευμα της ιστοσελίδας 
ieidiseis, παραχωρήθηκε δωρεάν καμπάνα 
σε πολυτελέστατο ξενοδοχείο στο Λαγονή-
σι; Και το «Πρώτο Θέμα» ας επιστρατεύσει 
ένα από τα drones του για μερικά πλάνα, θα 
είχαν πολύ ενδιαφέρον…».
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Γράφει ο Μέ-
νιος Φουρθι-
ώτης 
Α ν ε ξ ά ρ τ η -
τα από την 
α π ε ι κό ν ι σ η 
στις επίσημη 
στατιστικές, 
σήμερα στην 
Ευρώπη είναι 

ευρέως διαδεδομένη η αντίληψη ότι υπάρ-
χει προοδευτική αύξηση της νεανικής παρα-
βατικότητας και ότι οι παραβάσεις που δια-
πράττουν οι νέοι είναι όλο και πιο σοβαρές. 
Νεανική παραβατικότητα ή παραβατικότητα 
ανηλίκων ονομάζουμε την παράνομη συμπε-
ριφορά ατόμων που δεν έχουν συμπληρώσει 
το προβλεπόμενο από το νόμο όριο ενηλικί-
ωσης. Πρόκειται για ανησυχητικό φαινόμε-
νο, λόγω του μαζικού χαρακτήρα που τείνει 
να αποκτήσει στις μέρες μας, αφού παρου-
σιάζεται σε άτομα όλο και μικρότερης ηλικί-
ας, ενώ οι πράξεις τους γίνονται ολοένα και 
περισσότερο βίαιες. Δύο σύγχρονες μορφές 
παραβατικότητας ανηλίκων είναι η σύσταση 
συμμοριών ανηλίκων, καθώς και η αυξανό-
μενη βία στο σχολικό περιβάλλον, φαινόμενα 
ιδιαίτερα εκτεταμένα σε ορισμένα κράτη και 
πολύπλοκα ως προς τη διερεύνηση και την 
αντιμετώπισή τους. Η παραβατικότητα των 
ανηλίκων αποτελεί ένα από τα εγκληματολο-
γικά προβλήματα που απασχολούν όλο και 
περισσότερο τη διεθνή κοινότητα, ενώ πολ-
λά είναι τα κείμενα διεθνών οργανισμών που 
έχουν ασχοληθεί μέχρι σήμερα με το ζήτημα. 
Το φαινόμενο, ήδη από τον περασμένο αιώ-
να, αποτελεί διεθνώς αντικείμενο συνεχούς 
παρατήρησης και έρευνας. Να σημειωθεί ότι 
οι συμπεριφορές των νέων συχνά αποκτούν 
μεγαλύτερη κοινωνική σημασία από τις συ-
μπεριφορές των ενηλίκων, ιδίως εάν είναι αρ-
νητικές, και έτσι δημιουργείται μια ιδιαίτερα 
αρνητική κοινωνική αντίληψη για τους παρα-
βατικούς ανήλικους. Η ένταση φαινομένων 
όπως αυτό των βίαιων οργανωμένων συμμο-
ριών ανηλίκων, έχει οδηγήσει ορισμένα κρά-
τη -στα οποία οι χώροι γύρω από τα σχολεία, 
αλλά και οι ίδιες οι αυλές των σχολείων, ακό-
μα και στις προνομιούχες συνοικίες, έχουν 
καταστεί ζώνες εκτός νόμου- στην έναρξη δια-
λόγου σχετικά με την ανάγκη μεταρρύθμισης 
του ποινικού δικαίου των ανηλίκων. Η κλιμά-
κωση με την οποία εμφανίζεται στις μέρες μας 
το φαινόμενο της παραβατικότητας των ανη-

λίκων, επιβάλλει να δοθούν αποτελεσματικές 
και πειστικές απαντήσεις, οι οποίες πρέπει να 
οικοδομηθούν κυρίως γύρω από τρεις άξονες 
δράσης: την πρόληψη, τα ποινικά – παιδαγω-
γικά μέτρα και την κοινωνική επανένταξη – εν-
σωμάτωση των ανήλικων παραβατών. Πάνω 
από ένα εκατομμύριο παιδιά βρίσκονται σε 
καθεστώς κάποιου είδους κράτησης παγκο-
σμίως. Οι ανήλικοι στα κέντρα κράτησης νέων 
υποβάλλονται μερικές φορές σε πολλές από 
τις ίδιες ποινές με τους ενήλικες, όπως η απο-
μόνωση, παρά τη ανηλικότητα ακόμη και την 
ύπαρξη κάποιου είδους αναπηρίας. Τα παιδιά 
που βρίσκονται υπό κράτηση έχουν υποβαθ-
μισμένη ή ανύπαρκτη σχολική εκπαίδευση, 
εγκαταλείπουν το σχολείο ή αποτυγχάνουν να 
ολοκληρώσουν τη δευτεροβάθμια εκπαίδευ-
ση. Ανεξάρτητα από την απεικόνιση στις επί-
σημη στατιστικές, σήμερα στην Ευρώπη είναι 
ευρέως διαδεδομένη η αντίληψη ότι υπάρχει 
προοδευτική αύξηση της νεανικής παραβα-
τικότητας και ότι οι παραβάσεις που δια-
πράττουν οι νέοι είναι όλο και πιο σοβαρές. 
Απέναντι σε αυτή την κατάσταση, οι πολίτες 
ζητούν αποτελεσματικότερους μηχανισμούς 
ελέγχου, γεγονός που έχει κινητοποιήσει 
πολλές χώρες στην κατεύθυνση της αυστηρο-
ποίησης της νομοθεσίας τους για τους ανή-
λικους παραβάτες. Είναι εξαιρετικά δύσκολο 
να προσδιοριστούν οι ακριβείς παράγοντες 
στους οποίους οφείλεται η παραβατικότητα 
των ανηλίκων και αυτό γιατί η παραβατική 
συμπεριφορά των παιδιών και των εφήβων 
λαμβάνει χώρα στο πλαίσιο μίας πολύπλοκης 
διαδικασίας κοινωνικοποίησης και κοινωνι-
κού ελέγχου. Ωστόσο, σε καμία περίπτωση ο 
ανήλικος παραβάτης δεν αποτελεί κοινωνικό 
«ασθενή», η συμπεριφορά του οποίου οφεί-
λεται σε σωματικές, νοητικές ή ψυχικές ανω-
μαλίες. Για την ανάλυση της συμπεριφοράς 
των ανηλίκων -παραβατικών ή μη- θα πρέπει 
να ανατρέξουμε στο οικογενειακό, σχολικό, 
φιλικό και κοινωνικό περιβάλλον, μέσα στο 
οποίο αναπτύσσονται. Όμως, στην εποχή μας 
υπάρχουν και εξωγενείς ως προς το περιβάλ-
λον του ανηλίκου παράγοντες -όπως τα μέσα 
μαζικής ενημέρωσης, η τεχνολογία και ιδιαί-
τερα το διαδίκτυο- που τον προσγειώνουν 
απότομα στον κόσμο των ενηλίκων, γεγονός 
που προκαλεί συχνά τη βίαιη αντίδρασή του. 
Ως κυριότεροι παράγοντες της παραβατικότη-
τας των ανηλίκων αναφέρονται ο αποπροσα-
νατολισμός, η έλλειψη επικοινωνίας και προ-
βολής κατάλληλων προτύπων στους κόλπους 

της οικογένειας, που συχνά οφείλεται στην 
απουσία των γονέων, τα ψυχοπαθολογικά 
προβλήματα που συνδέονται με φαινόμενα 
κακοποίησης και σεξουαλικής παρενόχλησης 
από άτομα του συγγενικού περιβάλλοντος, 
οι ανεπάρκειες των εκπαιδευτικών συστη-
μάτων ως προς τη μετάδοση κοινωνικών αξι-
ών, η φτώχεια, η ανεργία, ο κοινωνικός απο-
κλεισμός, η ιδιαίτερη τάση μιμητισμού που 
αναπτύσσουν οι νέοι στην προσπάθεια δια-
μόρφωσης της προσωπικότητάς τους, οι δια-
ταραχές της προσωπικότητας που σχετίζονται 
με την κατανάλωση αλκοόλ και ναρκωτικών 
ουσιών και η προβολή προτύπων άσκοπης, 
υπέρμετρης και αδικαιολόγητης βίας από τα 
μέσα μαζικής ενημέρωσης, ορισμένους δια-
δικτυακούς τόπους και βιντεοπαιχνίδια. Εδώ, 
όμως, χρειάζεται προσοχή ως προς το ποιοι 
είναι οι πραγματικοί παράγοντες με βάση 
τους οποίους εξηγείται η παραβατικότητα των 
ανηλίκων. Για παράδειγμα, δεν είναι η συχνή 
φυσική απουσία των γονέων ή η μονογονεϊκή 
οικογένεια που αποτελεί αναγκαστικά παρά-
γοντα παραβατικότητας, αλλά η ουσιαστική 
αδυναμία των γονέων να ανταπεξέλθουν στα 
καθήκοντα επιμέλειας των παιδιών τους ή η 
απουσία υγιούς και ποιοτικής σχέσης -λόγω 
οικονομικών, κοινωνικών ή και διαπροσωπι-
κών προβλημάτων- μεταξύ γονέων και παι-
διών ή και γονέων μεταξύ τους. Δεν είναι η 
αποτυχία του μαθητή από μόνη της, αλλά η 
αδυναμία του εκπαιδευτικού συστήματος να 
αποτρέψει το στιγματισμό και την περιθωριο-
ποίησή του. Τέλος, δεν είναι η ταυτότητα του 
μετανάστη που συντείνει στη εκδήλωση πα-
ραβατικής συμπεριφοράς, αλλά η κοινωνική 
περιθωριοποίησή του.
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